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ΑΡΘΡΟ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 
ΚΩΣΤΑ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΥ 

ΣΤΗΝ «ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ & ΑΓΓΕΛΙΕΣ»

Από αυτόν 
τον αγώνα 

θα βγούμε ΜΑΖΙ 
πιο δυνατοί 

και πιο αισιόδοξοι!

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΟΥ ΥΠ. ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 
ΚΑΙ ΕΠΙΚΕΦΑΛΗΣ ΤΗΣ ΠΑΡΑΤΑΞΗΣ 

«ΥΠΕΡΒΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟΝ ΔΗΜΟ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ» ΣΩΤΗΡΗ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ 

«Η Υπέρβαση είναι μια ομάδα νέων, 
φρέσκων και ικανών 
ανθρώπων με όνειρα 

και ελπίδα για το μέλλον»

ΤΕΡΑΣΤΙΕΣ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΕΙΣ 
ΚΑΙ ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΟΣ ΛΟΓΟΣ 

ΑΠΟ ΤΟΝ ΥΠ. ΔΗΜΑΡΧΟ 
ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ

Σε κατάμεστες 
πλατείες συνεχίζει 
την προεκλογική 
του εκστρατεία 

ο Βαγγέλης
Γερολιόλιος

Παλμός, ζωντάνια 
και μηνύματα νίκης 
στις συγκεντρώσεις 

του Χρήστου 
Κομπατσιάρη

ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΖΙΟΥΒΑΡΑΣ

Το βασικό σημείο 
της πρότασής μας είναι 

το «Σχέδιο»

Οι Δικηγόροι της Κατερίνης τίμησαν 
τη Σοφία Μαυρίδου

«Έπεσε» 
η αυλαία της 12ης 
Εμποροβιοτεχνικής 
Έκθεσης Πιερίας – 

Κεντρικής Μακεδονίας
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Κανονικά εξελίσσονται οι εργασίες για την ανακαίνιση 
του Πνευματικού-Πολιτιστικού Κέντρου «Ο Άγιος Φώ-
τιος» της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης και 
Πλαταμώνος.
Ήδη ολοκληρώθηκαν οι εργασίες στις εξωτερικές όψεις 

του κτιρίου, ενώ αυτήν την περίοδο λαμβάνουν χώρα 
κατασκευαστικές εργασίες στο εσωτερικό του κτιρίου.
Στις εργασίες που υλοποιούνται δίνεται ιδιαίτερη ση-

μασία στη λειτουργικότητα και στη διαμόρφωση των 
χώρων, στην ευελιξία των κατόψεων, στην ενσωμά-
τωση χρήσεων και δράσεων, στον συνδυασμό με την 
δυνατότητα υλοποίησης, στην ανάδειξη των όψεων, 
στην εφαρμογή του κτιριολογικού προγράμματος, στην 
βιοκλιματική διάσταση και στην προσβασιμότητα ΑΜΕΑ.
Το Πνευματικό Κέντρο της Ιεράς Μητροπόλεως Κί-

τρους αποτελεί κέντρο διαφύλαξης και διάδοσης της 
πλούσιας τοπικής θρησκευτικής και πολιτιστικής κληρο-
νομιάς της Κατερίνης.
Στον πρώτο όροφο θα διαμορφωθεί σύγχρονη θεατρι-

κή αίθουσα όπου θα πραγματοποιούνται θεατρικές πα-
ραστάσεις, μουσικές εκδηλώσεις, διαλέξεις και σεμινάρια 
παραδοσιακών πολιτιστικών δραστηριοτήτων αλλά και 
οποιαδήποτε άλλη δράση διαφύλαξης της πολιτιστικής 
κληρονομιάς του τόπου.
Το ισόγειο θα φιλοξενεί το Ιερό Παρεκκλήσιο Αγίου 

Φωτίου, τη βιβλιοθήκη, γραφεία, χώρους υγιεινής, ενώ 
στον τελευταίο όροφο θα υπάρχει αίθουσα πολλαπλών 
χρήσεων.
Με στόχο τον εκσυγχρονισμό και την αποκατάσταση 

του κτιρίου, το 2019 είχε προκηρυχθεί Ανοικτός Πα-
νελλήνιος Αρχιτεκτονικός Διαγωνισμός Ιδεών για την 
αποκατάστασή του. Ο διαγωνισμός προκηρύχθηκε τότε 
από την Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλα-
ταμώνος σε συνεργασία με τον Σύλλογο Αρχιτεκτόνων 
Πιερίας, κατόπιν πρωτοβουλίας του Σεβασμιωτάτου Μη-
τροπολίτη κ. Γεωργίου.
Ακολούθως το έργο υποβλήθηκε προς χρηματοδότηση 

από την Ευρωπαϊκή Ένωση και το 2021 εντάχθηκε στο 
πρόγραμμα ΕΣΠΑ και συγκεκριμένα στον Άξονα Προ-
τεραιότητας «ΔΙΑΤΗΡΗΣΗ ΚΑΙ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΤΟΥ ΠΕΡΙ-
ΒΑΛΛΟΝΤΟΣ – ΠΡΟΑΓΩΓΗ ΤΗΣ ΑΠΟΔΟΤΙΚΗΣ ΧΡΗΣΗΣ 
ΤΩΝ ΠΟΡΩΝ (ΤΣ)» του Επιχειρησιακού Προγράμματος 
«Υποδομές Μεταφορών, Περιβάλλον και Αειφόρος Ανά-
πτυξη». Ό συνολικός προϋπολογισμός του έργου ανέρ-
χεται σε 1.284.292,67 ευρώ, ποσό που αντιστοιχεί και 
στην επιλέξιμη δημόσια δαπάνη.
Αναλυτικά, για την αποκατάσταση του κτιρίου προ-

βλέπονται οικοδομικές εργασίες (καθαιρέσεις, κατα-
σκευές από σκυρόδεμα – ξυλότυποι – οπλισμοί, ξύλινες 
– μεταλλικές κατασκευές, επιστρώσεις – επενδύσεις, 
λοιπά τελειώματα) και ηλεκτρομηχανολογικές εργασίες 
[εγκατάσταση ανελκυστήρα ατόμων, υδραυλική εγκα-
τάσταση, εγκατάσταση αποχέτευσης, εγκατάσταση 
θέρμανσης – κλιματισμού, ηλεκτρική εγκατάσταση, ηλε-
κτρική εγκατάσταση (τηλεφωνικά δίκτυα), εγκατάσταση 
πυροπροστασίας), κ.ά.
Με αφορμή την εξέλιξη των εργασιών ο Σεβασμιώτα-

τος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος 

κ. Γεώργιος ευχαρίστησε την Πρόεδρο της Πιερικής 
Αναπτυξιακής ΑΕ ΟΤΑ κα Σοφία Μαυρίδου, Αντιπεριφε-
ρειάρχη Πιερίας, και τα μέλη του Δ.Σ., την Διευθύντρια 
κ. Μπέττυ Παρτσαλίδου και όλα τα άξια στελέχη για 
την ουσιαστική τους βοήθεια προκειμένου να καταστεί 
δυνατή η ένταξη του σημαντικού αυτού έργου σε πρό-
γραμμα χρηματοδότησης. Παράλληλα, ο Σεβασμιώτατος 
ανέφερε ότι σε σύντομο χρονικό διάστημα οι κάτοικοι 
της πόλης θα δουν το Πνευματικό Κέντρο της Ιεράς Μη-
τροπόλεως «Ο Άγιος Φώτιος» να «μεταμορφώνεται» σε 
ένα σύγχρονο και λειτουργικό κτίριο, που θα καλύπτει 
πλήρως τις ανάγκες των πολυποίκιλων δραστηριοτήτων 
που φιλοξενεί, διατηρώντας παράλληλα τον χαρακτήρα 
του «φάρου» της πνευματικής και πολιτιστικής ζωής 
του τόπου.

Σε εξέλιξη η ανακατασκευή του Πνευματικού Κέντρου 
«Ο Άγιος Φώτιος» της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους

Από 21 έως 24 Σεπτεμβρίου ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και 
Προβολής (ΠΟΤΑΠ) διοργάνωσε τη δράση «#My_Olympus_Riviera» σε συνεργασία 
με την φωτογραφική κοινότητα «Greek Instagramers Events» με σκοπό την ανά-
δειξη των μοναδικών ομορφιών που προσφέρει η περιοχή της Πιερίας, μέσα από τα 
κοινωνικά δίκτυα, στο πλαίσιο υλοποίησης ενός ολοκληρωμένου και στοχευμένου 
προγράμματος φιλοξενίας δημοσιογράφων, φωτογράφων και διαμορφωτών κοινής 
γνώμης από το χώρο του τουρισμού.
Η δράση υλοποιήθηκε σε συνεργασία με την Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης 

και Πλαταμώνος, την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας, τον Δήμο Δίου Ολύμπου και 
την Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας με την υποστήριξη του Υπεραστικού ΚΤΕΛ Πιερίας.
Τα μέλη της αποστολής καλωσόρισαν ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, 

Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία 
Μαυρίδου και ο Πρόεδρος του ΠΟΤΑΠ κ. Γιώργος Καραλής, οι οποίοι αναφέρθηκαν 
στα συγκριτικά πλεονεκτήματα της Πιερίας και τις δυνατότητες που παρέχει στους 
επισκέπτες της, καλύπτοντας ευρύ φάσμα ενδιαφερόντων.
Κατά τη διάρκεια της παραμονής τους οι προσκεκλημένοι, με τη συνοδεία των 

μελών του Δ.Σ. του ΠΟΤΑΠ κ.κ. Στέλιου Ούζα και Βασίλη Δήμου, βίωσαν ιδιαίτερες 
ταξιδιωτικές εμπειρίες συνδυάζοντας τη θάλασσα, τον ήλιο και το βουνό. Τα μέλη 
της αποστολής είχαν την ευκαιρία να περιηγηθούν στα βασικά σημεία ενδιαφέρο-
ντος της Πιερίας και να διαπιστώσουν ότι μόνο τυχαία δεν ήταν η επιλογή της πε-

ριοχής για τόπο κατοικίας 
των θεών του Ολύμπου.
Το πρόγραμμα φιλοξενίας 

περιελάμβανε επισκέψεις 
στα τουριστικά θέρετρα 
της Πιερίας, όπως η Πα-
ραλία, η Ολυμπιακή Ακτή, 
ο Μακρύγιαλος, η Λεπτο-
καρυά, ο Πλαταμώνας, οι 
Νέοι Πόροι, κ.ά., σε θρη-
σκευτικά μνημεία όπως η 
Ιερά Μονή Αγίου Διονυσίου 
εν Ολύμπω, η Ιερά Μονή 
Αγίου Γεωργίου Ρητίνης, η 
Ιερά Μονή Αγίου Αθανασί-
ου Κολινδρού, το Προσκύ-
νημα του Αγίου Κοσμά του 
Αιτωλού στην Άνω Μηλιά, 
κ.ά., σε χώρους ιδιαίτερης 
ιστορικής και αρχαιολογικής 

σημασίας 
όπως το 
αρχαιολογικό πάρκο του Δίου, η αρχαία Πύδνα, το Κάστρο του 
Πλαταμώνα καθώς και στον Εθνικό Δρυμό Ολύμπου.
Οι φιλοξενούμενοι επισκέφθηκαν, μεταξύ άλλων, και παραδοσια-

κούς οικισμούς, το Ελατοχώρι, το Κέντρο Μεσογειακών Ψηφιδω-
τών Δίου, οινοποιείο και αμπελώνες στην περιοχή του Κίτρους, τις 
εγκαταστάσεις και τον υγροβιότοπο των Αλυκών, κ.ά.
Σταθερή επιδίωξη του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής Ανά-

πτυξης και Προβολής (ΠΟΤΑΠ) είναι η καθιέρωση της Πιερίας, ως 
προορισμού τεσσάρων εποχών, η ανάπτυξη και προώθηση των 
εναλλακτικών μορφών τουρισμού στον Όλυμπο αλλά και στα Πι-
ερία Όρη.
Θερμές ευχαριστίες εκφράζονται από το Διοικητικό Συμβούλιο 

του ΠΟΤΑΠ στα ξενοδοχεία «Dafni+», «Αegean Blue» και «Gia 
Banaki» στην Λεπτοκαρυά για την φιλοξενία των συμμετεχόντων, 
στο ξενοδοχείο «Mediterannean Village» στην Παραλία Κατερί-
νης, στο ξενοδοχείο «Poseidon Palace» στην Λεπτοκαρυά και στο 
εστιατόριο «MANDALA Seaside Luxury» για τη προσφορά των 
γευμάτων και στο Υπεραστικό ΚΤΕΛ Πιερίας για την κάλυψη των 
μεταφορών.
Η αποστολή των «Greek Instagramers Events» αναχώρησε το 

απόγευμα της Κυριακής 24 Σεπτεμβρίου με τους φιλοξενούμενους 
φωτογράφους, bloggers και δημιουργούς ψηφιακού περιεχομένου 
να δηλώνουν εντυπωσιασμένοι από το φυσικό κάλλος και τον μο-
ναδικό συνδυασμό βουνού και θάλασσας που προσφέρει η Πιερία.

H τουριστική προβολή της Πιερίας μέσα 
από τα κοινωνικά δίκτυα στο επίκεντρο της δράσης 

του ΠΟΤΑΠ με τίτλο «#My_Olympus_Riviera»
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Την Ελλάδα θα εκπροσωπήσει ο Δήμος Κατερίνης, 
στο διεθνές συνέδριο της UNΙCEF «Place to Grow: 
Child–friendly cities», που θα φιλοξενηθεί στην πόλη 
των Σκοπίων στις 25 Οκτωβρίου.
Ο Δήμος Κατερίνης επιλέχθηκε ανάμεσα στους Δή-

μους της Ελλάδας που συμμετέχουν στο πρόγραμμα 
«Πόλεις φιλικές προς τα παιδιά και τους νέους» που 
υλοποιεί η Unicef Hellas. Η τιμητική επιλογή εκπρο-
σώπησης, επιβεβαιώνει το σπουδαίο έργο που επιτε-
λεί ο Δήμος Κατερίνης σε συνεργασία με οργανώσεις 
της κοινωνίας των πολιτών, τον ιδιωτικό τομέα, τον 
ακαδημαϊκό χώρο, τα μέσα ενημέρωσης και, το ση-
μαντικότερο, με τα παιδιά και τους νέους, ώστε να 
μετατραπεί η πόλη και οι κοινότητες σε πιο φιλικές 
για τα παιδιά.

Το πρόγραμμα είναι σε εξέλιξη και μέχρι σήμερα ο 
Δήμος Κατερίνης υλοποίησε:
-Δράσεις ενημέρωσης για παιδιά και γονείς, για τα 

δικαιώματά τους. Δράσεις ευαισθητοποίησης ώστε να 
συμμετέχουν από νεαρή ηλικία στη διαδικασία λήψης 
αποφάσεων.
-Ευαισθητοποίηση της τοπικής κοινωνίας για τα δι-

καιώματα των παιδιών.
-Συλλογή δεδομένων μέσω σύγχρονων εργαλείων 

και για την αξιολόγηση της προόδου του προγράμμα-
τος και του αντίκτυπου που αυτό έχει στα παιδιά.
-Συντονισμός και συνεργασία με τρίτα μέρη στο 

πλαίσιο της υλοποίησης του Προγράμματος.
-Επικοινωνία μέσω των μέσων ενημέρωσης και των 

μέσων κοινωνικής δικτύωσης για την προώθηση των 
δραστηριοτήτων του Προγράμματος.
Στο διεθνές συνέδριο συμμετέχουν 47 χώρες. Τον 

Δήμο Κατερίνης θα εκπροσωπήσει η κοινωνική επι-
στήμονας και επιστημονικά υπεύθυνη του προγράμ-
ματος για τον Δήμο Κατερίνης Κατερίνα Σαμαλή, 
αποδεικνύοντας για ακόμα μια φορά ότι το στελεχια-
κό δυναμικό του Δήμου συμβάλλει ουσιαστικά στην 
ανάπτυξή του και φυσικά στη δημιουργία ενεργών 
πολιτών από τη νεαρή ηλικία.

O Δήμος Κατερίνης μοναδικός εκπρόσωπος της Ελλάδας 
στο διεθνές συνέδριο της UNICEF

Σημαντική λύση – ανάσα, για τη στάθμευση στην 
Παραλία, αναμένεται να δώσει η κατασκευή του υπαί-
θριου χώρου στάθμευσης αυτοκινήτων σε ακίνητο 
(Ο.Τ.49), εμβαδού 1925,80 τ.μ. στο ύψος του γηπέ-
δου της περιοχής. Ήδη, από την Εταιρεία δημοτικών 
πάρκινγκ «Πόλις» – ξεκίνησαν οι εργασίες στο χώρο, 
που θα αξιοποιηθεί για τη στάθμευση 75 θέσεων. Ει-
δικότερα, έγινε ο καθαρισμός του οικοπέδου, η χαλι-
κόστρωση, ώστε να ακολουθήσει τις επόμενες ημέρες 
και ασφαλτόστρωσή του.
Επιτόπια αυτοψία με αφορμή την έναρξη των ερ-

γασιών έκανε ο Δήμαρχος Κατερίνης Κώστας Κου-

κοδήμος, συνοδευόμενος από την Πρόεδρο της 
Εταιρείας δημοτικών πάρκινγκ «Πόλις» Ασημίνα 
Πούλιου – Περδίκη, από τα μέλη του Δ.Σ. Νίκο 
Κατανά (Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου), 
Φάνη Τερζόπουλο, Ιωάννη Μπεινά, Αθανάσιο 
Αναγνώστου, από τον διευθυντή της εταιρείας Σι-
δέρη Μιχαηλίδη και από εκπρόσωπο της αναδόχου.
Για «καθοριστική λύση για τη στάθμευση» έκα-

νε λόγο σε δήλωσή του, ο Δήμαρχος Κατερίνης 
Κώστας Κουκοδήμος, επισημαίνοντας ότι: «Με 
σειρά καίριων παρεμβάσεων η εικόνα της παραλιακής 
ζώνης άλλαξε. Η Κατερίνη κάθε μέρα βελτιώνεται. 
Και συνεχίζουμε. Η εξασφάλιση θέσεων στάθμευσης 

έρχεται να διευκολύνει τις κυκλοφοριακές συνθήκες, 
την καθημερινότητα των κατοίκων και επισκεπτών 
της Παραλιακής ζώνης», ενώ η Πρόεδρος Ασημίνα 
Πούλιου – Περδίκη τόνισε: «Το έργο συμβάλλει 
στην περαιτέρω ανάπτυξη του παραλιακού μετώπου 
και έρχεται να επιλύσει χρόνια κυκλοφοριακά προβλή-
ματα. Θέλω να ευχαριστήσω για την προσπάθεια και 
τη συμβολή τους, όλους τους συνεργάτες μας, που 
ανταποκρίθηκαν στις απαιτήσεις του έργου, το οποίο 
αποτελεί ουσιαστική παρέμβαση για την περιοχή».
Οι επόμενες προγραμματισμένες εργασίες
Επιπλέον, κατασκευάζεται άμεσα περίφραξη με δι-

άζωμα από οπλισμένο σκυρόδεμα, θα τοποθετηθεί 
φωτισμός, μπάρες στην είσοδο/έξοδο, διαγράμμιση 
του χώρου. Επίσης, προβλέπεται κατασκευή οικίσκου 
γραφείου κίνησης, η σήμανση του σταθμού, όποιο 
άλλο μέσο απαιτείται για την ενημέρωση και καθοδή-
γηση των χρηστών.
Τέλος, υδραυλικές εγκαταστάσεις, εγκαταστάσεις 

WC κ.α.
Σύμφωνα με το χρονοδιάγραμμα, οι εργασίες θα 

ολοκληρωθούν έως το τέλος του έτους (Δεκέμ-
βριος 2023), ενώ το συνολικό κόστος των παρεμβά-
σεων διαμορφώνεται σε 79.360,00 με Φ.Π.Α.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Κατασκευάζεται το νέο πάρκινγκ στην Παραλία
ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ ΛΥΣΗ – ΑΝΑΣΑ ΓΙΑ ΤΗ ΣΤΑΘΜΕΥΣΗ

«Ο ένας μετά τον άλλο οι αθλητικοί χώροι της πόλης πα-
ραδίδονται στους αθλούμενους ανακαινισμένοι και αισθητά 
βελτιωμένοι». Αυτό τόνισε ο Δήμαρχος Κατερίνης Κώστας 

Κουκοδήμος, με αφορμή την ολοκλήρωση των παρεμβάσε-
ων στο Δημοτικό Κολυμβητήριο, στο Β’ Δημοτικό Αθλητικό 
Κέντρο «Θεόδωρος Διαμαντόπουλος».

Ειδικότερα, υλοποιήθηκαν εργασίες 
αντικατάστασης των μεταλλικών στοι-
χείων του φέροντος οργανισμού, στην 
εσωτερική όψη (πίσω πλευρά) του 
Κολυμβητηρίου, με αντιμετώπιση της 
οξείδωσης (σκουριά). Για να επιτευχθεί 
αυτό, έγιναν όλες οι αποξηλώσεις και οι 
επανατοποθετήσεις των πάνελ, σε νέες 
μεταλλικές δοκούς.
«Παραδίδουμε ένα λειτουργικό, ασφα-

λές και αναβαθμισμένο Κολυμβητήριο 
στους δημότες μας» σημείωσε από την 
πλευρά του, ο Πρόεδρος του ΟΠΠΑΠ 
Γιάννης Νταντάμης.

«Λίφτινγκ» στο Δημοτικό Κολυμβητήριο
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΦΥΛΛΟ 1427 ΤΡΙΤΗ 3 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2023 ΤΙΜΗ 1,5 €

Έριξε αυλαία η 12η Εμποροβιοτεχνική Έκθεση Πιερί-
ας – Κεντρικής Μακεδονίας, την οποία διοργάνωσε με 
απόλυτη επιτυχία το Επιμελητήριο Πιερίας, σε συνερ-
γασία με την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας και τον 
Δήμο Κατερίνης.
Πλήθος κόσμου, παρά τη δύσκολη συγκυρία, βρέ-

θηκε για ακόμα μια χρονιά στον χώρο της εμποροπα-
νήγυρης Κατερίνης στην Ανδρομάχη, προκειμένου να 
γνωρίσει από κοντά τους εκθέτες.
Η Διοίκηση του Επιμελητηρίου και οι συνδιοργανω-

τές για ακόμη μια φορά στόχευσαν και κατάφεραν να 

φέρουν σε επαφή επαγγελματίες και επιχειρήσεις με 
τους καταναλωτές.
Στην 12η Εμποροβιοτεχνική Έκθεση Πιερίας – Κε-

ντρικής Μακεδονίας συμμετείχαν επιχειρήσεις από την 
Πιερία και την ευρύτερη περιοχή που ασχολούνται με 
την πρωτογενή παραγωγή, την εμπορία, αλλά και τις 
υπηρεσίες.
Σε ό,τι αφορά την επισκεψιμότητα, καταγράφηκαν 

περίπου 6.000 άτομα, χωρίς να υπολογίζεται η μέρα 
των εγκαινίων. Ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιε-
ρίας Ηλίας Χατζηχριστοδούλου, κατά τη διάρκεια της 

τελετής λήξης, υποσχέθηκε πως την επόμενη χρονιά 
θα γίνουν διάφορα event στους χώρους της Έκθεσης, 
με στόχο την προσέλκυση περισσοτέρων επισκεπτών.
Τέλος, ο κ. Χατζηχριστοδούλου ευχαρίστησε τους 

δεκάδες εκθέτες που όλα αυτά τα χρόνια στηρίζουν 
την Εμποροβιοτεχνική Έκθεση, καθώς και την Αντιπε-
ριφερειάρχη Πιερίας Σοφία Μαυρίδου και τον Δήμαρ-
χο Κατερίνης Κώστα Κουκοδήμο.

«Έπεσε» η αυλαία της 12ης Εμποροβιοτεχνικής Έκθεσης 
Πιερίας – Κεντρικής Μακεδονίας

Ενόψει της χειμερινής περιόδου 2023 – 2024, πραγ-
ματοποιήθηκε την Παρασκευή 29 Σεπτεμβρίου 2023 
δια ζώσης, τακτική συνεδρίαση του Συντονιστικού 
Οργάνου Πολιτικής Προστασίας της Περιφερειακής 
Ενότητας Πιερίας υπό την προεδρία της Αντιπεριφε-
ρειάρχη Πιερίας Σοφίας Μαυρίδου, με αντικείμενο τον 
σχεδιασμό και τις δράσεις πολιτικής προστασίας για 
την πρόληψη και αντιμετώπιση κινδύνων από την εκ-
δήλωση πλημμυρικών φαινομένων.
Στον εναρκτήριο χαιρετισμό της, η Αντιπεριφερειάρ-

χης Πιερίας και Πρόεδρος του Συντονιστικού Οργάνου 
Πολιτικής Προστασίας ΠΕ Πιερίας Σοφία Μαυρίδου 
τόνισε ότι στόχος της ΠΕ Πιερίας αλλά και όλων των 
επιχειρησιακά εμπλεκομένων φορέων και αυτή την 
περίοδο είναι να διαφυλαχθεί η ανθρώπινη ζωή από 
τις θεομηνίες που προβλέπεται να πλήξουν την Πιερία 
κατά την χειμερινή περίοδο 2023 – 2024. Η ετοιμό-
τητα των φορέων βάση των επιμέρους σχεδιασμών 
τους, είναι ήδη σε αυξημένη επιχειρησιακή επιφυλα-
κή, ώστε να μην χαθεί πολύτιμος χρόνος στον συντο-
νισμό τους για την – κατά το δυνατόν – αποσόβηση 
δυσάρεστων γεγονότων. Σημειώνεται μεθ’ επιτάσεως, 
από όλους τους τοπικούς φορείς ότι η συνεργασία 
έφερε τα καλύτερα αποτελέσματα στο παρελθόν 
όπως άλλωστε προσβλέπουν και για την φετινή χειμε-
ρινή περίοδο.
Όλοι οι επιχειρησιακά παριστάμενοι φορείς, εξέ-

φρασαν την επιχειρησιακή τους ετοιμότητα για την 
αντιμετώπιση των φαινομένων, σύμφωνα με τα αντί-
στοιχα σχέδια δράσεων αντιμετώπισης των έκτακτων 
καιρικών φαινομένων καθώς και την δεδηλωμένη συ-
νεργασία τους με την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 

και κατά την χειμερινή περίοδο 2023 – 2024.
Κλείνοντας την τακτική συνεδρίαση για την αντιμε-

τώπιση κινδύνων λόγω των πλημμυρικών φαινομένων 
και την αντιμετώπιση εκτάκτων καιρικών φαινομένων 
που πρόκειται να πλήξουν την Πιερία κατά τη διάρ-
κεια της χειμερινής περιόδου που έρχεται, η Αντιπε-
ριφερειάρχης Πιερίας και Πρόεδρος του ΣΟΠΠ ΠΕ 
Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, καθώς και όλοι οι παριστά-
μενοι εκπρόσωποι φορέων που θα επιχειρήσουν σε 
περίπτωση έκτακτης ανάγκης, ευχήθηκαν μια χειμερι-
νή περίοδο, κατά την οποία δεν θα παραστεί ανάγκη 
να αντιμετωπίσουμε καταστάσεις έκτακτων, ακραίων 
και παρατεταμένων καιρικών φαινομένων / θεομηνι-
ών, παραμένοντας όμως σε αυξημένη επιχειρησιακή 
ετοιμότητα και έτοιμοι για την παροχή κάθε δυνατής 
βοήθειας και συνεργασίας. «Με motto, ότι “εχθρός 
του καλού είναι το καλύτερο”, πορευόμαστε ΟΛΟΙ 
ΜΑΖΙ και αυτή την περίοδο για την αντιμετώπιση των 
έκτακτων φυσικών φαινομένων που θα καταγραφούν 
στην περιοχή μας», τόνισε η Αντιπεριφερειάρχης Πιε-
ρίας Σοφία Μαυρίδου.

ΜΕ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ ΤΟΝ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟ ΔΡΑΣΕΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ ΚΙΝΔΥΝΩΝ 
ΛΟΓΩ ΤΩΝ ΠΛΗΜΜΥΡΙΚΩΝ ΦΑΙΝΟΜΕΝΩΝ

Συνεδρίαση του Συντονιστικού Οργάνου Πολιτικής 
Προστασίας στην Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 

Η Εστία Πιερίδων Μουσών Κατερίνης ανακοινώνει 
την δημιουργία τμήματος παιδικής χορωδίας για παι-
διά ηλικίας 7 έως 12 ετών.
Υπεύθυνη διδασκαλίας η διπλωματούχος πιανίστρια 

Εκατερίνα Ελενίδη-Korchilava.
Υπεύθυνη επιμέλειας της χορωδίας η πτυχιούχος μο-

νωδίας Μαρία Βούλγαρη.
Εγγραφές κάθε Κυριακή στο κτήριο της Εστίας Πιε-

ρίδων Μουσών Κατερίνης, πλατεία Πολιτισμού 1, από 

τις 6 μέχρι τις 7 το απόγευμα.
Επειδή κάθε φορά που τραγουδάει ένα παιδί ο κό-

σμος γίνεται ομορφό-
τερος!
Πληροφορίες στα τη-

λέφωνα: Μαρία Βούλ-
γαρη 6976584960, 
Εκατερίνα Ελενίδη 
6973849069

Πρόσκληση εγγραφών στην παιδική 
χορωδία της Εστίας Πιερίδων Μουσών
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Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου και 
εκ νέου υποψήφια Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας 
είχε μια ιδιαίτερη ξεχωριστή και γλυκιά βραδιά με 
τους φίλους συναδέλφους της δικηγόρους της Πιε-
ρίας.

Με τη στήριξη και την αγάπη τους που είναι 
για την ίδια μεγάλη τιμή, δέσμευση και παρα-
καταθήκη, συνεχίζει και αυτόν τον αγώνα για 
την επόμενη μέρα στην Περιφερειακή Ενότη-
τα Πιερίας.

Οι Δικηγόροι της Κατερίνης τίμησαν 
τη Σοφία Μαυρίδου

Το Λιμενικό Τμήμα Σκάλας Κατερίνης, επισκέφθηκε η κ. Άννα Τζήκα, υποψήφια Περιφερειακή 
Σύμβουλος Πιερίας με τον συνδυασμό «Αλληλεγγύη» του Απόστολου Τζιτζικώστα.
Ο διοικητής κ. Θεμιστοκλής Αδαμίδης ενημέρωσε την κ. Τζήκα πως στην περιοχή μας έχουμε 

υψηλό ποσοστό πνιγμών (παρά την ασταμάτητη συμβολή των ναυαγοσωστών) σε σύγκριση με 
άλλες περιοχές και αυτό οφείλεται καθαρά σε τουρίστες που δεν έχουν εξοικείωση με το νερό ή 
αγνοούν τους κανονισμούς για κολύμπι. Ωστό-
σο, η λειτουργία του τμήματος αποτελείται 
από εξαιρετικό και πολύ πρόθυμο προσωπικό, 
το οποίο ανυπομονεί να μετακομίσει σύντομα 
στα νέα τους γραφεία.
Πέρα από το διοικητικό κομμάτι της συζήτη-

σης, τα στελέχη του Λιμενικού έδειξαν με τη 
σειρά τους μεγάλο ενδιαφέρον για την ίδρυ-
ση των δικών της Οργανισμών «Στράτα» και 
«ΟΠΕΣΚΕ», καθώς και για την πιστοποίηση 
ναυαγοσώστη που κατέχει από τον Ελληνικό 
Σύλλογο Ναυαγοσωστικών σχολών.

Επίσκεψη 
της υπ. Περιφερειακής Συμβούλου 
Άννας Τζήκα στο Λιμενικό Τμήμα 

Σκάλας Κατερίνης

Την Πυροσβεστική Υπηρεσία Λιτο-
χώρου και το Πυροσβεστικό Κλιμάκιο 
Λεπτοκαρυάς επισκέφθηκε η υποψήφια 
Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας, με 

τον συνδυασμό «Αλληλεγγύη» του Από-
στολου Τζιτζικώστα, Άννα Τζήκα. Συ-
ναντήθηκε με στελέχη και υπαλλήλους 
της Πυροσβεστικής, ενώ ενημερώθηκε 

για τον τρόπο 
λειτουργίας 
της υπηρε-
σίας. 
«Όταν 

ήμουν μικρή 
ήθελα να 
γίνω πυρο-

σβέστης… πάντα πίστευα ότι είναι οι 
σούπερ ήρωες πίσω από τη στολή, 
όπως στα κόμικ! Όσο εμείς “κλικά-
ρουμε” για να ενημερωθούμε για τα 
πύρινα μέτωπα, τι ζούνε, τι βλέπουν 
αυτοί οι άνθρωποι; Πόση καμένη συμ-
φορά μπαίνει μέσα στη μνήμη τους; 
Πώς την αντέχουν; Ευχαριστώ για τη 
φιλοξενία την Πυροσβεστική Υπηρε-
σία Λιτοχώρου και το Πυροσβεστικό 
Κλιμάκιο Λεπτοκαρυάς», δήλωσε η κ. 
Τζήκα, μετά το πέρας της επίσκεψης.

Επίσκεψη της υποψηφίας Περιφερειακής Συμβούλου 
Άννας Τζήκα στην Π.Υ. Λιτοχώρου
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Είμαι 36 χρονών. Τα περισσότερα για την αυτοδιοικητική ζωή της Κατερίνης τα 
έχω διαβάσει, δεν τα έχω ζήσει.
Διάβασα και ρώτησα για τον Σίμο Χαραλαμπίδη, τον Δήμαρχο της μεταπολίτευ-

σης κατά τη διάρκεια του οποίου συντελέστηκαν έργα όπως η κατασκευή δημο-
σίων κτιρίων (Δημαρχείο, Δημοτικό Ωδείο, παιδικοί σταθμοί, σχολεία, γήπεδα, 
Αθλητικό Κέντρο κλπ.), τα αντιπλημμυρικά έργα (επικάλυψη του Μοσχοποτάμου, 
περιφερειακή τάφρος και τις διευθετήσεις του Πέλεκα, του Μαυρονερίου και του 
ρέματος Βύθισμα), υδρευτικά και αποχετευτικά έργα και η επέκταση του σχεδίου 
πόλεως (διάνοιξη δρόμων, πλατειών).
Διάβασα και ρώτησα για τον Θεόφιλο Καμπερίδη, όπου την περίοδο της θητείας 

του υπήρξαν έργα όπως η κατασκευή και η λειτουργία του βιολογικού καθαρισμού 
της Κατερίνης και η ασφαλτόστρωση πολλών οδών της, η ίδρυση και η λειτουργία 

του πρώτου ραδιοφωνικού δημοτικού σταθμού στην Ελλάδα (Δημοτικό Ραδιόφω-
νο Κατερίνης) και η ίδρυση και η λειτουργία του προτύπου ΚΑΠΗ.
Διάβασα και ρώτησα για τον Μενέλαο Τερζόπουλο, τον μόνιμα παρόντα, που συ-

νέγραψε το βιβλίο Τάκης Τερζόπουλος. Ο Άνθρωπος, ο αγωνιστής, ο Πολιτικός, τα 
έσοδα από τις πωλήσεις του οποίου διέθεσε ο ίδιος στην Ένωση Ποντίων Πιερίας. 
Στο έργο, εκτός από τη βιογραφία του αδερφού του, καταγράφονται μαρτυρίες 
για τα βασανιστήρια και τη διαβίωση των εξορίστων στη Μακρόνησο στα τέλη της 
δεκαετίας του ’40.
Έζησα και θυμάμαι «έργα και ημέραι» των κυρίων Αμοιρίδη και Χιονίδη. Ο μεν 

πρώτος εξελέγη Δημοτικός Σύμβουλος, έγινε αναπληρωτής Δήμαρχος Κατερίνης 
και τέλος εξελέγη Δήμαρχος Κατερίνης. Ο δε δεύτερος, μακροβιότερος Δήμαρχος 
στην ιστορία της πόλης, γέννησε πολιτικό απόγονο έναν εκ των σημερινών διεκδι-
κητών του Δήμου, τον κύριο Ντούμο.
Και ακολούθησε ο κύριος Κουκοδήμος ανταλλάσσοντας καρέκλες με τον κύριο 

Χιονίδη. Ο ένας από Βουλευτής Ν.Δ. έγινε Δήμαρχος Κατερίνης και ο άλλος από 
Δήμαρχος Κατερίνης έγινε Βουλευτής Ν.Δ. Ο κύριος Κουκοδήμος δεν είχε την 
ευθιξία να παραιτηθεί ούτε για μια μέρα πριν τις νικηφόρες για αυτόν δημοτικές 
εκλογές. Υποψήφιος Δήμαρχος με βουλευτική αποζημίωση μέχρι ρανίδος. Δύσκο-
λη η ηθική στην πολιτική. Ο κύριος Χιονίδης δε, ο πολιτικός πρόγονος του κυρίου 
Ντούμου, διαβεβαίωνε ότι θα αφοσιωθεί στην αυτοδιοίκηση και ότι δεν τρέφει 
ενδιαφέρον για άλλα. Πριν αλέκτωρ λαλήσει τρις, μεταπήδηση στο βουλευτικό της 
Ν.Δ.
Αυτή είναι η αυτοδιοικητική ιστορία της πόλης.
Σήμερα την διάβασες. 8 Οκτωβρίου μπορείς να την γράψεις.
Σωτήρης Τριανταφύλλου
Υποψήφιος Δήμαρχος Κατερίνης

Μήτε κομιστής, μήτε στημένος. Τότε τι θες εδώ;

Είμαι η Πατρή Φανή. 
Γεννήθηκα στην Κατερίνη και μεγάλωσα στην Καρίτσα Πιε-

ρίας.
Προέρχομαι από γεωργοκτηνοτροφική οικογένεια.
Γονείς μου είναι ο Γεώργιος Πατρής και η Παρασκευή το 

γένος Ζκάγια από τον Άγιο Σπυρίδωνα Πιερίας. Αδερφός μου 
είναι ο Δημήτρης, τραπεζικός υπάλληλος. 
Είμαι Γενική – Οικογενειακή ιατρός, Επιμελήτρια Α στο Κέ-

ντρο Υγείας Κατερίνης και στα χωριά Ανδρομάχη, Σβορώνο 
και Νεοκαισάρεια από το 2009. Εφημερεύω στο Κέντρο Υγείας 
Λιτοχώρου.

Είμαι μέλος του Δ.Σ. του Ιατρικού Συλλόγου Πιερίας και 
συνεργάτης του ΑΠΘ στο πλαίσιο της εκπαίδευσης των φοι-
τητών Ιατρικής στην Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας.
Έχω παρακολουθήσει και παρουσιάσει εργασίες σε ιατρικά 

και πολιτικά συνέδρια. 
Γνωρίζω πολύ καλά αγγλικά και βουλγαρικά. 
Αγαπάω τον τόπο μου, την Πιερία και θέλω το καλύτερο γι’ 

αυτήν και τους ανθρώπους της.
Φανή Πατρή
Υπ. Περιφερειακή Σύμβουλος Π.Ε. Πιερίας με την 

«Αλληλεγγύη» του Απόστολου Τζιτζικώστα 

Το βιογραφικό της Φανής Πατρή 
υπ. Περιφερειακής Συμβούλου Πιερίας με την «Αλληλεγγύη» 

του Απόστολου Τζιτζικώστα 
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Από μικρό παιδί εργάζομαι σκληρά στην οικογενει-
ακή μας επιχείρηση, λειτουργώ ομαδικά στον χώρο 
και κάθε μέλος της επιχείρησης μας για εμένα είναι 
οικογένεια.
Έχω διδαχθεί από τον παππού μου αλλά και τον 

πατέρα μου που υπηρέτησαν στα κοινά του τόπου με 
αξιοπρέπεια ως Σύμβουλοι αλλά και Αντιδήμαρχοι, να 
μην απέχω αλλά να συμμετέχω με θάρρος και ζήλο!
Η στιγμή αυτή έφτασε, η ενασχόλησή μου με τα 

κοινά είναι μία φυσική εξέλιξη για εμένα!
Με την «βαριά» μα και ωραία αυτή κληρονομιά ενώ-

νω τις δυνάμεις μου με τον Δήμαρχο Δίου-Ολύμπου 

Βαγγέλη Γερολιόλιο, ως υποψήφιος Δημοτικός Σύμ-
βουλος.
Κοινός μας στόχος να προάγουμε τον Δήμο μας σε 

έναν λειτουργικό, ανθρώπινο, πράσινο, φιλικό, σε 
όλες τις κοινωνικές ομάδες του Δήμου!
Είναι τιμή μου να συνεχίσω την διαδρομή αγάπης 

και προσφοράς της οικογένειάς μου για τον τόπο μου!
Ιωάννης Γ. Ζτάνης
Υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος Δήμου Δίου 

– Ολύμπου.
ΣΥΝΘΕΣΗ | Γερολιόλος Βαγγέλης, υποψήφιος 

Δήμαρχος Δήμου Δίου – Ολύμπου

ΓΙΑΝΝΗΣ ΖΤΑΝΗΣ, YΠ. ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΔΙΟΥ ΟΛΥΜΠΟΥ

«Η ενασχόλησή μου με τα κοινά 
είναι μία φυσική εξέλιξη για εμένα!»

Του Γιάννη Ρίντου
Υποψηφίου τοπικού συμβούλου Κατερίνης με τον συνδυασμό «Δήμος 

Πρότυπο»
Ο βασικός στόχος του δημοτικού μας συνδυασμού «Δήμος Πρότυπο» και του 

υποψηφίου Δημάρχου Γιάννη Ντούμου είναι η δημιουργία ενός Δήμου, στον οποίο 
οι δημότες του θα είναι περήφανοι που ζουν και απολαμβάνουν τη ζωή τους.
Για να συμβεί αυτό, στις 8 Οκτωβρίου, με την ψήφο μας πρέπει να επιλέξουμε 

ο Δήμος μας να περάσει σε ικανά χέρια, σε εκείνους που έχουν το όραμα για ένα 
Δήμο Κατερίνης σύγχρονο, αισθητικά ελκυστικό και φυσικά προσβάσιμο σε όλους. 
Ως υποψήφιος Τοπικός Σύμβουλος Κατερίνης εκτιμώ ότι ήρθε η ώρα η πόλη μας να 
αλλάξει φυσιογνωμία, να εκσυγχρονιστεί και να αποκτήσει τα χαρακτηριστικά μίας 
σύγχρονης πόλης, που οι δημότες της θα αισθάνονται ότι αξίζει να ζουν σε αυτή.
Στο πλήρες πρόγραμμα που ετοιμάσαμε και πρόσφατα κοινωνήσαμε στους συν-

δημότες μας περιλαμβάνονται δράσεις και έργα, που αφορούν σε ριζικές αλλαγές 
στον τρόπο διοίκησης και στοχευμένες ενέργειες σε όλους τους τομείς, όπως στη 
διαχείριση των οικονομικών, στον εκσυγχρονισμό των υπηρεσιών, στην εναλλακτι-
κή μετακίνηση στην πόλη, λύσεις για την αποσυμφόρηση του κυκλοφοριακό, για 
την αναβάθμιση των εκπαιδευτικών υποδομών, του πολιτισμού και του τουρισμού
Ενδεικτικά για την Κατερίνη προτείνουμε:
Για τις οδικές υποδομές, νέα κυκλοφοριακή μελέτη, συντήρηση του οδικού 

δικτύου της πόλης, με διαγραμμίσεις και σωστή σήμανση, τη δημιουργία περιμετρι-
κών – περιφερειακών πάρκινγκ με δωρεάν μεταφορά στο κέντρο, την ανάπλαση 
των οδών Θεσσαλονίκης και Τερζοπούλου, την αναβάθμιση του κεντρικού δικτύου 
πεζοδρόμων, την εγκατάσταση κεντρικού δικτύου χρήσης ηλεκτρικών ποδηλάτων 
και την μελέτη και κατασκευής νέας γέφυρας στον Πέλεκα και τη σύνδεση με το 
αγρόκτημα Κατερίνης, καθώς και την ανάπλαση των εισόδων της πόλης.
Για το περιβάλλον, μεταξύ άλλων δεσμευόμαστε για μελέτη και κατασκευή επέ-

κτασης του Βιολογικού Καθαρισμού, για την ολοκλήρωση του αποχετευτικού δι-
κτύου της πόλης, τη διασύνδεση των δημοτικών κτιρίων με το δίκτυο φυσικού αε-
ρίου και για την αξιοποίηση και περιβαλλοντική αναβάθμιση δικτύου περιπάτου και 
ποδηλασίας, νέες μορφές ανακύκλωσης και διαχείρισης των στερεών αποβλήτων.
Μετατρέπουμε την Κατερίνη σε smart city. Δημιουργούμε Τομέα Ψηφιακής Πό-

λης με ψηφιοποίηση των υπηρεσιών του Δήμου Κατερίνης, προσφέρουμε δωρεάν 
wi fi σε όλο τον Δήμο και προτείνουμε τη δημιουργία σημείων φόρτισης κινητών 
τηλεφώνων.
Στον τομέα της παιδείας στο πρόγραμμά μας προτείνουμε την κατασκευή νέων 

σχολικών μονάδων και συντήρηση των υφισταμένων, έλεγχο σε όλα τα σχολικά 
κτίρια, κατασκευή νέων εργαστηρίων στο ΕΠΑΛ, μετεγκατάσταση του 5ου Γυμνασί-

ου σε νεόδμητο κτίριο και δημιουργία Μου-
σείου Εκπαίδευσης στο ιστορικό αυτό κτίριο 
της πόλης. Επίσης, τον εμπλουτισμό της 
Δημοτικής Βιβλιοθήκης της πόλης με νέους 
τίτλους, με ποιοτικές εκδηλώσεις, όπως πα-
ρουσιάσεις βιβλίων και με θέσπιση κινήτρων 
για τη διεύρυνση του αναγνωστικού κοινού.
Με έμφαση στον πολιτισμό και τους αν-

θρώπους της τέχνης δεσμευόμαστε για τη 
δημιουργία ψηφιακού πολιτιστικού ημερο-
λογίου σε συνεργασία με τους πολιτιστικούς 
συλλόγους, την αναβάθμιση του Δημοτικού 
Ωδείου, με ολική ανακαίνιση του κτιρίου, 
διεύρυνση της διδασκαλίας και θέσπιση υπο-
τροφιών, την επαναλειτουργία του Πάρκου 
των Χρωμάτων, την ανακαίνιση του ανοιχτού 
θεάτρου στο Πάρκο, την ίδρυση και δημιουρ-
γία Μουσείου Πόλης Κατερίνης, τη συντήρη-
ση και αξιοποίηση των διατηρητέων κτιρίων της πόλης, και τη δημιουργία δικτύου 
πολιτιστικών διαδρομών. Επίσης, τη δημιουργία Δημοτικής Πινακοθήκης στο Κέ-
ντρο Εννέα Μούσες, την άμεση συντήρηση της Αστικής Σχολής Κατερίνης, τη δη-
μιουργία δημοτικού θερινού κινηματογράφου με δωρεάν είσοδο και τη συνεργασία 
και αξιοποίηση των θεατρικών ομάδων της πόλης.
Βεβαίως την ολοκλήρωση του νέου Πολιτιστικού Κέντρου και τη δημιουργία Ορ-

γανισμού Μεγάρου Μουσικής.
Στον τομέα του αθλητισμού προτείνουμε μεταξύ άλλων την αναβάθμιση των 

αθλητικών υποδομών που ανήκουν στο Δήμο Κατερίνης, καινοτόμες αθλητικές 
δράσεις που να αφορούν σε όλα τα αθλήματα, κατασκευή νέου αθλητικού Κέντρου 
στην πολεοδομική ενότητα του Καπνικού Σταθμού, καθώς και κατασκευή πίστας 
αναρρίχησης και skate board.
Στην κοινωνική πολιτική προβλέπουμε τη συντήρηση και τον εκσυγχρονισμό 

των βρεφονηπιακών σταθμών και τη δημιουργία κέντρου διημέρευσης ευαίσθητων 
κοινωνικών ομάδων με τη παροχή στέγης και τροφής και φροντίδας για τους άστε-
γους καθώς και με υπηρεσίες ατομικής φροντίδας και υγιεινής.
Για τη νεολαία δημιουργούμε Κέντρο Πληροφόρησης νέων – Στέκι Νέων και 

προγραμματίζουμε την επαναλειτουργία του Τοπικού Συμβούλιου Νέων.
Με διαφάνεια παντού και πρωτίστως στη διαχείριση των οικονομικών του Δήμου 

Κατερίνης και με απόλυτο σεβασμό στα χρήματα των δημοτών, ήρθε η ώρα να 
αλλάξουμε την πόλη μας και συγχρόνως να ξανακερδίσουμε το στοίχημα της καθη-
μερινότητας.

Ένα ολοκληρωμένο πρόγραμμα για την αναβάθμιση 
της ποιότητας της ζωής μας
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Τεράστια η συγκέντρωση του Βαγγέλη Γερολιόλιου 
στον Πλαταμώνα. Εκτός από το μήνυμα νίκης των 
συγκεντρώσεων αυτών, εκείνο που έχει αξία είναι η 
ποιότητα των ομιλιών του, ο συγκεκριμένος λόγος 
και η πολύ μεθοδική προεκλογική εκστρατεία. Η ορ-
γάνωση φαίνεται, ο κόσμος το καταλαβαίνει και είναι 
σίγουρο ότι η μεθοδικότητα και η δουλειά είναι τα 
χαρακτηριστικά του. Προχωρά με σιγουριά προς τη 
νίκη.
Με λόγο σαφή και συγκεκριμένο, ο υποψήφιος 

δήμαρχος Δίου-Ολύμπου, Βαγγέλης Γερολιόλιος, 
παρουσιάζει το έργο και το πρόγραμμά του για κάθε 
κοινότητα. Ο πολύς κόσμος που παρακολουθεί τις 
ομιλίες του ενημερώνεται για τη δράση της τελευταί-
ας τετραετίας και τις προγραμματικές του θέσεις για 
το αύριο.
Είναι φανερό ότι οι «εκθέσεις ιδεών» πλέον δεν πεί-

θουν. Ο κόσμος «διψά» για συγκεκριμένες προτάσεις, 
χρόνο υλοποίησης και τρόπο χρηματοδότησης.
Η προεκλογική εκστρατεία του υποψηφίου Δημάρ-

χου έχει τα χαρακτηριστικά αυτά.
Την Τετάρτη 27 Σεπτεμβρίου 2023, ο Βαγγέλης 

Γερολιόλιος μίλησε στην πλατεία του Πλαταμώνα, 
μία από τις πιο τουριστικές κοινότητες του Δήμου 
Δίου-Ολύμπου. Ανήμερα της παγκόσμιας ημέρας του-
ρισμού, εκτός των έργων και υποδομών στα όρια της 
κοινότητας, ο υποψήφιος Δήμαρχος παρουσίασε και 
τις στρατηγικές δράσεις τουριστικής ανάπτυξης και 
προβολής του Δήμου Δίου-Ολύμπου.
Παρουσίασε επίσης τους υποψήφιους Τοπικούς και 

Δημοτικούς Συμβούλους, που συνθέτουν το ψηφο-
δέλτιο του συνδυασμού του στην κοινότητα του Πλα-
ταμώνα.

ΤΕΡΑΣΤΙΑ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΚΑΙ ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΟΣ ΛΟΓΟΣ ΑΠΟ ΤΟΝ ΒΑΓΓΕΛΗ ΓΕΡΟΛΙΟΛΙΟ 
ΣΤΟΝ ΠΛΑΤΑΜΩΝΑ

Σε κατάμεστες πλατείες και καφενεία συνεχίζει 
την προεκλογική του εκστρατεία ο υποψήφιος Δήμαρχος 

Βαγγέλης Γερολιόλιος

Ήρθε η ώρα να ασφαλτοστρωθεί ο παραλιακός δρόμος στον Πλαταμώνα, από το 
Las Masas, σε όλο το μήκος της παραλίας, μέχρι το Κάστρο. Μεγάλα έργα που τα 

χρειάζονταν η κοινότητα και που τώρα υλοποιούνται, αφού τελείωσε και το έργο 
της αποχέτευσης.

Σοφία Μαυρίδου και Βαγγέλης Γερολιόλιος σφραγίζουν 
την τετραετία τους με μεγάλα έργα στον Πλαταμώνα
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Απίστευτη η συγκέντρωση του Βαγγέλη Γερολιόλιου 
την Παρασκευή 29 Σεπτεμβρίου 2023 στην Κονταριώ-
τισσα. Ομιλία που ενθουσίασε τον κόσμο. Που είχε 
λόγο και πρόγραμμα, που παρουσίασε το έργο της 
τετραετίας.
Ο πολύς κόσμος που παρακολούθησε την ομιλία είχε 

μόνο θετικά σχόλια να πει και η αισιοδοξία ήταν φα-
νερή. Ο Βαγγέλης Γερολιόλιος ξέρει να μιλάει και να 
πιάνει το σφυγμό.

Δημότες από ολόκληρο τον βόρειο Δήμο Δίου-Ολύ-
μπου παρακολούθησαν την προεκλογική ομιλία του 
υποψηφίου Δημάρχου Βαγγέλη Γερολιόλιου.
Ο Δήμαρχος παρουσίασε το έργο του και τις πα-

ρεμβάσεις που έγιναν στην κοινότητα την τελευταία 
τετραετία και αφορούν, μεταξύ άλλων, υποδομές, άρ-

δευση, ύδρευση, αγροτική και αστική οδοποιία. Παρέ-
θεσε επίσης τις κοστολογημένες του προτάσεις, που 
αποτελούν προτεραιότητα για την επόμενη μέρα.
Η ομιλία του χαρακτηρίζεται από τεκμηριωμένο και 

θετικό λόγο, έχει σαφήνεια, θέση και πρόγραμμα. 
Είναι επιλογή που απαρέγκλιτα τηρείται σε όλη του 
την προεκλογική εκστρατεία, που είναι δομημένη και 
οργανωμένη.
Ακολούθησε η παρουσίαση των υποψηφίων Τοπικών 

και Δημοτικών Συμβούλων που στελεχώνουν το ψη-
φοδέλτιο του συνδυασμού ΣΥΝΘΕΣΗ, στην κοινότητα 
της Κονταριώτισσας.

ΣΕΙΣΤΗΚΕ Η ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ 

Πρωτοφανής η συγκέντρωση και η συμμετοχή του κόσμου 
στην προεκλογική ομιλία του Βαγγέλη Γερολιόλιου 

στην Κονταριώτισσα

Στην κοινότητα της Νέας Εφέσου παρουσίασε ο 
υποψήφιος Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γε-
ρολιόλιος το έργο του της τελευταίας τετραετίας και 
την πρότασή του για την επόμενη μέρα.
Μπροστά σε πολυπληθές κοινό, σε μία από τις με-

γαλύτερες συγκεντρώσεις που διοργανώθηκαν ποτέ 
στην κοινότητα, ο Βαγγέλης Γερολιόλιος παρουσί-
ασε τις προγραμματικές του θέσεις καθώς και τους 
υποψηφίους Τοπικούς και Δημοτικούς Συμβούλους 

που στελεχώνουν το ψηφοδέλτιο του συνδυασμού 
του, ΣΥΝΘΕΣΗ, στη Νέα 
Έφεσο.

ΑΠΟ ΤΙΣ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΕΣ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΕΙΣ ΠΟΥ ΕΓΙΝΑΝ ΠΟΤΕ ΣΤΗ ΝΕΑ ΕΦΕΣΟ 

Σε μία εντυπωσιακή συγκέντρωση στη Νέα Έφεσο 
παρουσίασε το έργο της τετραετίας και το πρόγραμμα 

της επόμενης ημέρας ο Βαγγέλης Γερολιόλιος
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Του Χρήστου Τζιουβάρα, Περιφερειακού 
Σύμβουλου Πιερίας, Γραμματέα του 
Περιφερειακού Συμβουλίου της Π.Κ.Μ. και εκ 
νέου υποψήφιου Περιφερειακού Συμβούλου με 
την παράταξη «Πράξεις για τη Μακεδονία» του 
Χρήστου Παπαστεργίου
Η περασμένη θητεία ήταν κάπως ιδιαίτερη. 
Χαρακτηρίστηκε από την πανδημία, από δύσκολες 
διεθνείς εξελίξεις, από φυσικές καταστροφές, 
από άσχημες ειδήσεις και από τις παρατεταμένες 
βουλευτικές εκλογές.
Η Περιφέρεια, που είναι ένας σχετικά νέος και έτσι 
άγνωστος προς τους πολίτες θεσμός, επισκιάστηκε 
από αυτά τα γεγονότα και για άλλη μια φορά η 
δουλειά της που είναι καθοριστική για την ανάπτυξη 
και τη ζωή μας έμεινε – και με ευθύνη της διοίκησης 
– στο παρασκήνιο. Ενδεικτικό αυτού του γεγονότος 
είναι ότι σε όλη την προεκλογική περίοδο συζητάμε 
πολύ λίγο για τις περιφερειακές εκλογές, τους 
συνδυασμούς, τα προγράμματα, την ανάπτυξη και 
τη συνοχή στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας 
και την Πιερίας. Όμως παράλληλα, προκαλεί και 
ερωτηματικά το γεγονός ότι οι υποψήφιοι της 
παράταξης «Αλληλεγγύη» που βρίσκεται στη διοίκηση 
εδώ και 13 χρόνια δεν νιώθουν την ανάγκη να πάνε 
στα χωριά και της περιοχές της Πιερίας και να κάνουν 
μια ομιλία, να πούνε τι έγινε αυτά τα 13 χρόνια και 
γιατί ζητάνε μια ακόμα θητεία. 
Η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας είναι η 
μεγαλύτερη σε έκταση Περιφέρεια της χώρας και 
η δεύτερη μεγαλύτερη σε πληθυσμό. Έχει μια 
σημαντική γεωστρατηγική θέση, έχει τη δεύτερη 
μεγαλύτερη πόλη της Ελλάδας στον χώρο ευθύνης 
της, έχει πλούσια αγροδιατροφικά προϊόντα, έχει 
πλούσια ιστορία και πολιτιστική κληρονομιά, έχει 

τουρισμό, θάλασσες, βουνά, περιβάλλον, 
ορυκτό πλούτο και πολλά άλλα. Την 
ίδια ώρα όμως, βρίσκεται 8η και 9η στο 
κατά κεφαλήν ΑΕΠ ανάμεσα στις 13 
Περιφέρειες της χώρας, είναι 3η στην 
ανεργία, το 30% του πληθυσμού της 
βρίσκεται στα όρια της φτώχιας και 
πολλές περιοχές της κινδυνεύουν να 
καταστούν άγονες. Τι θα πούμε λοιπόν; 
Ότι η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας 
είναι μια γεωγραφική περιοχή που για 
αυτήν δεν φέρει κανένας ευθύνη, ή θα 
πούμε ότι από το 2010 έχουμε μια αιρετή 
Περιφέρεια με υπηρεσίες, προϋπολογισμό 
και που διαχειρίζεται σημαντικούς 
ευρωπαϊκούς και άλλους πόρους ώστε 
να σχεδιάσει και να υλοποιήσει την 
ανάπτυξη;
Το βασικό σημείο της κριτικής και της 
πρότασής μας είναι ότι δεν υπάρχει 
«σχέδιο» και προγραμματισμός για την 
αντιμετώπιση των προβλημάτων και την ανάπτυξη 
των δυνατοτήτων της περιοχής μας, με συνέπεια 
και οι διαθέσιμοι πόροι να μην αξιοποιούνται ή να 
αξιοποιούνται χωρίς αποδοτικότητα. Παράλληλα, 
είναι πλέον ανάγκη αξιοποιώντας τους πόρους 
από το Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας να 
καταστήσουμε και την Περιφέρειά μας «Ανθεκτική». 
Ανθεκτική από τις δύσκολες διεθνείς συγκυρίες και 
εξελίξεις, ανθεκτική από περιβαλλοντικά προβλήματα 
και την Κλιματική Αλλαγή και ανθεκτική από 
τον έντονο ανταγωνισμό που προκύπτει από τις 
τεχνολογικές εξελίξεις.
Ό,τι ισχύει για την Περιφέρειά Κεντρικής Μακεδονίας 
στο σύνολό της ισχύει και για την Πιερία. Ο 

Όλυμπος, η πόλη της Κατερίνης, η Ορεινή Πιερία, η 
Βόρεια Πιερία, η Παραλιακή ζώνη στο σύνολό της, 
η Κλιματική Αλλαγή και η Επιχειρηματικότητα είναι 
οι βασικότερες περιοχές και τομείς με τα δικά τους 
ιδιαίτερα χαρακτηριστικά ζητήματα, που έχουν και τις 
δικές τους προκλήσεις, όμως και προοπτικές. Κάθε 
ένα από αυτά αλλά και όλα μαζί στο σύνολό τους 
απαιτούν σχέδιο και έναν ολοκληρωμένο σχεδιασμό. 
Είναι στρατηγικού χαρακτήρα απόφαση για την 
Πιερία και εγώ προσωπικά θα επιμείνω και στην 
επόμενη περίοδο ώστε η Πιερία να αναπτύξει αυτήν 
την στρατηγική και να αποκτήσει έναν ολοκληρωμένο 
σχεδιασμό, να αξιοποιήσει παραγωγικά τους 
διαθέσιμους πόρους που έχουμε μπροστά μας ώστε 
να πετύχουμε μια νέα ανάπτυξη και συνοχή.

Το βασικό σημείο της πρότασής μας είναι το «Σχέδιο»

Γεννήθηκε, ζει και εργάζεται στην Κατερίνη. Απεφοί-
τησε από το Α’ Λύκειο Θηλέων Κατερίνης και Σπούδα-
σε:
• Στο Πανεπιστήμο «La Sapienza» της Ρώμης, στη 

Σχολή Magistero με κατεύθυνση Παιδαγωγική από 
όπου απεφοίτησε το 1987.
• Στο Παιδαγωγικό Τμήμα Δημοτικής Εκπαίδευσης 

του ΑΠΘ από όπου απεφοίτησε το 1991.
Εργάσθηκε ως επιμορφώτρια σε Τμήματα Εκμάθησης 

Ιταλικής Γλώσσας που πραγματοποιήθηκαν στη ΝΕΛΕ 
Πιερίας (έτη1992 και 1993) καθώς επίσης και ενταγμέ-
νη από το 2005 στο Ενιαίο Μητρώο Διδακτικού Προ-
σωπικού του Εθνικού Κέντρου Διοίκησης και Αυτοδιοί-
κησης του Υπουργείου Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέ-
ντρωσης στα Προγράμματα Επιμόρφωσης Δημοσίων 
Υπαλλήλων του ΙΝ.ΕΠ στην Ιταλική Γλώσσα
Από το σχ. έτος 1994-95 εργάζεται στην Α/θμια Εκπ/

ση, υπηρετώντας ως:
• Εκπαιδευτικός σε Τμήμα Υποδοχής,
• Υπεύθυνη Ολοήμερου Σχολείου,
• Προϊσταμένη Δημοτικών Σχολείων
• Αποσπάται και τοποθετείται από το Υπουργείο 

Παιδείας στις Σχολικές Μονάδες των Ελληνόφωνων 

Περιοχών της Κάτω Ιταλίας για πέντε έτη, (Περιοχή 
Απουλίας, σχ. έτη 1999-2000 έως 2003-04).
• Από το σχ. έτος 2011-12, επιλέγεται από την επι-

τροπή του Π.Υ.Σ.Π.Ε. Πιερίας και τοποθετείται από 
την Περιφερειακή Διεύθυνση Εκπαίδευσης Κ. Μακεδο-
νίας, στη θέση της Υπεύθυνης Σχολικών Δραστηριοτή-
των Α/θμιας Εκπ/σης Πιερίας, στη οποία υπηρετεί έως 
σήμερα.
Είναι κάτοχος Μεταπτυχιακού τίτλου με θέμα: «Δι-

απολιτισμική Αγωγή και Ευρωπαϊκή διάσταση της Εκ-
παίδευσης», από το Πανεπιστήμιο του Λέτσε Ιταλίας 
το 2003 το οποίο εκπονήθηκε κατά τη διάρκεια της 
πενταετούς απόσπασης της στην Ιταλία.
Καθηγήτρια Ιταλικής γλώσσας καθώς και Εξετάστρια 

Παραγωγής Προφορικού Λόγου Ιταλικής Γλώσσας, 
όλων των Επιπέδων, για τια εξετάσεις Πιστοποίησης 
στο Κρατικό Πιστοποιητικό Γλωσσομάθειας (Κ.Π.Γ.).
Πιστοποίηση Επιμόρφωσης στο «Εκπαιδευτικό 

Management» από το Διαβαλκανικό Ινστιτούτο Δημό-
σιας Διοίκησης
Άριστη γνώση Ιταλικής και Αγγλικής γλώσσας καθώς 

και Πιστοποίηση Α’ Επιπέδου στην Πληροφορική
Κατά τη διάρκεια της θητείας της ως Υπεύθυνη Σχο-

λικών Δραστηριοτήτων, 
εισηγείται, διοργανώνει και 
είναι μέλος πολλών Επι-
τροπών συνεδρίων, σεμι-
ναρίων και ημερίδων στην 
Ελλάδα, πάντοτε σε συνερ-
γασία με Φορείς που έχουν 
σχέση με τον Πολιτισμό, 
την Εκπαίδευση Αγωγής 
Υγείας και το Περιβάλλον.
Εκπόνησε ως μέλος Παι-

δαγωγικής Ομάδας αλλά 
και ως συμμετέχουσα, πολ-
λά Ευρωπαϊκά Προγράμ-
ματα Comenius, Socrates 
και Erasmus+, με εκπαι-
δευτικές επισκέψεις στο 

Εξωτερικό (Ιταλία, 
Ισπανία, Πορτογα-
λία, Ρουμανία, Πο-
λωνία, Τουρκία).
Τοπική Σύμβου-

λος της Δημοτικής 
Κοινότητας του 
Δήμου Κατερίνης 
μετά από την 
εκλογή της κατά 
τις Δημοτικές και 
Περιφερειακές 
Εκλογές του 2010.
Από το 2011 έως 

σήμερα τοποθετεί-
ται και υπηρετεί σε 
διάφορες επιχειρή-
σεις και επιτροπές 
του Δήμου Κατερίνης, ως μέλος του:
• Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινω-

φελούς Επιχείρησης του Δήμου Κατερίνης (ΔΗ.Κ.Ε.
ΔΗ.Κ),
• Διοικητικού Συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης 

Ύδρευσης- Αποχέτευσης Κατερίνης (ΔΕΥΑΚ )
• Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής Α/

θμιας Εκπ/σης Πιερίας και του
• Διοικητικού Συμβουλίου της Σχολικής Επιτροπής Β/

θμιας Εκπ/σης του Δήμου Κατερίνης.
Μέλος του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Α/θμιας Εκπ/σης 

Πιερίας με ιδιαίτερη δραστηριότητα στο Τμήμα της 
Χορωδίας, με την οποία συμμετέχει ενεργά έως σή-
μερα, παρουσιάζοντας συναυλίες αλλά και θεατρικές 
παραστάσεις, σε πλήθος Πολιτιστικών δράσεων στην 
Ελλάδα και το εξωτερικό.
Επίσης μέλος των Πολιτιστικών Συλλόγων:
«Εστία Πιερίδων Μουσών», μέλος του χορωδιακού 

σχήματος «de profudis» και του «Λυκείου Ελληνίδων 
Κατερίνης»
Ενεργητική εθελοντική δράση στο Φεστιβάλ Ολύ-

μπου και της Εθελοντικής Ομάδας «Ο Τόπος Μου».

Το βιογραφικό της Μαργαρίτας Αμανατίδου, υποψήφιας 
Δημοτικής Συμβούλου Κατερίνης με τον συνδυασμό 

«Δήμος Πρότυπο» του Ιωάννη Ντούμου
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Οι ισχυροί δεσμοί του Χρήστου Κομπατσιάρη με 
τους κατοίκους της Καστανιάς και των Ρυακίων και το 
κοινό όραμα για τον Δήμο Πύδνας - Κολινδρού ήταν 
το κυρίαρχο αποτύπωμα στις προεκλογικές συγκε-
ντρώσεις του υποψηφίου Δημάρχου. Οι κάτοικοι των 

δύο χωριών υποδέχθηκαν με ιδιαίτερη θέρμη τον κ. 
Κομπατσιάρη, καθώς τον γνωρίζουν εδώ και χρόνια. 
Ήταν πάντα δίπλα τους ως υπάλληλος του Δήμου.
Ο υποψήφιος Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού ζήτησε 

να στηρίξουν τον συνδυασμό για να έρθει η πραγμα-

τική ανανέωση στη Βόρεια Πιερία.
Επικράτησε μεγάλος ενθουσιασμός από τις θέσεις 

που εξήγγειλε, καθώς ο κ. Κομπατσιάρης έδωσε συ-
γκεκριμένες δεσμεύσεις στους κατοίκους των χωριών, 
χωρίς να ζητά πίστωση χρόνου.

Παλμός, ζωντάνια και μηνύματα νίκης στις συγκεντρώσεις 
του Χρήστου Κομπατσιάρη σε Καστανιά και Ρυάκια

Δυναμικά συνεχίζει τον αγώνα του για τη διεκδίκηση 
του Δήμου Πύδνας - Κολινδρού ο Χρήστος Κομπατσι-
άρης. Έχοντας μαζί του υποψηφίους του συνδυασμού 
«Ανανέωση και Δημιουργία» κάθε βράδυ περιοδεύει 

και πραγματοποιεί ομιλίες στα χωριά του Δήμου. 
Οι λιγοστοί και στην πλειοψηφία τους ηλικιωμένοι 

κάτοικοι της Μεγάλης Γέφυρας, των Παλιαμπέλων 
και του Λιβαδίου ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα του 

υποψηφίου Δημάρχου. Βγήκαν στις πλατείες για να 
ακούσουν τον δικό τους Χρήστο, τον πρώην υπάλλη-
λο του Δήμου που ήταν πάντα δίπλα τους, χωρίς να 
γνωρίζει τι θα πει ωράριο, Σαββατοκύριακα ή αργίες!

Έχει… «ρεύμα» στα χωριά της Βόρειας Πιερίας 
ο Χρήστος Κομπατσιάρης
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Πορεία νίκης και συγκεντρώσεις με παλμό και εν-
θουσιασμό για τον Κώστα Κουκοδήμο που συνέχισε 
τις προεκλογικές του ομιλίες το απόγευμα της Δευ-
τέρας 25 Σεπτεμβρίου 2023 σε Σ. Σταθμό, Κούκο και 
Σεβαστή.
Ο Δήμαρχος Κατερίνης παρουσίασε στους κατοίκους 

του Σ. Σταθμού αναλυτικά το σχέδιο ανάπλασης του 
οικισμού με χρηματοδότηση 2,1 εκ. ευρώ που περι-
λαμβάνει ανακατασκευή πεζοδρομίων και δια πλάτυν-
ση, ράμπες ΑΜΕΑ, πλακόστρωση σε δρόμους ήπιας 
κυκλοφορίας και πεζοδρόμους, σήμανση, ανάπλαση 
κοινόχρηστων χώρων για τη δημιουργία χώρων ανα-
ψυχής και πρασίνου, έξυπνα παγκάκια, φωτισμό, 

βιοκλιματικές παρεμβάσεις. Έκανε επίσης αναφορά σε 
έργα που υλοποιήθηκαν όπως η ανάπλαση του χώρο 
του μνημείου πεσόντων στα Γερμανικά, στις ασφαλ-
τοστρώσεις που ήδη ξεκίνησαν και θα συνεχιστούν 
αλλά και στην αξιοποίηση των χώρων επάνω από την 
υπογειοποίηση.
Έκανε ειδική αναφορά στο σχέδιο ανάπλασης και 

μετατροπής του παλαιού εργοστασίου του ΟΣΕ σε 
τεχνόπολη, χώρο καινοτομίας, τέχνης, πολιτισμού και 
ψυχαγωγίας.
Ο Σ.Σ ταθμός Κατερίνης θα αλλάξει εντυπωσιακά τα 

επόμενα χρόνια και θα καταστεί σημείο αναφοράς για 
όλο τον Δήμο, τόνισε ο Κώστας Κουκοδήμος.

Στον Κούκο έγινε δεκτός από τους κατοίκους με ιδι-
αίτερη θέρμη, παρουσιάζοντας τις παρεμβάσεις και τα 
έργα που υλοποιήθηκαν από τη διοίκηση καθώς και 
τις βασικές προτεραιότητες για την επόμενη δημοτική 
περίοδο.
Εντυπωσιακή όμως ήταν η υποδοχή του στην κοι-

νότητα της Σεβαστής, με πλήθος κόσμου και κόρνες 
που δημιούργησαν ένα ιδιαίτερα πανηγυρικό κλίμα.
Μέσα και έξω από το χώρο της συγκέντρωσης οι 

κάτοικοι παρακολούθησαν την ομιλία του Δημάρχου 
Κατερίνης, τον απολογισμό έργων και τους στόχους 
της επόμενης θητείας για την κοινότητα.

ΠΑΝΗΓΥΡΙΚΟ ΚΛΙΜΑ ΣΕ ΣΤΑΘΜΟ, ΚΟΥΚΟ ΚΑΙ ΣΕΒΑΣΤΗ 

Πορεία νίκης του Κώστα Κουκοδήμου

Με δυο ομιλίες σε Αρωνά και Παλαιό Κεραμίδι συνε-
χίστηκε η περιοδεία του Δημάρχου Κατερίνης Κώστα 
Κουκοδήμου το απόγευμα της Δευτέρας 25 Σεπτεμ-
βρίου 2023.

Ο Δήμαρχος Κατερίνης παρουσίασε στους κατοίκους 
τον απολογισμό της τετραετίας με έργα και παρεμ-
βάσεις που υλοποιήθηκαν στις δυο κοινότητες αλλά 
και στον προγραμματισμό για την επόμενη δημοτική 
περίοδο.
Ενδεικτικά αναφέρθηκε σε βασικά έργα υποδομής 

που εκτελέστηκαν στις δυο κοινότητες, σε έργα αγρο-
τικής οδοποιίας, στο πρόγραμμα ασφαλτοστρώσεων 
και σε παρεμβάσεις στους 
αθλητικούς χώρους, παιδι-
κές χαρές και πλατείες.
Στην ομιλία του ο Δήμαρ-

χος Κατερίνης τόνισε: «Την 
πρώτη 4τραετία, έπρεπε 
να ανατάξουμε το Δήμο 
μας. Να συντηρήσουμε 
τις παρατημένες υποδομές 
της και να τον βάλουμε 
σε τροχιά ανάπτυξης. Να 
ξαναδώσουμε στον Δήμο 
μας ταυτότητα, “φως”, 
ζωντάνια φροντίσαμε την 
καθημερινότητα πάνω απ’ 
όλα και βάλαμε τις βάσεις 
για το αύριο».

ΣΕ ΑΡΩΝΑ ΚΑΙ ΠΑΛΑΙΟ ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΣΥΝΕΧΙΣΤΗΚΑΝ ΟΙ ΟΜΙΛΙΕΣ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

«Ο Δήμος μας στέκεται στα πόδια του, ισάξιος 
με άλλους Δήμους και όχι φτωχός συγγενής»
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Συγκινησιακά φορτισμένες οι συγκεντρώσεις του 
Κώστα Κουκοδήμου σε συνοικίες της πόλης και 
στην κοινότητα Περίστασης. Ο Δήμαρχος Κατερίνης 
πραγματοποίησε ομιλίες σε Καταφιώτικα, Μυλαύλα-
κο Παράδεισο και Περίσταση, όπου έγινε δεκτός με 
ιδιαίτερο ενθουσιασμό.
ΜΥΛΑΥΛΑΚΟ -ΠΑΡΑΔΕΙΣΟΣ
Μια ιδιαίτερη συγκέντρωση για τον Δήμαρχο Κατε-

ρίνης οργάνωσαν οι κάτοικοι σε Μυλαύλακο Παρά-
δεισο το απόγευμα της Τετάρτης. Τον υποδέχθηκαν 
κυριολεκτικά στο δρόμο, με ποντιακή λύρα και 
τραγούδια, μετατρέποντας σε γιορτή την προγραμ-
ματισμένη ομιλία του στην περιοχή, ενώ ιδιαίτερα 

φορτισμένη συγκινησιακά ήταν η υποδοχή που του 
επεφύλαξε ο Πρόεδρος του Ατρομήτου Παναγιώτης 
Σατσίδης και υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος Κα-
τερίνης.
Ο Δήμαρχος Κατερίνης φανερά συγκινημένος, 

μίλησε για τη γειτονιά που τον αγάπησε και τον 
στήριξε όλα αυτά τα χρόνια και τόνισε πως σε όποια 
κοινότητα της Κατερίνης έχει επισκεφθεί και σε κάθε 
συνοικία της πόλης νιώθει την αγάπη του κόσμου. 
«Αυτό που νιώθω κάθε φορά είναι πολύ δυνατό. 
Μου χαρίσατε το σπουδαιότερο μετάλλιο μου! Την 
αγάπη σας», είπε ο Κώστας Κουκοδήμος.
ΚΑΤΑΦΥΓΙΩΤΙΚΑ
Στα Καταφιώτικα ο Κώστας Κουκοδήμος άνοιξε την 

ομιλία του ευχαριστώντας τον κόσμο για τη στήριξη 
και την αγάπη που διαχρονικά του δίνουν, ενώ στη 
συνέχεια παρουσίασε τις παρεμβάσεις που έγιναν 
στην περιοχή αλλά και τα έργα που θα υλοποιηθούν 
στην επόμενη δημοτική περίοδο.
ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ
Με μια εξίσου εντυπωσιακή συγκέντρωση στην κοι-

νότητα Περίστασης έκλεισε τις ομιλίες του ο Δήμαρ-
χος Κατερίνης το βράδυ της Τετάρτης 27 Σεπτεμβρί-
ου 2023. Μια ιδιαίτερα θερμή υποδοχή και δυνατές 
στιγμές για τον Κώστα Κουκοδήμο που μίλησε για το 
έργο της διοίκησής του, για την σκληρή δουλειά που 
απέδωσε καρπούς με μεγάλες χρηματοδοτήσεις και 
την αναγνώριση του Δήμου μας στο πανελλήνιο.

ΔΥΝΑΤΕΣ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΕΙΣ ΤΟΥ ΚΩΣΤΑ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΥ ΣΕ ΚΑΤΑΦΙΩΤΙΚΑ, 
ΜΥΛΑΥΛΑΚΟ-ΠΑΡΑΔΕΙΣΟ & ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ

«Το σπουδαιότερο “μετάλλιο” μου, είναι η αγάπη σας!»

Με δυο ομιλίες σε Κάτω Άγιο Ιωάννη και Νέα Τρα-
πεζούντα συνεχίστηκε το πρόγραμμα του Δημάρχου 
Κατερίνης Κώστα Κουκοδήμου το απόγευμα της Πα-
ρασκευής 29 Σεπτεμβρίου 2023.
Ο Κώστας Κουκοδήμος μίλησε σε πολυπληθείς συ-

γκεντρώσεις στις δυο κοινότητες τόσο για τα έργα 

υποδομής και τις παρεμβάσεις που έγιναν στη διάρ-
κεια της θητείας αλλά και στον προγραμματισμό της 
διοίκησης για τη νέα δημοτική περίοδο.
Έκανε εκτενή αναφορά στα έργα που θα αντιμε-

τωπίσουν το πρόβλημα της επάρκειας νερού για τις 
δυο κοινότητες, αλλά και για το πρόγραμμα ασφαλ-
τοστρώσεων που ήδη ξεκίνησε και αναδένεται να 
συνεχιστεί εντός του οικι-
σμού.
Στόχος μας, είπε ο Δή-

μαρχος Κατερίνης είναι 
η ισόρροπη ανάπτυξη σε 
πόλη και χωριά. Από τα 
στοιχεία του απολογισμού 
προκύπτει ότι ο Δήμος 
Κατερίνης έχει επενδύσει 
περισσότερα από 2,7 εκα-
τομμύρια ευρώ σε έργα 
βελτίωσης της αγροτικής 
οδοποιίας σε όλες τις κοι-
νότητες. Έργα που χρημα-
τοδοτήθηκαν από εθνικά 
και ευρωπαϊκά προγράμ-
ματα, δείχνοντας την απο-
τελεσματικότητά της στην 
προετοιμασία προτάσεων 
και μελετών.

ΟΜΙΛΙΕΣ ΤΟΥ ΚΩΣΤΑ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΥ ΣΕ ΚΑΤΩ ΑΓΙΟ ΙΩΑΝΝΗ ΚΑΙ ΝΕΑ ΤΡΑΠΕΖΟΥΝΤΑ 

«Πετύχαμε ισόρροπη ανάπτυξη σε πόλη και χωριά!»
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Δυο πολύ μεγάλες συγκεντρώσεις με παλμό οργα-
νώθηκαν το Σάββατο 30 Σεπτεμβρίου 2023 σε Σβο-
ρώνο και Κορινό για τον Δήμαρχο Κατερίνης Κώστα 
Κουκοδήμο.
Στο Σβορώνο έτυχε ιδιαίτερης υποδοχής από τον κό-

σμο που είχε κατακλύσει τους δρόμους γύρω από το 
χώρο της ομιλίας με τον Δήμαρχο να γίνεται δεκτός 
με χειροκροτήματα και κόρνες.
Ο ίδιος δεν παρέλειψε να ευχαριστήσει τους κατοί-

κους του Σβορώνου τονίζοντας πως νιώθει συγκινη-
μένος από την αγάπη και τη στήριξή τους.
Στη συνέχεια παρουσίασε απολογιστικά στοιχεία της 

τετραετίας που πέρασε για την περιοχή, κάνοντας ιδι-
αίτερη αναφορά στην παραχώρηση των πρώην στρα-
τοπέδων και στην υπεραξία που θα δώσει σε όλο τον 
Δήμο αλλά και στην ευρύτερη περιοχή του Σβορώνου 

και της Ανδρομάχης η πολεοδόμησή τους.
ΣΤΟΝ ΚΟΡΙΝΟ
Ενθουσιώδης και με παλμό αλλά και με ιδιαίτερα 

εντυπωσιακή συμμετοχή των κατοίκων η ομιλία του 
Κώστα Κουκοδήμου στον Κορινό.
Ο Δήμαρχος Κατερίνης μίλησε για το μεγάλο έργο 

που υλοποίησε η διοίκηση στα πρώτα τέσσερα χρό-
νια. «Δεκαετίες ζητούσατε αντικατάσταση του δικτύ-
ου ύδρευσης. Ένα δίκτυο πεπαλαιωμένο με αμίαντο. 
Αυτή η διοίκηση λοιπόν πέτυχε και τη χρηματοδότη-
ση 1,8 εκ. ευρώ και την υλοποίηση του έργου που 
ήδη ξεκίνησε. Ήταν δέσμευσή μας και το κάναμε.
Δεύτερο μεγάλο θέμα για τον Κορινό. Η Ολυμπιάδα. 

Την οποία οφείλω να θυμίσω την κληρονομήσαμε και 
δεν τη δημιουργήσαμε. Και τι άλλο κληρονομήσαμε; 
Άδεια ταμεία. Τα 6 εκ. ευρώ που είχαν τα ταμεία της 
Ολυμπιάδας το 2011 είχαν εξαφανιστεί και επιπλέον 

ήταν χρεωμένη 1 εκ. ευρώ. Επίσης, δεν είχε ολοκλη-
ρωθεί η διαδικασία του κτηματολογίου την οποία και 
ολοκληρώσαμε με τη συνδρομή των υπηρεσιών του 
δήμου. Ξέρω επίσης πολύ καλά τι κάναμε αυτά τα 
τέσσερα χρόνια. Συστήσαμε νέα προσωρινή διοίκηση 
στο Δ.Σ. ΟΛΥΜΠΙΑΔΑ, για την απαλλαγή του ΕΝΦΙΑ 
των οικοπέδων ύψους 700.000 ευρώ την ποια και 
πετύχαμε, ενώ είναι σε εξέλιξη η διεκδίκηση πόρων 
και περιουσιακών στοιχείων της Ολυμπιάδας. Επιπλέ-
ον ο Δήμος εντάσσει την παραλιακή ζώνη Κορινού 
στο Τοπικό Χωροταξικό Σχέδιο. Καταθέσαμε όλες τις 
απαραίτητες μελέτες για το νέο Προεδρικό Διάταγμα 
Ζωνών Προστασίας στον οικισμό της Ολυμπιάδας και 
είμαστε σε επαφή με το Υπουργείο Περιβάλλοντος για 
τη διαβούλευση του νέου νομοσχεδίου το οποίο ολο-
κληρώνεται εντός του έτους.
Έγιναν και άλλα, σημαντικά μικρά και μεγάλα στον 

Κορινό που κάποιοι επιχειρούν να απαξιώσουν αλλά 
δεν είναι εύκολο. Γιατί είναι μπροστά στα μάτια σας, 
γιατί το έργο μας “μιλάει”. Έργα και παρεμβάσεις 
όπως το μνημείο, όπως η διαμόρφωση του παλιού 
σχολείου, όπως οι ασφαλτοστρώσεις και ο φωτισμός 
στην παραλιακή ζώνη, όπως ο καθαρισμός του αρ-
χαιολογικού χώρου, όπως το γυμναστήριο και πολλά 
άλλα».

ΠΟΛΥ ΜΕΓΑΛΕΣ ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΕΙΣ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΚΩΣΤΑ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΥ 

Ηχηρό μήνυμα νίκης σε Σβορώνο και Κορινό

Με δυο ομιλίες σε Ράχη και Λόφο ολοκλή-
ρωσε το πρόγραμμα ομιλιών του την Κυ-
ριακή 1 Οκτωβρίου 2023 ο Δήμαρχος Κατε-
ρίνης Κώστας Κουκοδήμος, παρουσιάζοντας 
το έργο της διοίκησης και τους άξονες του 
προγράμματός του για την επόμενη θητεία.
Τόσο στον οικισμό της Ράχης όσο και στην 

κοινότητα του Λόφου τον υποδέχθηκαν με 
ενθουσιασμό οι κάτοικοι της περιοχής και ο 
ίδιος δεν έκρυψε τη συγκίνησή του για τη 

στήριξη των κατοίκων και την 
αγάπη που εισπράττει.

Ο Κώστας Κουκοδήμος στην 
ομιλία του τόνισε: «Σήμερα 
βρίσκομαι εδώ για δυο λόγους. 
Να σας ευχαριστήσω για τη 
στήριξη και τη δύναμη που 
μου δίνετε. Και να σας ζητήσω 
να στηρίξετε αυτή τη μεγάλη 
προσπάθεια που ξεκίνησε πριν 
από τέσσερα χρόνια και να 
πετύχουμε ακόμη περισσότε-
ρα στα επόμενα. Το στοίχημα 
το κερδίσαμε καθώς μέσα σε 
μόλις τέσσερα χρόνια πετύ-
χαμε χρηματοδοτήσεις έργων 
και μελετών που αλλάζουν 
την καθημερινότητα για όλους 
τους δημότες. Έργα μεγάλα 
και μικρότερης εμβέλειας που 
καθορίζουν το αύριο σε πόλη 
και χωριά», είπε κλείνοντας την 
ομιλία του χειροκροτούμενος ο 
Δήμαρχος Κατερίνης.

ΟΜΙΛΙΕΣ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΚΩΣΤΑ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΥ ΣΕ ΡΑΧΗ ΚΑΙ ΛΟΦΟ 

Σύνθημα νίκης!
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Τον Μάιο του 2019 ο Δήμος Κατερίνης γύρισε σελίδα δίνοντάς μου 
εντολή να υπηρετήσω το δημοτικό συμφέρον, τις ανάγκες των δημο-
τών και την προοπτική της πόλης.
Λίγους μήνες πριν κλείσει τον κύκλο του το σημερινό Δημοτικό Συμ-

βούλιο και λίγες μέρες πριν πέσει η αυλαία της προεκλογικής περιό-
δου, οφείλουμε ξεκάθαρες κουβέντες στους δημότες, τους τελικούς 
κριτές μας. 
Από την ενασχόλησή μου με τον αθλητισμό και τον πρωταθλητισμό, 

έμαθα να μην συμβιβάζομαι με το μέτριο και το λίγο. Δεν εγκατέλει-
ψα ποτέ την προσπάθεια στην επίτευξη μεγαλύτερων στόχων και δεν 
έπαψα ποτέ να εργάζομαι με πείσμα και σχέδιο για το καλύτερο. Με το 
ίδιο πείσμα μπήκα στο στίβο της πολιτικής, όπου όσες φορές ζήτησα 
να με εμπιστευθείτε το κάνατε εμφατικά χαρίζοντας μου επιτυχίες που 
δεν συγκρίνονται με κανένα μετάλλιο και καμία διάκριση που πέτυχα 
ως αθλητής.
Με γνωρίζετε καλά και σας ξέρω έναν-έναν. Πάντα σημείο αναφοράς 

για μένα ήταν η πόλη και οι άνθρωποί της. 
Στις 8 Οκτωβρίου οι συνδημότες μου, εσείς, αποφασίζετε για την 

επόμενη μέρα του Δήμου Κατερίνης. Για ένα μέλλον που δεν μπορεί 
να περιμένει, για έναν Δήμο του οποίου η πορεία εξωστρέφειας και 
αλληλεγγύης θα συνεχιστεί απρόσκοπτα, βάζοντας οριστικό τέλος σε 
πρακτικές του παρελθόντος που «πλήγωσαν» τους δημότες και κράτη-
σαν τον Δήμο στη μετριότητα και την ανυποληψία. 
Συνειδητά, εγώ και οι συνεργάτες μου στην ΕΚΚΙΝΗΣΗ, επιλέξα-

με να μην ακολουθήσουμε τον δρόμο της τοξικότητας, της λάσπης 
και των θολών υποσχέσεων. Αντίθετα, έχοντας εμπιστοσύνη στις 
δυνάμεις μας και στην προσπάθεια των τελευταίων τεσσάρων ετών, 
επιλέξαμε να επικεντρωθούμε στο να επικοινωνήσουμε το έργο μας. 
Στο τέλος της επόμενης πενταετίας η πόλη μας, ο Δήμος μας, θα έχει 
αλλάξει εντυπωσιακά. Τρία εμβληματικά έργα -αξιοποίηση των πρώην 
στρατοπέδων στην Ανδρομάχη, εργοστασίου εμποτισμού του ΟΣΕ και 
εργοστασίου ξυλείας στη Μόρνα- μπορούν να αποτελέσουν πυλώνες 
για τη δημιουργία του Δήμου που θέλουμε και μάς αξίζει. Ενός Δήμου 
με υπηρεσίες που σέβονται και εξυπηρετούν τους δημότες, φιλικού 
στα ΑμεΑ και στα παιδιά.
Η εμπειρία, η διεκδίκηση και η αποτελεσματικότητα αυτής της Διοί-

κησης δεν αμφισβητήθηκε από κανέναν.
Έμπρακτη απόδειξη οι μεγάλες χρηματοδοτήσεις που πέτυχε ο Δήμος 

μας,  για την υλοποίηση κομβικών έργων που έχουν ξεκινήσει και να 
διεκδικήσουμε νέα, τα οποία θα βελτιώσουν την καθημερινότητά μας.
Η Κατερίνη σήμερα έχει Δήμαρχο που ηγείται και δεν καθοδηγείται. 

Έναν Δήμαρχο που επιδιώκει να συζητά με τους δημότες και δεν τους 
αποστρέφεται. Έναν Δήμαρχο που σέβεται τους πολίτες και διεκδικεί 
μαζί τους το καλύτερο, διότι ξέρει τις ανάγκες τους.
Γνωρίζω, ότι ενδεχομένως θα χρειαστεί ως Δήμος να αντιμετωπίσου-

με και δυσκολίες. Απέδειξα ότι έχω τον τρόπο να βρίσκω λύσεις και να 
αντέχω τις προκλήσεις. Δεν είναι ώρα για «πειραματισμούς» που θα 
καθηλώσουν την πόλη στη μετριότητα, ούτε για εκείνον που δεν έχει 
την ικανότητα και τη δυνατότητα να διοικήσει αδέσμευτος το Δήμο.
Οι εκλογές της 8ης Οκτωβρίου είναι για τον Δήμο μας η μεγάλη ευκαι-

ρία να αφήσει πίσω του, μια για πάντα, ένα «θλιβερό» παρελθόν που 
με κάθε αθέμιτο μέσο προσπαθούν κάποιοι να επαναφέρουν. Είναι οι 
εκλογές που οι δημότες θα ανανεώσουν την εμπιστοσύνη τους στην 
ΕΚΚΙΝΗΣΗ και θα δηλώσουν «παρόντες» στο σήμερα και το αύριο 
του Δήμου μας.
Οι εκλογές είναι γιορτή, είναι ευθύνη είναι σεβασμός στον πολίτη!
Είμαι βέβαιος ότι κι από αυτόν τον αγώνα θα βγούμε ΜΑΖΙ πιο δυ-

νατοί και πιο αισιόδοξοι! 
Καλώ την κάθε μία και τον κάθε έναν από εσάς να μη λείψει από τη 

μεγάλη νίκη για την πόλη και τον Δημότη! 
Κώστας Κουκοδήμος
Δήμαρχος Κατερίνης

ΑΡΘΡΟ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΚΩΣΤΑ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΥ ΣΤΗΝ «ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ & ΑΓΓΕΛΙΕΣ»

Από αυτόν τον αγώνα θα βγούμε ΜΑΖΙ πιο δυνατοί 
και πιο αισιόδοξοι!
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Πραγματοποιήθηκε την Κυριακή 1 Οκτωβρίου 2023, 
στο συνεδριακό κέντρο «ΕΚΑΒΗ» εκδήλωση του υπ. 
Δημάρχου Κατερίνης κ. Σωτήρη Τριανταφύλλου και 
της παράταξης «Υπέρβαση για τον Δήμο Κατερίνης». 
Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης μίλησε ο υπ. Δή-
μαρχος κ. Τριανταφύλλου, παρουσιάζοντας τις θέσεις 
του συνδυασμού του, ενώ πραγματοποιήθηκε και η 
παρουσίαση των υποψηφίων με την «Υπέρβαση για 
τον Δήμο Κατερίνης». 
Ο κ. Τριανταφύλλου ξεκίνησε την ομιλία με στίχους 

του Κ.Π. Καβάφη, οι οποίοι περιγράφουν τη συλλογι-
κή προσπάθεια της «Υπέρβασης» και την προσωπική 
του ιστορία:
«Σα βγεις στον πηγαιμό για την Ιθάκη,
να εύχεσαι να ‘ναι μακρύς ο δρόμος,
γεμάτος περιπέτειες, γεμάτος γνώσεις.
Κι αν πτωχική την βρεις, η Ιθάκη δεν σε γέλασε.
Έτσι σοφός που έγινες, με τόση πείρα,
ήδη θα το κατάλαβες η Ιθάκες τι σημαίνουν».
Στη συνέχεια ο υπ. Δήμαρχος Κατερίνης, μιλώντας 

σε προσωπικούς τόνους, προχώρησε σε μια κατάθεση 
ψυχής. «Ξεκινώ με την πρώτη δέσμευση, την πρώτη 
υπόσχεση. Δεν το έβαλα κάτω όταν ήμουν σχεδόν 
μόνος μου, δεν θα το βάλω τώρα που έχω όλους 
εσάς εδώ μαζί μου. Δίπλα μου. Κοντά μου. Θα μείνω 
όρθιος γιατί πλέον έχω ασπίδα εσάς, έχω ανθρώπους 
με κοινό όραμα, στον κοινό αγώνα, γενναίες και γεν-
ναίους που ξεπεράσαμε τον ίδιο φόβο, σπουδαίες 
και σπουδαίους που χτίσαμε μαζί. Και δεν χτίσαμε 
παλάτια στην άμμο όπως πολύ νόμιζαν, χτίσαμε πάνω 
σε ένα σχέδιο πενταετίας», ανέφερε ο κ. Τριανταφύλ-
λου.
Με ιδιαίτερο τρυφερό τόνο μίλησε για την οικογέ-

νειά του, τη σύζυγό και την κόρη του, τη μπεμπούλα 
του, «που τους στερώ χρόνο, χαρές, που τους ανα-
γκάζω σε θυσίες, που αντέχουν τον παραλογισμό της 
κατάστασης, που είναι για μένα η πηγή έμπνευσης. 
Είναι για μένα η αιτία του αγώνα». Ιδιαίτερα συγκι-
νητική ήταν η αναφορά του κ. Τριανταφύλλου στον 
εκλιπόντα πατέρα του: «Υπάρχει και κάποιος που λεί-
πει σήμερα. Υπάρχει κάποιος που θα ήθελα πολύ να 
είναι εδώ, τούτη την ώρα. Κάποιος που μου κληρονό-
μησε ένα μεγάλο κούτελο, με την υποχρέωση να το 
χω καθαρό. Κάποιος που θα χαιρόταν, θα αγωνιούσε, 
θα αγχωνόταν, θα προσπαθούσε, θα έτρεχε περισ-
σότερο από μένα. Θέλω να αφιερώσω όλον μου τον 
αγώνα, όλη μου την προσπάθεια, όλες μου τις δυσκο-
λίες, όλες μου τις χαρές, στον πατέρα μου. Πατέρα 
δίνω αγώνα για να ‘σαι περήφανος. Τόλμησα στα δύ-
σκολα, τα βάζω με μεγαθήρια αλλά πατέρα να ξέρεις 
τα κατάφερες. Τα κατάφερες πατέρα, τα κατάφερες 
μάνα. Τα καταφέραμε και εμείς όμως. Γιατί κάναμε 
την Υπέρβαση».
Μιλώντας για την «Υπέρβαση», ο κ. Τριανταφύλλου 

σημείωσε: «Η Υπέρβαση είναι πράξη. Η Υπέρβαση 
είναι η καλή είδηση. Η Υπέρβαση είναι η πολιτική 
διέξοδος στον Δήμο Κατερίνης. Με όση αγνότητα, 
ρομαντισμό και ησυχία δημιουργήθηκε, με άλλη τόση 
στρατηγική, προγραμματισμό και φωνή πορεύεται. 
Διότι δεν είναι προφανώς η ποσότητα του ψηφο-
δελτίου μας που ξεχωρίζει, είναι όμως η ποιότητα. Η 
ποιότητα των ανθρώπων, η ομαδικότητα, η συλλογι-
κότητα, η συναντίληψη, η σύνθεση, η επιμονή. Είναι 
η ανάποδη πυραμίδα μας. Είναι οι νέοι και οι νέες, 
όχι αποκλειστικά σε ηλικία, αλλά σε νοοτροπία, σε 
συμπεριφορά και σε αυτοδιοικητικό όραμα. Είναι όλες 
και όλοι αυτοί που πέταξαν στα μούτρα τις θέσεις και 
τα ταξίματα των άλλων, είναι όλες και όλοι αυτοί που 
δεν υπέκυψαν σε κανέναν εκβιασμό, σε καμία εξα-
γορά, σε κανένα κέλευσμα. Είναι όλες και όλοι αυτοί 

που αν και προδόθηκαν αυτοδιοικητικά, 
δεν έπαψαν να ελπίζουν. Και εδώ ξεκινά 
το πρώτο στοίχημα της Υπέρβασης. Είναι 
καταδικασμένη να πετύχει για να κρα-
τήσει ζωντανή την ελπίδα. Γιατί εάν τα 
καταφέρει η Υπέρβαση, τότε ο κάθε ένας 
θα μπορεί να τα καταφέρει. Γιατί εάν τα 
καταφέρει η Υπέρβαση, τότε θα τα κατα-
φέρει η κοινωνία». 
Ακόμη, ο υπ. Δήμαρχος Κατερίνης 

επεσήμανε: «Έχουμε να διαλέξουμε ανά-
μεσα στην εκκίνηση και στην επανεκκί-
νηση. Εμείς διαλέγουμε Υπέρβαση. Εμείς 
κάνουμε την Υπέρβαση και καλούμε την 
καθεμιά και τον καθένα να την κάνει. 
Γιατί η Υπέρβαση ήρθε για να μείνει. Έχει 
αφετηρία το σήμερα αλλά ορίζοντα έχει 
το μέλλον. Γιατί η Υπέρβαση θα λειτουρ-
γεί συλλογικά και την επόμενη μέρα. 
Γιατί η Υπέρβαση θα σεβαστεί το ρόλο που θα της 
ανατεθεί την 8η Οκτωβρίου. Κύριε Κουκοδήμο, κύριε 
Ντούμο το κινητό μου θα έχει για εσάς φραγή κλήσε-
ων την 8η Οκτωβρίου. Θα είμαστε η ισχυρή φωνή στο 
Δημοτικό Συμβούλιο. Όχι ο χρήσιμος ηλίθιος, ούτε 

ο άνθρωπος για τη βρώμικη δουλειά. Και αυτό γιατί 
ψάξαμε, ξενυχτήσαμε, διαβάσαμε αναζητήσαμε τις 
βέλτιστες πρακτικές και λύσεις της επόμενης μέρας».
Τέλος, ο κ. Τριανταφύλλου παρουσίασε τις 25 προ-

γραμματικές θέσεις της Υπέρβασης για τον Δήμο Κα-
τερίνης.

ΟΜΙΛΙΑ ΤΟΥ ΥΠ. ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΣΩΤΗΡΗ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ ΚΑΙ ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ 
ΤΩΝ ΥΠΟΨΗΦΙΩΝ ΤΗΣ ΠΑΡΑΤΑΞΗΣ «ΥΠΕΡΒΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟΝ ΔΗΜΟ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ»

«Η Υπέρβαση είναι η πολιτική διέξοδος 
στον Δήμο Κατερίνης»

«ΕΧΟΥΜΕ ΝΑ ΔΙΑΛΕΞΟΥΜΕ ΑΝΑΜΕΣΑ ΣΤΗΝ ΕΚΚΙΝΗΣΗ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΕΠΑΝΕΚΚΙΝΗΣΗ. 
ΕΜΕΙΣ ΔΙΑΛΕΓΟΥΜΕ ΥΠΕΡΒΑΣΗ»

«ΘΑ ΜΕΙΝΩ ΟΡΘΙΟΣ ΓΙΑΤΙ ΠΛΕΟΝ ΕΧΩ ΑΣΠΙΔΑ ΕΣΑΣ, ΕΧΩ ΑΝΘΡΩΠΟΥΣ ΜΕ ΚΟΙΝΟ ΟΡΑΜΑ, 
ΣΤΟΝ ΚΟΙΝΟ ΑΓΩΝΑ, ΓΕΝΝΑΙΕΣ ΚΑΙ ΓΕΝΝΑΙΟΥΣ ΠΟΥ ΞΕΠΕΡΑΣΑΜΕ ΤΟΝ ΙΔΙΟ ΦΟΒΟ, ΣΠΟΥΔΑΙΕΣ 

ΚΑΙ ΣΠΟΥΔΑΙΟΥΣ ΠΟΥ ΧΤΙΣΑΜΕ ΜΑΖΙ»
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ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ 
ΣΜΑΡΩ ΓΙΑΝΝΟΥΛΗ

Συνέντευξη στην εφημερίδα «Ενημέρωση & Αγγελίες» παραχώρησε ο υπ. Δή-
μαρχος Κατερίνης και επικεφαλής της παράταξης «Υπέρβαση για τον Δήμο Κατερί-
νης» κ. Σωτήρης Τριανταφύλλου, λίγες ημέρες πριν τη διεξαγωγή των δημοτικών 
εκλογών την Κυριακή 8 Οκτωβρίου.
Ο κ. Τριανταφύλλου, μέσω της συνέντευξης, σύστησε την «Υπέρβαση για τον 

Δήμο Κατερίνης» και εξήγησε τους λόγους για τους οποίους αποφάσισε να είναι 
υπ. Δήμαρχος Κατερίνης, αν και είναι μόλις 36 ετών. Επίσης, ο κ. Τριανταφύλλου 
αναφέρθηκε στο πρόγραμμα της παράταξής του, ενώ σχολίασε την προεκλογική 
περίοδο και το κλίμα που υπάρχει μεταξύ των συνυποψηφίων του. 

Κύριε Τριανταφύλλου συστήστε μας την «Υπέρβαση για τον Δήμο Κα-
τερίνης».
Η Υπέρβαση είναι η πολιτική διέξοδος. Είναι ο νέος δημοτικός συνδυασμός, είναι 

η εναλλακτική προοδευτική πρόταση για τον Δήμο Κατερίνης. Η αλήθεια είναι ότι 
για πολύ καιρό τώρα οι δημότισσες και οι δημότες της Κατερίνης έψαχναν την επι-
λογή του λιγότερου κακού. Κοιτούσαν όμως τις δύο όψεις του ίδιου νομίσματος. 
Η Υπέρβαση είναι μια ομάδα νέων, φρέσκων και ικανών ανθρώπων με όνειρα και 

ελπίδα για το μέλλον. Λειτουργούσαμε αρχικά ως think tank μέχρι που πήραμε την 
απόφαση, βρήκαμε την τόλμη να ορθώσουμε ανάστημα και να βάλουμε τη δική 
μας αυτοδιοικητική ατζέντα. Στόχος μας να επαναφέρουμε την έννοια της πολιτι-
κής στην τοπική αυτοδιοίκηση.

Υποψήφιος Δήμαρχος ετών 36. Αρκετά νέος πήρατε μια τέτοια απόφα-
ση. Πώς προέκυψε; Και πείτε μας λίγα πράγματα για εσάς.
Είπαμε Υπέρβαση. Ίσως αυτή να είναι η προσωπική μου Υπέρβαση μέσα σε όλες 

τις υπερβάσεις που κλήθηκαν να κάνουν όλοι όσοι συμμετέχουν σε αυτόν τον δη-
μοτικό συνδυασμό.
Όσο αφορά εμένα, έχω διαφημιστική εταιρεία, είμαι παντρεμένος και έχω μια 

κορούλα 4 ετών. Υπήρξα Πρόεδρος Τοπικό Συμβουλίου Νέων και συμμετέχω σε 
κοινωνικές δράσεις και κινήματα. Δεν έχω το βαρύ, ούτε το σκοτεινό βιογραφικό 
όπως έχουν άλλοι. Δεν έχω υπάρξει ούτε κομιστής ούτε στημένος. Δεν παριστάνω 
τον μπροστινό, είμαι μπροστάρης. Δεν έχω 40 ακίνητα, ούτε κυκλοφορώ με φε-
ράρι. Δεν ανάβω βεγγαλικά στις ομιλίες μου ούτε κάνω προεκλογική καμπάνια με 
δημόσιο χρήμα. 
Ούτε από τον Πιερικό έφυγα νύχτα, ούτε κρύβομαι από τα debate, ούτε φέρνω 

λάμπες μέσω Γκάνας, ούτε σκοπεύω να κάνω το Δημαρχείο κέντρο απασχόλησης 
συγγενών και ημετέρων, ούτε έδωσα δέκα εκατομμύρια αναθέσεις, ούτε ήμουν η 
ουρά κανενός Βουλευτή, ούτε κολλητό έχω τον Μπέο.
Έχω όμως την όρεξη, τη διάθεση, το υπόβαθρο και τη δύναμη να παλέψω για 

εμένα, τον άνθρωπο, την κοινωνία. Δεν επιτελώ κανένα κομματικό καθήκον.
Το νεαρό της ηλικίας δεν είναι ανταγωνιστικό πλεονέκτημα. Είναι όμως το εχέγ-

γυο ότι θα συνεχίσω να αγωνίζομαι με το ίδιο σθένος και μετά την 8η Οκτωβρίου. 
Δεν θα εξαφανιστώ. Η Υπέρβαση ήρθε για να μείνει. Με αφετηρία το σήμερα και 
ορίζοντα το μέλλον.

Πείτε μας λίγα πράγματα για το πρόγραμμά σας.
Το πρόγραμμα της Υπέρβασης είναι ανθρωποκεντρικό με βασικούς άξονες την 

ποιότητα ζωής, τον σεβασμό στο αστικό και φυσικό περιβάλλον, την ισότητα, την 
ανάπτυξη για όλους. Για εμάς η Δημοτική Αρχή, πρέπει να βρίσκεται πάντα στην 
υπηρεσία των δημοτών και του δημοσίου συμφέροντος. Επιδιώκουμε μια ουσια-
στική αλλαγή φιλοσοφίας στον Δήμο μας, με την ενεργό συμμετοχή των πολιτών, 
τη δημόσια λογοδοσία της διοίκησης, τη διαφάνεια, το νοικοκύρεμα. 
Και θέλω να σας αναφέρω ενδεικτικά ορισμένες από τις προγραμματικές μας θέ-

σεις.
Βάζουμε τέλος στο ασύστολο πάρτι των απευθείας αναθέσεων. Δημιουργούμε 

Μητρώο Πιστοποιημένων Προμηθευτών, Εργολάβων και Μελετητών επί τη βάσει 
συγκεκριμένων κριτηρίων όπως η εντοπιότητα, η συνέπεια, το περιβαλλοντικό 
τους αποτύπωμα, την εταιρική κοινωνική τους δράση, συστατικές επιστολές πελα-
τών και εργαζομένων.
Θεσπίζουμε μέγιστο όριο αναθέσεων ανά ΑΦΜ τόσο σε πλήθος όσο και σε συνο-

λικό ποσό. Δεν γίνεται να βλέπουμε συγκεκριμένες εταιρείες να παίρνουν συνεχώς 
και πολλές αναθέσεις.
Δημιουργούμε εφαρμογή με δυνατότητα online κατάθεσης προσφοράς από κάθε 

ενδιαφερόμενο επιχειρηματία.
Εφαρμόζουμε δειγματοληπτικό έλεγχο κάθε τρίμηνο σε αναθέσεις από εξωτερι-

κούς συνεργάτες.
Βάζουμε προτεραιότητα τη θωράκιση από φυσικές καταστροφές. Καταρτούμε 

σχέδιο οργανωμένης απομάκρυνσης των πολιτών. Δημιουργούμε συμβουλευτικό 
κέντρο αγροτικής ανάπτυξης με δωρεάν παροχή υπηρεσιών για την ενδεδειγμένη 
επιλογή καλλιέργειας, την προώθηση και την αξιοποίηση επενδυτικών προγραμμά-
των. Συνδέουμε την τοπική παραγωγή με τον τουρισμό.
Ξεκινούμε τη χρηματοδότηση υποψηφίων διδακτόρων, δημοτών του Δήμου Κα-

τερίνης, για διατριβές που πραγματεύονται θέματα του Δήμου αξιολογώντας τη 
χρησιμότητά τους.

Πώς βλέπετε την προεκλογική περίοδο; Ποιο είναι το κλίμα μεταξύ των 
συνυποψηφίων;
Υπάρχει μεγάλη πόλωση και τοξικότητα. Πριν λίγες ημέρες πραγματοποιήθηκε 

το debate όπου ο κύριος Ντούμος δεν ήρθε. Και αυτό δεν το τιμά. Και δεν τιμά 
και την δημοκρατία. Πρόσφατα μάλιστα σε μια ομιλία του δήλωσε για το μεγάλο 
σκάνδαλο με τους επαγωγικούς λαμπτήρες και την προκλητική προκαταβολή των 
2.000.000 €, ότι ο ίδιος, ο κύριος Ντούμος δηλαδή, θα τις έφερνε από την Γκάνα 
μέσω Ολλανδίας επειδή έχει κάποιες επιχειρηματικές δραστηριότητες εκεί!!! Ασύλ-
ληπτα πράγματα. Από την άλλη ο κύριος Κουκοδήμος. Ένας κακός Βουλευτής που 
εξελίχθηκε σε έναν κακό Δήμαρχο. Παρέλαβε έναν στραβό γυαλό και συνέχιζε 
στραβά να αρμενίζει. Κλειστό πολιτιστικό κέντρο παρέλαβε, κλειστό πολιτιστικό 
κέντρο παραδίδει. Εγκαταλελειμμένο πλατανόδασος παρέλαβε, πλατανόδασος χω-
ρίς πλατάνια παραδίδει. Χρεωμένη ΔΕΥΑΚ παρέλαβε, χρεωμένη ΔΕΥΑΚ παραδίδει. 
Ελπίζω την τελευταία αυτή εβδομάδα των εκλογών να επικρατήσει η λογική, η 

συζήτηση, η πολιτική επιχειρηματολογία. Αύριο όλοι μαζί θα καθόμαστε στα έδρα-
να του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Κλείνοντας τη συνέντευξη θέλετε να στείλετε κάποιο μήνυμα;
Κατ’ αρχάς να υπάρξει συμμετοχή. Να πάμε να ψηφίσουμε όλοι. Να μην απέχου-

με. Είναι σημαντικό. Και προφανώς ο κόσμος να κάνει την Υπέρβαση. Να δώσει 
την ευκαιρία σε νέους ανθρώπους. Και να είναι εκεί και την επόμενη μέρα να τους 
κρίνει. 

Σας ευχαριστώ πολύ.

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΟΥ ΥΠ. ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΚΑΙ ΕΠΙΚΕΦΑΛΗΣ ΤΗΣ ΠΑΡΑΤΑΞΗΣ 
«ΥΠΕΡΒΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟΝ ΔΗΜΟ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ» ΣΩΤΗΡΗ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ 

«Η Υπέρβαση είναι μια ομάδα νέων, φρέσκων 
και ικανών ανθρώπων με όνειρα και ελπίδα για το μέλλον»

«ΕΧΩ ΤΗΝ ΟΡΕΞΗ, ΤΗ ΔΙΑΘΕΣΗ, ΤΟ ΥΠΟΒΑΘΡΟ ΚΑΙ ΤΗ ΔΥΝΑΜΗ ΝΑ ΠΑΛΕΨΩ ΓΙΑ ΕΜΕΝΑ, 
ΤΟΝ ΑΝΘΡΩΠΟ, ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ»

«ΕΠΙΔΙΩΚΟΥΜΕ ΜΙΑ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΗ ΑΛΛΑΓΗ ΦΙΛΟΣΟΦΙΑΣ ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΜΑΣ, 
ΜΕ ΤΗΝ ΕΝΕΡΓΟ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ, ΤΗ ΔΗΜΟΣΙΑ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑ ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ, 

ΤΗ ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ, ΤΟ ΝΟΙΚΟΚΥΡΕΜΑ»
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Μπροστά σε εκατοντάδες συνδημότες του στον 
πεζόδρομο της Λεπτοκαρυάς πραγματοποίησε την κε-
ντρική προεκλογική του ομιλία για τη Δημοτική Ενό-
τητα Ανατολικού Ολύμπου ο υποψήφιος Δήμαρχος 
Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος, το βράδυ του 
Σαββάτου 30 Σεπτεμβρίου 2023.
Ο Δήμαρχος Βαγγέλης Γερολιόλιος παρουσίασε το 

έργο και την πρότασή του για την κοινότητα της 
Λεπτοκαρυάς σε μία πρωτοφανή συγκέντρωση. Του-
ριστική ανάπτυξη και προβολή, υποδομές, πολιτισμός 
και αναπλάσεις είναι μερικές από τις ενότητες του 
έργου του, που έθιξε στην ομιλία του ο υποψήφιος 
Δήμαρχος. Παρουσίασε επίσης τους υποψηφίους Το-

πικούς και Δημοτικούς Συμβούλους που στελεχώνουν 
το ψηφοδέλτιο της ΣΥΝΘΕΣΗΣ στην κοινότητα της 
Λεπτοκαρυάς.
Εντυπωσιακός ο παλμός και ο ενθουσιασμός του κό-

σμου. Ηχηρό το μήνυμα της συγκέντρωσης. Παρούσα 
η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου.

Η μεγαλύτερη συγκέντρωση που έγινε ποτέ στη Λεπτοκαρυά 
από τον υποψήφιο Δήμαρχο Βαγγέλη Γερολιόλιο

Πυκνός λόγος του Βαγγέλη Γερολιόλιου, με γνώση 
για τα προβλήματα της περιοχής, με συγκεκριμένες 
αναφορές, με επιχείρημα και πρόταση, όπως εξάλλου 
ο κόσμος θέλει να ακούει. Αυτό είναι και το διαφο-
ρετικό της ΣΥΝΘΕΣΗΣ σε αυτή την προεκλογική 
εκστρατεία. Ο κόσμος που παρακολουθεί τις ομιλίες 
φεύγει ευχαριστημένος. Την επόμενη Κυριακή η ΣΥΝ-
ΘΕΣΗ κερδίζει.
Σε μία μεγάλη και δυναμική συγκέντρωση στην κοι-

νότητα του Αγίου Σπυρίδωνα ο υποψήφιος Δήμαρχος 
Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος, παρουσίασε 
τους υποψηφίους Τοπικούς και Δημοτικούς Συμβού-
λους που απαρτίζουν το ψηφοδέλτιο της ΣΥΝΘΕΣΗΣ, 
το βράδυ της Κυριακής 1 Οκτωβρίου 2023.
Οι ομιλίες του Δημάρχου Βαγγέλη Γερολιόλιου εν-

θουσιάζουν και κρατούν τον κόσμο σε εγρήγορση, σε 

κάθε κοινότητα.
Λόγος δομημένος, με σαφείς αναφορές σε κάθε πρό-

βλημα με προτεινόμενες και κοστολογημένες λύσεις, 
χωρίς λαϊκισμούς, χωρίς υπερβολές.
Είναι σίγουρο ότι οι δημότες αυτά ζητούν και για 

αυτό η προεκλογική εκστρατεία του Βαγγέλη Γερολιό-
λιου είναι διαφορετική και γίνεται αποδεκτή.
Επόμενη προεκλογική ομιλία του υποψηφίου Δημάρ-

χου Δίου-Ολύμπου είναι αύριο Τετάρτη 4 Οκτωβρίου 
2023 στην Καρίτσα.

ΜΕ ΔΟΜΗΜΕΝΟ ΛΟΓΟ ΚΑΙ ΚΟΣΤΟΛΟΓΗΜΕΝΕΣ ΠΡΟΤΕΙΝΟΜΕΝΕΣ ΛΥΣΕΙΣ 
Η ΟΜΙΛΙΑ ΤΟΥ ΥΠ. ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΔΙΟΥ - ΟΛΥΜΠΟΥ

Τεράστια η συμμετοχή του κόσμου στη συγκέντρωση 
του Βαγγέλη Γερολιόλιου στον Άγιο Σπυρίδωνα

Μήνυμα νίκης για την παράταξη του Χρήστου Κο-
μπατσιάρη έστειλαν και οι κάτοικοι των Αλωνιών, με 
τη μαζική τους συμμετοχή στην προεκλογική συγκέ-
ντρωση, που έγινε το βράδυ της Κυριακής 1 Οκτω-
βρίου 2023 στην πλατεία του χωριού.
Η θερμή υποδοχή πολιτών στον κ. Κομπατσιάρη 

αποτελεί δείγμα της μεγάλης αλλαγής που θα επέλθει 
στον Δήμο Πύδνας - Κολινδρού, στις εκλογές της 8ης 
Οκτωβρίου.
Στην ομιλία του, ο υποψήφιος Δήμαρχος δεσμεύτη-

κε άμεσα να υλοποιηθούν διάφορα αιτήματα 
των κατοίκων, τα οποία έχουν να κάνουν με 
την καθημερινότητά τους.
«Και κουστούμι θα βάλω, όταν χρειαστεί, 

αλλά τις περισσότερες φορές θα με βλέπετε 
με στολή εργασίας…», είπε ο κ. Κομπατσι-
άρης, επισημαίνοντας πως «δεν θα έρχεστε 
εσείς στο γραφείο για να βρείτε τον Δήμαρ-
χο, αλλά εγώ θα έρχομαι εδώ για να σας 
ακούω».

Θερμή υποδοχή του Χρήστου Κομπατσιάρη στα Αλώνια
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Κε Δήμαρχε, είχατε δηλώσει ότι η ανακύκλω-

ση ήταν ένα από τους κύριους στόχους της 
διοίκησης, σήμερα 4 χρόνια μετά πιστεύτε ότι 
το στοίχημα της ανακύκλωσης είναι κερδισμένο 
για την Κατερίνη;
Ένα από τα στοιχήματα που έπρεπε να κερδίσουμε 

ως διοίκηση του Δήμου, ήταν και αυτό της Ανακύ-
κλωσης. Από την πρώτη στιγμή μαζί με τους συνερ-
γάτες μου και την υπηρεσία του Δήμου, ξεκινήσαμε 
τον σχεδιασμό για να αυξήσουμε την ανακύκλωση 
στο Δήμο Κατερίνης. Θα ήθελα να μοιραστώ μερικά 
από αυτά.
-Εκπονήσαμε το νέο ΤΟΣΔΑ (Τοπικό Σχέδιο Απο-

βλήτων) απολύτως εναρμονισμένο με το εθνικό 
σχέδιο διαχείρισης αποβλήτων, την αύξηση της ανα-
κύκλωσης, την επαναχρησιμοποίηση και την κυκλική 
οικονομία.
-Εγκαταστήσαμε νέους μπλε κάδους ανακύκλω-

σης συσκευασιών σε κοινότητες του Δήμου μας.
-Υποβάλλαμε πρόταση και εντάχθηκε προς χρημα-

τοδότηση για την δημιουργία γωνιών ανακύκλωσης, 
έτσι είναι προς υλοποίηση με 1,16 εκ. ευρώ για 
16 Γωνιές Ανακύκλωσης από το Πρόγραμμα 
«Αντώνης Τρίτσης». Κάθε μια από τις 16 Γωνιές 
Ανακύκλωσης, θα περιλαμβάνει τέσσερις κάδους έναν 
για κάθε είδος ανακυκλώσιμου υλικού. Σε 8 από τους 
δημοτικούς χώρους που έχει επιλέξει ο Δήμος Κατερί-
νης θα τοποθετηθούν υπόγειοι κάδοι συλλογής απορ-
ριμμάτων, κατάλληλοι για τη συλλογή ανακυκλώσι-
μων υλικών. Τα υλικά που επιλέγεται να συλλέγονται 
στις Γωνιές ανακύκλωσης είναι: έντυπο (λευκό) χαρτί, 
σίδηρος, αλουμίνιο, φιάλες ΡΕΤ, γυαλί (σε κώδωνες) 
και ρούχα –παπούτσια-υφασμάτινα παιχνίδια (σε ει-
δικούς μεταλλικούς κάδους). Η έκταση κάθε Γωνιάς 
Ανακύκλωσης, δεν θα υπερβαίνει τα 50 μ2. Η χρημα-
τοδότηση, αφορά την προμήθεια των ειδικών κάδων 
(υπέργειων και υπόγειων), καθώς και ενός ειδικού 
απορριμματοφόρου με γερανό για τη συλλογή των 
ανακυκλωμένων υλικών από τα συγκεκριμένα σημεία.
-Ο Δήμος Κατερίνης είναι ο πρώτος Δήμος της χώ-

ρας, στον οποίο υλοποιείται η πιλοτική εφαρμογή 
της συγκεκριμένης Πλατφόρμας, στο πλαίσιο της 
συνεργασίας με το Τμήμα Διοίκησης Εφοδιαστικής 
Αλυσίδας του Διεθνούς Πανεπιστημίου Ελλάδος για 
την περιβαλλοντική διαχείριση των οικιακών 
αποβλήτων και τη λειτουργία της Πλατφόρμας 
SMARTREC. 
-Προχωρήσαμε στην εγκατάσταση νέων κάδων 

για ενδύματα και υποδήματα με σκοπό να μην κα-
ταλήγουν στον ΣΜΑ μαζί με τα οικιακά απόβλητα. Στο 
πλαίσιο της κυκλικής οικονομίας που έχουμε εφαρ-
μόσει για ανακύκλωση φθαρμένων ρούχων, παλαιών 
παιχνιδιών και υποδημάτων με 22 κάδους σε όλο το 
Δήμο Κατερίνης. 
-Ενισχύσαμε τη συλλογή των γυάλινων συσκευ-

ασιών με τους γνωστούς κώδωνες
-Μέσα από το πρόγραμμα Biowaste προβήκαμε 

στην εγκατάσταση δύο αυτόνομων μηχανικών 
κομποστοποιητών σε δύο συγκεκριμένα μέρα συλ-
λέγοντας πλέον στην πηγή τα βιοαποδομήσιμα απορ-
ρίμματα. Το πιλοτικό αυτό σύστημα είναι ο προπο-
μπός του καφέ κάδου που θα τον δούμε σε αρκετές 
περιοχές της Κεντρικής Μακεδονίας, ένα πρόγραμμα 
που ουσιαστικά θα αρχίσει να λειτουργεί στους δή-
μους της ΚΜ υπό τη διαχείριση του ΦΟΔΣΑ με κάδους 
για βιοαπόβλητα – οργανικά.

Εκτός από τα έργα και τις 
υποδομές σε εξοπλισμό, τι 
άλλο πιστεύετε ότι συνέβαλε 
στην αύξησή του ποσοστού 
ανακύκλωσης στην Κατερίνη; 
Είμαστε ιδιαίτερα χαρούμενοι 

που οι Δημότες ανταποκρίθη-
καν στο κάλεσμα του Δήμου και 
συμμετείχαν στην ανακύκλωση και 
στην ορθή διαχείριση των απο-
βλήτων. Τίποτα από αυτά δεν θα 
γινόταν χωρίς της υπηρεσία καθα-
ριότητας του Δήμου, που νυχθη-
μερόν ανεξάρτητα από καιρικές 
συνθήκες είναι έξω για να κρατή-
σουν την πόλη καθαρή. Αλλά δώ-
σαμε και μεγάλος βάρος και στην 
ευαισθητοποίηση των δημοτών 
και στη νεολαία μας. Συμμετείχαμε 
κάθε χρόνο στις δράσεις της ευ-
ρωπαϊκής εβδομάδας αποβλήτων, διαδικτυακές ημε-
ρίδες, εθελοντικοί καθαρισμοί, ενημέρωση και ευαι-
σθητοποίηση των δημοτών με καμπάνια από τα social 
media αλλά και επισκέψεις σε σχολεία και αθλητικούς 
χώρους για την ευαισθητοποίηση των μαθητών.
Σημαντικό είναι το γεγονός ότι στο Φεστιβάλ Πάρ-

κου, συμμετέχει κάθε χρόνο το Λουνα Πάρκ Ανακύ-
κλωσης ενώ φέτος εμπλουτίστηκε και με τις δράσεις 
από το πρόγραμμα Followgreen.
Μπορείτε να μας δώσετε περισσότερες πληρο-

φορίες για την πλατφόρμα Followgreen, ποιοι 
συμμετέχουν, είστε ευχαριστημένος από την 
συμμετοχή των μαθητών και των δημοτών;
Ο Δήμος Κατερίνης έθεσε τον Απρίλιο σε εφαρμο-

γή τη διαδικτυακή πλατφόρμα, Followgreen.
gr/katerini, ένα σημαντικό εργαλείο για την 
επιβράβευση και την εκπαίδευση των πολιτών 
σχετικά με θέματα περιβάλλοντος, ανακύκλω-
σης και κυκλικής οικονομίας. 
Στόχος της πρωτοβουλίας αυτής, αποτελεί η ανάγκη 

για μείωση των απορριμμάτων και αύξηση της ανακύ-
κλωσης. 
Μας γέμισε χαρά η ανταπόκριση εκπαιδευτικών και 

μαθητών αλλά επίσης και η συμμετοχή των επιχειρή-
σεων της πόλης που στηρίζοντας το εγχείρημα αυτό 
επωφελούνται λαμβάνοντας δωρεάν προβολή στη δη-
μοτική πλατφόρμα Followgreen.gr/katerini/offer ενώ 
παράλληλα προσφέρουν ένα ακόμη κίνητρο στους 
πολίτες να κινητοποιηθούν, κάνοντας την ανακύκλω-
ση κομμάτι της ζωής τους. 
Μέσω του προγράμματος Followgreen ενεργοποιή-

σαμε τη μαθητική κοινότητα, πραγματοποιώντας τον 
Σχολικό Μαραθώνιο «Πάμε Ανακύκλωση» ευαισθη-
τοποιώντας τους μαθητές των Δημοτικών σχολείων 
του Δήμου μας. Οι μαθητές μας μέσα σε ένα μήνα 
πραγματοποιώντας Διαλογή στην Πηγή εντός των 
σχολικών μονάδων, σε τέσσερα ρεύματα υλικών: 
χαρτί, πλαστικό, αλουμίνιο και μπαταρίες, κατάφεραν 
εντυπωσιακά αποτελέσματα. 
Στη συνέχεια διοργανώσαμε στις 6 Ιουνίου μια 

μεγάλη εκδήλωση για να επιβραβεύσουμε τα σχο-
λεία του Δήμου μας που συμμετείχαν στον Σχολικό 
Μαραθώνιο, στο «Ανοιχτό Δημοτικό Θέατρο Πάρκου 
Κατερίνης. 
Εκεί όλα τα σχολεία που διακρίθηκαν στον Μαρα-

θώνιο, έλαβαν χρηστικά δώρα για τις σχολικές τους 
μονάδες αλλά και οι μαθητές που 
παρευρέθηκαν είχαν τη δυνατό-
τητα να συμμετέχουν σε παιχνί-
δια και δράσεις για το περιβάλλον 
και την ανακύκλωση.
Όταν από νωρίς εκπαιδεύουμε 

τα παιδιά μας στην ανακύκλωση 
και στην προστασία του περιβάλ-
λοντος, τότε είμαι σίγουρος ότι 
θα «συν δημιουργήσουμε» χρή-
σιμους ενήλικους και υπευθύνους 
πολίτες στο μέλλον. Η αρωγή της 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, των 
Διευθυντών των σχολείων, των 
εκπαιδευτικών και των γονέων, 
ήταν και είναι πολύτιμη και τους 

ευχαριστώ για αυτό.
Μετά την επιτυχή έκβαση αυτών των δράσεων θε-

ωρήσαμε υποχρέωση μας να επεκτείνουμε φέτος τη 
δράση και στα νηπιαγωγεία, ώστε ακόμα περισσότε-
ροι μαθητές να εκπαιδευτούν στην ανακύκλωση και 
στα προγράμματα Διαλογής στην Πηγή. 
Τέλος, εκτός από τους μαθητές των Δημοτικών και 

των Νηπιαγωγείων του Δήμου μας και οι μαθητές των 
Γυμνασίων και Λυκείων θα έχουν τη δυνατότητα να 
συμμετέχουν σε δράσεις ευαισθητοποίησης, μέσω της 
δημιουργίας βίντεο για την ανακύκλωση. Περιμένουμε 
λοιπόν τα βίντεο των μαθητών με ανυπομονησία.
Ο Δήμος Κατερίνης δίνει μεγάλη έμφαση στις δρά-

σεις ευαισθητοποίησης των μαθητών καθώς γνωρί-
ζουμε ότι τα παιδιά μας είναι οι καλύτεροι αρωγοί 
για να διαδοθεί το μήνυμα της ανακύκλωσης και της 
προστασίας του περιβάλλοντος. 
Για όλα αυτά ο Δήμος Κατερίνης απέσπασε το Χρυ-

σό Βραβείο Κυκλικής Οικονομίας για τις δράσεις 
συλλογής ενδυμάτων και υποδημάτων σε ειδικούς 
κάδους, τις καλές πρακτικές ανακύκλωσης και επα-
ναχρησιμοποίησης υλικών, την ενεργοποίηση της 
πλατφόρμας που επικεντρώνεται στη διαχείριση απο-
βλήτων όπως τηγανέλαιων και βιομάζας, το πρόγραμ-
μα Biowaste καθώς και μια σειρά από πολιτικές που 
εφαρμόζει που τον καθιστούν πρωτοπόρο.
Ο Δήμος Κατερίνης βραβεύτηκε στα ετήσια 

βραβεία Περιβάλλοντος του 2022 στο Ελληνικό 
ίδρυμα Πολιτισμού. Ποιες ήταν οι δράσεις και οι 
πρακτικές που οδήγησαν στην επιτροπή να σας 
βραβεύσει; 
Βραβευτήκαμε με 2 βραβεία, ένα Χρυσό και Ένα 

Ασημένιο, το ένα στην κατηγορία «Εφαρμογή κα-
λών πρακτικών προστασίας περιβάλλοντος», 
όπου ο Δήμος Κατερίνης απέσπασε το Ασημένιο 
βραβείο, για το πρόγραμμα αποτύπωσης και ψηφι-
οποίησης του αστικού πρασίνου στην πόλη. Το συ-
γκεκριμένο πρόγραμμα, που ήδη υλοποιείται εστιάζει 
στις παραμέτρους που αφορούν στην ικανότητα ή 
μη της «προσαρμογής» αλλά και της «προσαρμοστι-
κότητας» του κάθε είδους, στην εκτίμηση της υγείας 
και σταθερότητάς τους, καθώς και στις συνθήκες του 
μικροκλίματος.
Επίσης, για την ίδια κατηγορία ο Δήμος επιβραβεύ-

τηκε για τις δράσεις του στο πλαίσιο του Προγράμ-
ματος LIFE-IP AdaptInGR που αφορά την ενίσχυση 
της εφαρμογής πολιτικής για την προσαρμογή 
στην κλιματική αλλαγή, με αναπλάσεις Κοινο-
χρήστων χώρων και την τεχνολογία ΙΟΤ (για την 
ενημέρωση των περιβαλλοντικών Συνθηκών), καθώς 
και την εκπόνηση του ΣΒΑΚ και του ΣΔΑΕΚ. Το χρυσό 
μετάλλιο το πήραμε στην Κυκλική Οικονομία για τις 
δράσεις συλλογής ενδυμάτων και υποδημάτων σε 
ειδικούς κάδους, τις καλές πρακτικές ανακύκλωσης 
και επαναχρησιμοποίησης υλικών, την ενεργοποίηση 
της πλατφόρμας που επικεντρώνεται στη διαχείριση 
αποβλήτων όπως τηγανέλαιων και βιομάζας, το πρό-
γραμμα Biowaste καθώς και μια σειρά από πολιτικές 
που εφαρμόζει που τον καθιστούν πρωτοπόρο.
Το πιο σημαντικό όμως για εμένα είναι όμως η επι-

βράβευση των δημοτών και ειδικά των νέων για την 
προσπάθεια μας στην ανακύκλωση και στην προώθη-
ση της.

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΚΩΣΤΑ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΥ

«Η Κατερίνη πρωτοστατεί στην Ανακύκλωση»
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Με το σύνθημα «Είμαστε ο συνδυασμός της νί-
κης και της αλλαγής!», πολυπληθείς συγκεντρώσεις 
και ομιλίες πραγματοποίησε ο Γιάννης Ντούμος στη 
Νεοκαισάρεια αλλά και σε συνοικίες της Κατερίνης, 
λίγες ημέρες πριν την κάλπη της Κυριακής των εκλο-
γών της 8ης Οκτωβρίου.
Ο βέβαιος νικητής των εκλογών στον Δήμου Κα-

τερίνης αφού ολοκλήρωσε τον κύκλο των ομιλιών 
του στα ξεχασμένα από τη σημερινή διοίκηση χωριά, 
ξεδιπλώνει τώρα το πρόγραμμά του σε συνοικίες της 
πόλης.
Συγκεκριμένα, τις τελευταίες ημέρες, αφού μίλησε 

στην Κοινότητα της Νεοκαισάρειας, πραγματοποίη-

σε και ομιλίες στον οικισμό της Ανδρομάχης, καθώς 
επίσης και στις συνοικίες της Νέας Ζωής και των 
Ευαγγελικών, οι κάτοικοι των οποίων υποδεχόμενοι 
τον Γιάννη Ντούμο εξέφραζαν την αισιοδοξία και 
την ελπίδα τους στο πρόσωπό του, τον αγκάλιαζαν, 
τον χειροκροτούσαν παρατεταμένα και τον προσφω-
νούσαν όχι πλέον ως υποψήφιο αλλά με βεβαιότητα 
ως αυριανό Δήμαρχο του Δήμου Κατερίνης.
«Είμαστε ο συνδυασμός της νίκης! Της αλλαγής! Το 

νιώθουμε παντού! Το βλέπουμε στα μάτια των συν-
δημοτών μας! Το ακούμε σε κάθε γειτονιά της πόλης 
και σε κάθε χωριό! Έφτασε η στιγμή να γυρίσουμε 
σελίδα! Να ανοίξουμε ένα από τα πιο παραγωγικά και 
δημιουργικά κεφάλαια αυτού του τόπου.
Την Κυριακή 8 Οκτωβρίου όλοι μαζί θα γράψουμε 

την πρώτη σελίδα του νέου αυτού κεφαλαίου. Με τη 
συντριπτική μας νίκη!», είπε ο Γιάννης Ντούμος, 
ευχαριστώντας τους δημότες των δύο συνοικιών για 
την πολυπληθή παρουσία τους.
Ο Γιάννης Ντούμος διαβεβαίωσε τους δημότες ότι 

την επομένη των εκλογών θα είναι Δήμαρχος όλων 
των δημοτών! «Θα είμαι Δήμαρχος όλων, όχι μόνο 
όσων θα μας ψηφίσουν! Τέρμα οι διχαστικές λογι-
κές! Ενωμένοι θα χτίσουμε το μέλλον μας! Από τις 9 
Οκτωβρίου και μετά θα πορευτούμε όλοι μαζί!», ανέ-

φερε χαρακτηριστικά.
Στο κλείσιμο της ομιλίας του, ο επόμενος Δήμαρχος 

Κατερίνης ζήτησε από τους δημότες να εντείνουν τον 
αγώνα τους μέχρι και την τελευταία στιγμή, στέλνο-
ντας το μήνυμα της νίκης και της αλλαγής σε κάθε 
σπίτι, πόρτα – πόρτα, πρόσωπο με πρόσωπο, «και να 
είστε σίγουροι ότι η νίκη είναι δική μας!», διαβεβαίω-
σε.
Τέλος, κάλεσε όλες τις δημότισσες και όλους τους 

δημότες να είναι παρούσες και παρόντες σήμερα 
Τρίτη 3 Οκτωβρίου στην κεντρική προεκλογική συ-
γκέντρωση – ομιλία στην πλατεία Ελευθερίας, στην 
Κατερίνη. «Θα είναι η κορυφαία στιγμή και ο προάγ-
γελος της μεγάλης νίκης που έρχεται! Πάμε δυνατά!», 
φώναξε με όλη τη δύναμη της ψυχής του, επευφη-
μούμενος από το μέγα πλήθος των δημοτών.

ΣΤΗΝ ΤΕΛΙΚΗ ΕΥΘΕΙΑ ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ, ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΕΙΣ ΤΟΥ ΓΙΑΝΝΗ ΝΤΟΥΜΟΥ ΣΕ ΝΕΟΚΑΙΣΑΡΕΙΑ, 
ΝΕΑ ΖΩΗ, ΕΥΑΓΓΕΛΙΚΑ ΚΑΙ ΑΝΔΡΟΜΑΧΗ

«Είμαστε ο συνδυασμός της νίκης! Της αλλαγής»!
«ΣΤΙΣ 8 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ ΓΥΡΙΖΟΥΜΕ ΣΕΛΙΔΑ ΣΤΟΝ ΔΗΜΟ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ, ΣΤΗΝ ΠΟΛΗ, ΣΤΑ ΧΩΡΙΑ, 

ΣΤΟ ΠΑΡΑΛΙΑΚΟ ΜΕΤΩΠΟ, ΠΑΝΤΟΥ»!

Η κεντρική ομιλία του κ. Γιάννη Ντούμου, υπ. 
Δημάρχου Κατερίνης και επικεφαλής του συνδυ-
ασμού «ΔΗΜΟΣ ΠΡΟΤΥΠΟ» θα πραγματοποιηθεί 
σήμερα, Τρίτη 3 Οκτωβρίου, στις 20.30 στην 
πλατεία Ελευθερίας της Κατερίνης. 

Σήμερα Τρίτη 
3 Οκτωβρίου 

η κεντρική ομιλία 
του Γιάννη Ντούμου 

στην Κατερίνη

Μία από τις μεγαλύτερες προεκλογικές συγκεντρώσεις 
που έχει πραγματοποιήσει ποτέ υποψήφιος Δήμαρχος 
στον Μακρύγιαλο, ήταν αυτή του επικεφαλής της πα-
ράταξης «Ανανέωση και Δημιουργία» Χρήστου Κομπα-
τσιάρη, το βράδυ του Σαββάτου 30 Σεπτεμβρίου.
Το μήνυμα νίκης είναι πλέον ξεκάθαρο για τον Χρή-

στο Κομπατσιάρη, που καταχειροκροτήθηκε από τους 
δημότες του Μακρυγιάλου, στη διάρκεια μιας εκδήλω-
σης που είχε παλμό και δυναμική.
Ο υποψήφιος Δήμαρχος ανέπτυξε τους βασικούς 

άξονες του προγράμματος του συνδυασμού του που 
αφορούν τον Μακρύγιαλο. Επικράτησε μεγάλος εν-

θουσιασμός από τις θέσεις που εξήγγειλε και στο τέλος 
όλοι οι παρευρισκόμενοι του δήλωσαν ότι είναι συμπα-
ραστάτες στην προσπάθειά να γίνει η μεγάλη ανατρο-
πή στον Δήμο Πύδνας - Κολινδρού.
Ο καθένας μπορούσε να διαπιστώσει ότι οι δημότες 

έφυγαν ενθουσιασμένοι και αποφασισμένοι να αγω-
νιστούν για τη νίκη του συνδυασμού «Ανανέωση και 
Δημιουργία» στις προσεχείς δημοτικές εκλογές της 8ης 
Οκτωβρίου. Ένας συνδυασμός που αποτελείται κυρίως 
από νέα παιδιά της Βόρειας Πιερίας, που δηλώνουν 
έτοιμα να προσφέρουν στον τόπο που γεννήθηκαν, 
μεγάλωσαν και αγαπούν. «Μην απογοητεύσετε όλα 

αυτά τα παιδιά», είπε ο κ. Κομπατσιάρης κατά τη διάρ-
κεια της ομιλίας του, αποσπώντας για πολλοστή φορά 
το θερμό χειροκρότημα.

Ο Μακρύγιαλος ψήφισε Χρήστο Κομπατσιάρη για Δήμαρχο 
Πύδνας - Κολινδρού!
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Τα αποκαλυπτήρια της προτομής του αείμνηστου 
Μητροπολίτη Τραπεζούντος Χρύσανθου, την οποία 
φιλοτέχνησε ο μαρμαρογλύπτης Νίκος Εξαδάκτυλος, 
έγιναν το πρωί της Κυριακής 1 Οκτωβρίου 2023, στον 
αύλειο χώρο της Ένωσης Ποντίων Πιερίας.
Τα αποκαλυπτήρια έγιναν από την Αντιπεριφερειάρ-

χη Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, τον Δήμαρχο Κατερίνης 
Κώστα Κουκοδήμο, τον Πρόεδρο της Ένωσης Ποντί-
ων Πιερίας Κώστα Παπουτσίδη, τον επίτιμο πρόεδρο 
της Ένωσης Ποντίων και πρώην Δήμαρχο Κατερίνης 
Μενέλαο Τερζόπουλο, καθώς και την πρώην πρόεδρο 
της Ένωσης Ποντίων Πιερίας Ζαΐρα Λαζαρίδου.
Στην συνέχεια ακολούθησε ομιλία του ομότιμου 

καθηγητή Νεότερης Ιστορίας του Πανεπιστημίου Δυ-

τικής Μακεδονίας Κωνσταντίνου Φωτιάδη με θέμα «Η 
συμβολή του Μητροπολίτη Χρύσανθου Τραπεζούντος 
στο Ποντιακό Ζήτημα»

Την εκδήλωση διοργάνωσε η Ένωση Ποντίων Πιερί-
ας και τελούσε υπό την αιγίδα της Ιεράς Μητρόπολης 
Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος.

Αποκαλυπτήρια της προτομής του αείμνηστου Μητροπολίτη 
Τραπεζούντος Χρύσανθου

Την επαναφορά της σύνδεσης με το τρένο του 
Προαστιακού και για το τμήμα μεταξύ Λιτοχώρου και 
Νέων Πόρων Πιερίας αιτήθηκε με επιστολή του προς 
την Υφυπουργό Υποδομών και Μεταφορών, αρμόδια 
για θέματα μεταφορών, κ. Χριστίνα Αλεξοπούλου, ο 
Βουλευτής Πιερίας κ. Φώντας Μπαραλιάκος.
Στο επιστολικό του κείμενο ο κ. Μπαραλιάκος επι-

σημαίνει πως τόσο οι φορείς όσο και οι κάτοικοι της 
Νότιας Πιερίας πληροφορηθήκαν με ιδιαίτερη ικανο-
ποίηση, από την ανακοίνωση της εταιρείας Hellenic 
Train, για την επανασύνδεση μεταξύ Λιτοχώρου και 
Θεσσαλονίκης με τον προαστιακό σιδηρόδρομο.
Η εξέλιξη αυτή ήταν, ομολογουμένως, θετική, κα-

θώς πλήθος πολιτών αλλά και επισκεπτών καθημερινά 
χρησιμοποιούν τον Προαστιακό για να μετακινηθούν 

σε περιοχές της Πιερίας.
Ο Βουλευτής Πιερίας, ωστόσο, υπογράμμισε στην 

επιστολική του επικοινωνία με την αρμόδια Υφυπουρ-
γό την αναγκαιότητα επαναφοράς της σύνδεσης με 
το τρένο του Προαστιακού και για το τμήμα μεταξύ 
Λιτοχώρου και Νέων Πόρων Πιερίας.
Αιτιολόγησε, εξάλλου, το αίτημά του τονίζοντας την 

τουριστική επισκεψιμότητα της περιοχής αλλά και τη 
ζωτική λειτουργία των δρομολογίων του προαστιακού 
σιδηροδρόμου για τους γηγενείς των Νέων Πόρων και 
των γύρω περιοχών, οι οποίοι έχουν περιέλθει σε αδι-
έξοδο, σε ό,τι αφορά τη μετακίνησή τους.
Ως εκ τούτου ο κ. Μπαραλιάκος ζήτησε από την κ. 

Υφυπουργό να προβεί σε άμεσες ενέργειές σας, προ-
κειμένου να επεκταθεί το δρομολόγιο από Θεσσαλο-

νίκη προς την Πιερία μέχρι τους Νέους Πόρους και να 
τεθεί στη διάθεση του επιβατικού κοινού.

ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΤΟΥ Φ. ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΥ ΣΤΗΝ ΥΦ. ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ ΧΡ. ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΥ

Να επεκταθεί μέχρι τους Ν. Πόρους το δρομολόγιο 
του Προαστιακού 

Το σχεδίασαν και το υλοποίησαν. Την πρώτη Κυριακή του Οκτωβρίου του 2023 η εθελοντική ομάδα δυτών 
«Τα Βουλιαχτάρια» προχώρησε στο καθαρισμό του 
βυθού της νότιας Πιερίας, όπου η πρόσφατη πλημμύρα 
μέσω της εκροής των ποταμών έστειλε την… προίκα 
της ανθρώπινης ασυδοσίας.
Το ρέμα Ζηλιάνης που εκβάλλει στον Θερμαϊκό παρέ-

συρε με την τελευταία λαίλαπα της φύσης, σωρεία αντι-
κειμένων τα οποία δυστυχώς τα εναπόθεσαν στις παρό-
χθιες περιοχές, όσοι βρίσκουν πάντα την εύκολη λύση 
να τα πετούν χωρίς να τους απασχολεί ότι συμβάλλουν 
στην μόλυνση του περιβάλλοντος και κατ’ επέκταση 
στην υγεία των ανθρώπων.
Και τι δεν ανέσυραν οι δύτες μετά από το βούτηγμα 

στον υποθαλάσσιο ορίζοντα. Κυρίως πλαστικές ύλες 
κάθε είδους αντικείμενα.

Στην φωτογραφική απεικόνιση με φόντο την… προίκα 
του παρολύμπιου βυθού, τα μέλη της ομάδας από αρι-
στερά προς τα δεξιά, οι Φώτης Καραλιόλιος, Άκης Πα-
ντελιάδης, Χάρης Βλησίδης, Αστέρης Ιωαννίδης, Γιάννης 
Κλωναρίδης, Γιώργος Τσούτσιος, Γιώργος Δήμου.
Και με τις στολές των δυτών οι Γιώργος Τσούτσιος, 

Χάρης Βλησίδης, Γιάννης Κλωναρίδης, Άκης Παντελιά-
δης, έτοιμοι για την κατάδυση.
Τα «Βουλιαχτάρια» ευχαριστούν τη διεύθυνση του 

ξενοδοχείου Ποσειδών Παλλάς της Λεπτοκαρυάς Πιερίας 
για τη συνδρομή του στην αποκομιδή και μεταφορά 
των περισυλλεγόντων αντικειμένων.
Οι ρομαντικοί των βυθών έδρασαν και πάλι. Είναι αξι-

έπαινοι.
Ρεπορτάζ: Περικλής Χατζηγιάννης

ΚΑΘΑΡΙΣΑΝ ΤΗΝ… ΠΡΟΙΚΑ ΤΩΝ ΒΥΘΩΝ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΣΥΔΟΣΙΑ ΚΑΠΟΙΩΝ

Τα «Βουλιαχτάρια» έδρασαν και πάλι 
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Με μεγάλη συμμετοχή ποδηλατών έλαβε χώρα, το 
πρωί της Κυριακής 1 Οκτωβρίου 2023, η «1η Προσκυ-
νηματική Ποδηλατοδρομία» που διοργάνωσε η Ιερά 
Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος, σε 
συνεργασία με την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας, τον 
Δήμο Κατερίνης, τον Πολιτιστικό Οργανισμό του Δήμου 
Κατερίνης (ΟΠΠΑΠ) και τον Αθλητικό Σύλλογο Τριά-
θλου «ΤΡΙΑΣ».
Αφετηρία της ποδηλατοδρομίας ήταν το Μητροπολι-

τικό Μέγαρο Κατερίνης. Οι ποδηλάτες έκανα στάσεις 
σε Ιερούς Ναούς της Κατερίνης και συγκεκριμένα στον 
Ιερό Καθεδρικό Ναό Θείας Αναλήψεως Κατερίνης, στη 

συνέχεια στον Ιερό Ναό Αγίας Φωτεινής Παραλίας, 
ανάπαυλα στην Ιερά Μονή Αγίου Γεωργίου Κορινού και 
επιστροφή μέσα από την Δ.Κ. Καλλιθέας και τον Ιερό 
Ναό Αγίου Νικολάου, πέρασμα από τον Ιερό Ναό Αγίας 
Αικατερίνης και τον Ιερό Αγίας Άννης και τερματισμό 
στο συγκρότημα Εκκλησιαστικών Ιδρυμάτων της Ιεράς 
Μητροπόλεως στον Σβορώνο. Η χιλιομετρική απόσταση 
ήταν περίπου 29 χλμ. με πολλές στάσεις στα θρησκευτι-
κά μνημεία της περιοχής.
Στην έναρξη του αγώνα παραβρέθηκαν ο Βουλευτής 

Πιερίας της «Νίκης» Κομνηνός Δελβερούδης, η Αντιπε-
ριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου και ο Δήμαρχος 

Κατερίνης Κώστας Κουκοδήμος, ενώ η εκκίνηση δόθηκε 
από τον Πρωτοσύγκελο της Μητρόπολης π. Βαρνάβα.
Σκοπός αυτής της δράσης ήταν η ανάδειξη και η γνω-

ριμία των Λατρευτικών και Προσκυνηματικών τόπων 
της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης και Πλατα-
μώνος, μέσω και του περιηγητικού αθλητισμού.
Επιθυμία του Σεβασμιοτάτου Μητροπολίτη Κίτρους, 

Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεωργίου είναι αυτή η 
εκδήλωση να καταστεί θεσμός, στον οποίο θα συν-
δυάζεται η ενημέρωση και ξενάγηση με αναφορά την 
μετακίνηση μέσω του ποδηλάτου, χωρίς αγωνιστικούς 
κανόνες.

Με επιτυχία η «1η Προσκυνηματική Ποδηλατοδρομία» 
της Ιεράς Μητρόπολης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος

Η 12η Εμποροβιοτεχνική Εκθεσιακή Δραστη-
ριότητα Πιερίας-Κεντρικής Μακεδονίας έκλεισε 
την Τετάρτη 27 Σεπτεμβρίου τις πύλες της και η 
Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης και Πλατα-
μώνος συμμετείχε δυναμικά για ακόμη μια φορά 
στη μεγαλύτερη συνάντηση του επιχειρηματικού 
κόσμου της Κεντρικής Μακεδονίας.
Η Έκθεση έλαβε χώρα από Παρασκευή 22 

Σεπτεμβρίου έως και Τετάρτη 27 Σεπτεμβρίου 
2023, στις εγκαταστάσεις του Δήμου Κατερίνης, 
στον Οικισμό Ανδρομάχης, με διοργανωτές το 
Επιμελητήριο Πιερίας, την Περιφερειακή Ενότη-
τα Πιερίας και τον Δήμο Κατερίνης.
Το καλαίσθητο περίπτερο της Ιεράς Μητροπό-

λεως ξεχώρισε για τη μεγάλη του επισκεψιμό-
τητα. Σε μια ειδικά διαμορφωμένη κατασκευή 
παρουσιάστηκε το δίκτυο φιλανθρωπίας και 
αλληλεγγύης που λειτουργεί καθημερινά στην 
Ιερά Μητρόπολη με διάφορες δομές κοινωνικού 
χαρακτήρα, όπως τα Καθημερινά Συσσίτια «Άρ-
τος ο Επιούσιος», το Εκκλησιαστικό Γηροκομείο, 
το Κοινωνικό Παντοπωλείο «Ο Τροφοδότης», η 
Τράπεζα Αγάπης διανομής ρούχων «Άγιος Ιωάν-
νης ο Ελεήμων», το Κοινωνικό Φροντιστήριο, το 
Κέντρα Φιλοξενίας παιδιών και νέων στον Ξενώ-
να Σβορώνου, κ.ά.
Επιπλέον προβλήθηκε το πολυσχιδές και σημα-

ντικό έργο που υλοποιείται στην πνευματική και 
πολιτιστική καλλιέργεια καθώς και στη θωράκιση 
της νεολαίας, μέσω του Γραφείου Νεότητας και 

της Σχολής Βυζαντινής Μουσικής και Παραδοσια-
κών Οργάνων «Όσιος Διονύσιος ο εν Ολύμπω».
Παράλληλα, οι εκατοντάδες επισκέπτες ενημε-

ρώθηκαν για τις δράσεις της τοπικής Εκκλησίας 
για την ανάδειξη και προώθηση των προσκυ-
νηματικών περιηγήσεων μέσω πληροφοριακών 
εντύπων, προωθητικού υλικού κ.ά.
Με αφορμή τη λήξη της Έκθεσης ο Σεβασμι-

ώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και 
Πλαταμώνος κ. Γεώργιος ευχαρίστησε και συ-
νεχάρη τον Πρόεδρο του Επιμελητηρίου κ. Ηλία 
Χατζηχριστοδούλου, την Αντιπεριφερειάρχη 
Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου και τον Δήμαρχο 
Κατερίνης κ. Κωνσταντίνο Κουκοδήμο για την 
εξαιρετική διοργάνωση, καθώς και τους ιερείς 
και τους εθελοντές της τοπικής Εκκλησίας για τη 
συνολική παρουσία τους αλλά και την καθημερι-
νή υποστήριξη της λειτουργίας του περιπτέρου 
καθ’ όλη τη διάρκεια της Έκθεσης.

Μεγάλη επισκεψιμότητα 
και ενδιαφέρον στο περίπτερο 

της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους 
στη 12η Εμποροβιοτεχνική

 Εκθεσιακή Δραστηριότητα Πιερίας – 
Κεντρικής Μακεδονίας
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Με απόλυτη επιτυχία στέφθηκε η φιλανθρωπική - 
πολιτιστική βραδιά στο Freud bareatory με σκοπό 
την βράβευση του Συλλόγου Μικρασιατών Πιερίας 
και την στήριξη της δράσης του συλλόγου Κόρες 
Πιερίων «Κανένα παιδί χωρίς κολατσιό».
Η Διονυσία Χατζηχηδήριγλου, Μικρασιάτισσα και 

μητέρα τριών τέκνων η ίδια, έκανε λόγο για τον πο-
λιτισμό των Ελλήνων Προσφύγων της Μικράς Ασίας 
και όχι μόνο, όπως και για την επιτακτική ανάγκη 
να στηρίξουμε όλοι μαζί την προσπάθεια των συλ-
λόγων και όλων των φορέων που προσφέρουν στο 

τοπικό και κοινωνικό γίγνεσθαι.
Από πλευράς του Συλλόγου Μικρασιατών Πιερί-

ας το βραβείο παρέλαβε ο Πρόεδρος Αναστάσιος 
Μπογιατζής οποίος αναφέρθηκε εκτενώς στις συν-
θήκες που βίωσαν οι Έλληνες Πρόσφυγες μετά την 
Μικρασιατική Καταστροφή και τη συμβολή αυτών 
στην μετέπειτα πορεία της χώρας. 
Ακόμη η Πρόεδρος από τις Κόρες Πιερίων κ. Πέ-

γκυ Αλεξίου ανέλυσε τις δράσεις και τις ενέργειες 
του συλλόγου και ευχαρίστησε τους παρευρισκόμε-
νους για την παρουσία τους.

Την εκδήλωση συντόνισε ο Αντώνης Βελώνης, Φι-
λόλογος-Ιστορικός του ΑΠΘ. 
Ο Εκπαιδευτικός Φορέας «Λυδία» και η Διονυσία 

Χατζηχηδήριγλου προσωπικά στέκονται αρωγοί 
στην προσπάθεια όλων των συλλόγων και φορέ-
ων που προσφέρουν στην κοινωνία για το όφελος 
όλων. Σε αυτό το σημείο να τονίσουμε πως έσοδα 
της βραδιάς θα διατεθούν στη δράση του Συλλόγου 
Κόρες Πιερίων. Ευχαριστίες εκφράστηκαν προς τη 
Διεύθυνση του Freud bareatory για τη φιλοξενία 
στο χώρο.

Φιλανθρωπική – πολιτιστική βραδιά με σκοπό τη βράβευση 
του Συλλόγου Μικρασιατών Πιερίας

Με μεγάλη ανταπόκριση και συμμετοχή, η δράση 
«3Χ3 Schools» («3Χ3 στα Σχολεία»), powered by 
ΔΕΗ, υλοποιήθηκε στις 26 – 27 Σεπτεμβρίου, από την 
Ελληνική Ομοσπονδία Καλαθοσφαίρισης, σε συνεργα-
σία με τον Δήμο Κατερίνης (Αυτοτελές Τμήμα Αθλη-
τικής Ανάπτυξης), τον ΟΠΠΑΠ και την Διεύθυνση Δ/
θμιας Εκπαίδευσης Πιερίας (Τμήμα Ε’ Εκπαιδευτικών 
Θεμάτων Ομάδα Φυσικής Αγωγής). Στη δράση, που 
φιλοξενήθηκε στο Β’ ΔΑΚ «Θεόδωρος Διαμαντόπου-
λος», χαρίζοντας μοναδικές στιγμές παιχνιδιού και 
άθλησης, συμμετείχαν 300 μαθητές – μαθήτριες, από 
τα Δημοτικά σχολεία (ΣΤ’ τάξεων) και τα Γυμνάσια 
του Δήμου Κατερίνης.
Πρόκειται για μια βιωματική διαδικασία εκμάθησης 

και παιχνιδιού, που φέρει και την έγκριση του Υπουρ-
γείου Παιδείας και παρουσιάζει στους μαθητές το 
Ολυμπιακό Άθλημα 3Χ3, μέσα από αθλητικές πρωτο-
βουλίες και διασχολικές ημέρες άθλησης.
Συνολικά αγωνίστηκαν 70 ομάδες από 11 Δημοτικά 

σχολεία (4ο, 5ο, 8ο, 11ο, 15ο, 16ο, 17ο, Καλλιθέας, 
Σβορώνου, Μηλιάς, Εκπαιδευτήρια Πλάτων Δημοτικά 
Σχολεία Κατερίνης,) και 8 Γυμνάσια (1ο, 3ο, 4ο, 5ο, 
6ο, 7ο, Μηλιάς και Εκπαιδευτήρια Πλάτων, Γυμνάσια 
Κατερίνης). Τις απονομές των αναμνηστικών μεταλλί-
ων έκαναν οι: Κουκοδήμος Κωνσταντίνος (Δήμαρχος 
Κατερίνης), Νταντάμης Ιωάννης (Πρόεδρος ΟΠΠΑΠ), 
Γραμματικόπουλος Κωνσταντίνος (Αντιδήμαρχος 
Αθλητισμού), Παπανικολάου Ανδρέας (Υπεύθυνος 
Ομάδας Φυσικής Αγωγής Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευ-
σης Πιερίας), Σερετίδου Ζωή (Προϊσταμένη Αυτοτε-
λούς Τμήματος Αθλητικής Ανάπτυξης), Μαχαιρίδου 
Μαρία (Σχολική Σύμβουλος Φυσικής Αγωγής).
«Με το βλέμμα στην επόμενη γενιά του μπάσκετ, 

απολαύσαμε στην Κατερίνη, ένα απόλυτα μπασκετικό 
διήμερο, με το αθλητικό – εκπαιδευτικό πρόγραμ-
μα “3Χ3 στα σχολεία” από τη ΔΕΗ. Η όμορφη αυτή 
αθλητική γιορτή, γέμισε με χαρά παιδιά, αθλητές, 
προπονητές και φίλους του αθλήματος. Ευχαριστώ 

την Ελληνική Ομοσπονδία Κα-
λαθοσφαίρισης που μας εμπι-
στεύτηκε και επέλεξε την Κα-
τερίνη για τη διοργάνωση, το 
Τμήμα Αθλητικής Ανάπτυξης 
του Δήμου μας, τον ΟΠΠΑΠ, 
την ομάδα Φυσικής Αγωγής 
της Δ/νσης Δ/θμιας Εκπαίδευ-
σης Πιερίας και όλους όσοι 
στήριξαν, δούλεψαν και συμ-
μετείχαν» σημειώνει σε δήλω-
σή του, ο Δήμαρχος Κατερίνης 
Κώστας Κουκοδήμος, ενώ ο 
Πρόεδρος του ΟΠΠΑΠ Γιάννης 
Νταντάμης τονίζει: «Συγχαί-
ρω όλους τους συντελεστές 
για την άρτια διοργάνωση. Ο 
αθλητισμός εμπνέει στα παιδιά 
υγιή πρότυπα συμπεριφοράς. 

Ο Δήμος μας αποδεικνύει ότι θέτει την Παιδεία και 
τον Αθλητισμό σε πρώτη προτεραιότητα».
Θερμές ευχαριστίες απευθύνονται προς τους εκπρο-

σώπους της Ελληνικής Ομοσπονδίας Καλαθοσφαί-
ρισης Χαρμπαλή Θωμά, Δοξάκη Γιώργο και Παπα-
δημητρίου Κωνσταντίνο. Τον Σύνδεσμο διαιτητών 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας και συγκεκριμένα 
τους Χατζημπαλίδη Γιώργο, Σιώκα Νικόλαο, Κορμέντα 
Ξενοφών και Καραλιάμπα Κοσμά. Τη Διεύθυνση Δευ-
τεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας την Ομάδα Φυσικής 
Αγωγής, τον Παπανικολάου Ανδρέα για τον συντονι-
σμό και την ενημέρωση των σχολείων, τον Διευθυντή 
Μακρή Γιώργο και την Σχολική Σύμβουλο Φυσικής 
Αγωγής Μαχαιρίδου Μαρία. Την Πρωτοβάθμια Εκ-
παίδευση Πιερίας, την Διευθύντρια Τριανταφυλλίδου 
Παρθένα. Τους τοπικούς Συλλόγους Καλαθοσφαίρισης 
Κατερίνης. Την Φώτη Άννα για την ιατρική κάλυψη 
και φροντίδα των συμμετεχόντων της διοργάνωσης.
Τέλος, ένα μεγάλο ευχαριστώ απευθύνεται σε όλους 

τους εκπαιδευτικούς Καθηγητές Φυσικής Αγωγής και 
τους Διευθυντές των σχολείων που συνόδευσαν τους 
μαθητές και οργάνωσαν τις ομάδες συμμετοχής.

Η εκπαιδευτική αθλητική δράση 3Χ3 Schools στην Κατερίνη
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Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης - tsimponidis@yahoo.gr

ΣΕ ΚΤΗΜΑΤΑ ΠΑΡΑΓΩΓΩΝ ΑΚΤΙΝΙΔΙΩΝ ΤΟΥ ΠΥΡΓΕΤΟΥ ΛΑΡΙΣΑΣ 
Ο ΓΕΩΠΟΝΟΣ ΒΑΣΙΛΗΣ ΕΞΑΡΧΟΣ

Σε κτήματα ακτινιδίων του Πυργετού 
Λάρισας βρέθηκε πρόσφατα ο γνωστός συ-
ντοπίτης μας Βασίλης Έξαρχος, Γεωπόνος – 
MSC - Υποψήφιος Διδάκτωρ Εδαφολογίας, 
όπου είδε αρκετά κτήματα τα οποία επλήγησαν 
από την πρωτοφανή δεδομένα κακοκαιρία. 
Στη συνέχεια δόθηκαν οδηγίες στους ακτι-

νιδιοπαραγωγούς ανάλογα με την περίπτωση 
και το μέγεθος της ζημιάς για να αντιμετωπί-
σουν το πρόβλημα.
Σύμφωνα με τον κ. Έξαρχο η παρακολούθη-

ση των φυτών θα γίνει σε διάρκεια 1 έτους 
(διότι τα προβλήματα στο φυτό μπορεί 
να εμφανιστούν ακόμη και την επόμενη 
καλλιεργητική περίοδο)- με ένα και μοναδικό 
στόχο την «αναγέννηση» του εδάφους μιας 
και τα περισσότερα θρεπτικά συστατικά ξεπλύ-
θηκαν, ενώ παράλληλα χάθηκαν οι περισσότεροι 
ωφέλιμοι αερόβιοι μικροοργανισμοί, λόγω της 
έλλειψης οξυγόνου. Παράλληλα, μεγάλη έμ-
φαση δόθηκε στην «αναγέννηση» του χα-
μένου ριζικού συστήματος, τόσο με κατάλ-
ληλη διαχείριση για «καλύτερη στράγγιση» 
όσο και προληπτική εφαρμογή σκευασμά-
των φυτοπροστασίας.
Στην φωτογραφία βλέπουμε δύο νέους 

Γεωπόνους(Δημήτρης Κωστόπουλος και 
Μιχάλης Σκόρδας), όπου ο κ. Έξαρχος δεν 
σταματάει με κάθε ευκαιρία να μεταλαμπα-
δεύει γνώση στην νέα γενιά...

ΑΡΧΙΖΕΙ ΣΤΙΣ 15 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ Η ΚΟΠΗ ΑΚΤΙΝΙΔΙΩΝ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΠΙΕΡΙΑ
Μπαίνοντας λοιπόν και 

φέτος, στην τελική ευ-
θεία για τη συγκομιδή 
των ακτινιδίων και στην 
Πιερία, να υπενθυμίσω 
ότι η κοπή τους επι-
τρέπεται μετά τις 15 
Οκτωβρίου, εφόσον βέ-
βαια πληρούν τις σχετικές 
προϋποθέσεις στα σάκ-
χαρά τους αλλά και στα 
brix τους, διαφαίνεται ότι 
θα είναι μια καλή χρο-
νιά για το προϊόν αυτό.
Οι ακτινιδιοπαραγωγοί 

ας σεβαστούν τις προ-
ϋποθέσεις που απαιτούνται για την συγκομιδή των προϊόντων τους και ας μην 
παρασύρονται από κάποιους επιτήδειους εμπόρους που θα θελήσουν να 
τους δελεάσουν, ενδεχομένως.
Πλέον δεν υπάρχουν δικαιολογίες και άλλοθι στους παραγωγούς ακτινι-

δίων και οι φορείς εμπορίας θα θελήσουν να κάνουν κι αυτοί την δουλειά τους. 
Δυστυχώς, οι Οργανώσεις παραγωγών ακτινιδίων στην Πιερία έχουν περιοριστεί, 
με αποτέλεσμα οι μεμονωμένοι αγρότες-παραγωγοί να βρίσκονται έρμαια 
στο έλεος του ιδιωτικού εμπορίου. 
Κοιτάξτε να πουλήσετε καλά την σοδειά σας και να εξασφαλίσετε τον τρό-

πο πληρωμής της, παραβλέποντας κάποιες γνωστές... σειρήνες που θα σας 
υποσχεθούν λαγούς με πετραχήλια και στην συνέχεια ψάχνετε να τους βρείτε. 
Καλή σοδειά με επαυξημένη την προσοχή όλων....

ΠΡΟΚΑΤΑΒΟΛΗ ΤΗΣ ΕΝΙΑΙΑΣ ΕΝΙΣΧΥΣΗΣ ΤΩΝ ΑΓΡΟΤΩΝ 
ΜΕΧΡΙ 27 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2023

Μέχρι και την Παρασκευή 27 Οκτωβρίου 2023 θα πρέπει να περιμένουν οι 
δικαιούχοι αγρότες-παραγωγοί ανά την επικράτεια, για να λάβουν την προκα-
ταβολή της ενιαίας τους ενίσχυσης ως πρώτη δόση προκαταβολής τους, 
σύμφωνα με πληροφορίες.
Βέβαια, στις χτυπημένες από τις θεομηνίες περιοχές της Θεσσαλίας, Φθιώτιδας 

και Έβρου, υποβάλλονται ακόμη δηλώσεις ΟΣΔΕ μέχρι και την Παρασκευή 
6 Οκτωβρίου, σύμφωνα με νεότερη ενημέρωση. Ελπίζουμε και πιστεύουμε 
να ισχύουν όσα λένε οι αρμόδιοι του ΟΠΕΚΕΠΕ και του Υπουργείου 
Αγροτικής Ανάπτυξης για να μπορέσουν οι αγρότες μας να προγραμματίσουν 
τις δραστηριότητές τους.
Η επόμενη, 2η δόση σύμ-

φωνα με πληροφορίες, θα 
δοθεί μέχρι τις γιορτές των 
Χριστουγέννων ή καλύτερα 
μέχρι το τέλος Δεκεμβρίου, 
αν και θεωρώ ότι όλα αυτά είναι 
αρκετά ρευστά και ευμετά-
βλητα με τα δεδομένα που 
υπήρξαν στην φετινή υποβολή 
των δηλώσεων του ΟΣΔΕ...

ΚΕΡΔΙΣΑΝ ΤΙΣ ΕΝΤΥΠΩΣΕΙΣ ΟΙ ΝΤΟΠΙΟΙ ΟΙΝΟΠΑΡΑΓΩΓΟΙ 
ΣΤΗΝ 12η ΕΒΕΠ

Σταθερά και προσεγμένα 
άλματα στην οινοπαραγωγή 
παρουσιάζουν οι ντόπιοι οι-
νοπαραγωγοί της Πιερίας 
τα τελευταία χρόνια, αποδει-
κνύοντας ότι το κρασί και τα 
προϊόντα του έχουν προο-
πτική και αξίζει τον κόπο να 
ασχοληθεί μαζί τους ο κόσμος.
Τρείς από τους πολλούς 

οινοπαραγωγούς μας συμ-
μετείχαν στην πρόσφατη 12η 
Εμποροβιοτεχνική Έκθεση 
Πιερίας, που διοργανώθηκε με 
μεγάλη επιτυχία, στην τοποθε-
σία της Ανδρομάχης Κατερίνης, 22-27 Σεπτεμβρίου 2023. 
Το «Κτήμα Κούρτη» του Αποστόλη Κούρτη, η «Οινοποιία 

Παπαγιαννούλη» του Δημήτρη Παπαγιαννούλη και η «Ωραία Γη» του 
Γιώργου Πουλιάκη, αλλά και άλλοι συνάδελφοί τους, είναι δημιουργικοί οινο-
παραγωγοί της Πιερίας που αγαπούν την άμπελο και που με τα εκλεκτά 
προϊόντα του οίνου κέρδισαν για μια ακόμη φορά τις εντυπώσεις προσφέ-
ροντας όμορφες γεύσεις στους επισκέπτες της Έκθεσης…

ΤΙ ΠΡΟΒΛΕΠΕΙ Η Ε.Ε. ΓΙΑ ΑΡΟΤΡΙΑΙΕΣ 
ΚΑΙ ΕΞΕΙΔΙΚΕΥΜΕΝΕΣ ΚΑΛΛΙΕΡΓΙΕΣ

Η θερινή έκδοση του 2023 της 
έκθεσης βραχυπρόθεσμων προο-
πτικών για τις γεωργικές αγορές 
της Ε.Ε., που δημοσιεύθηκε από 
την Ευρωπαϊκή Επιτροπή, παρου-
σιάζει τις τελευταίες τάσεις και 
προοπτικές για τις γεωργικές 
αγορές. Η παραγωγή δημητρι-
ακών και ελαιούχων σπόρων 
στην Ε.Ε. θα μπορούσε να αυ-
ξηθεί το 2023-2024, κατά 5% 
και 8% αντίστοιχα. Οι εξαγωγές 
δημητριακών της Ε.Ε. θα μπορούσαν να συνεχίσουν να αυξάνονται, κατά πε-
ρίπου 6%, ενώ οι εισαγωγές σιτηρών της Ε.Ε., ιδίως από την Ουκρανία, 
αναμένεται να μειωθούν κατά 35% από ένα ιστορικό υψηλό επίπεδο που πα-
ρατηρήθηκε το 2022/2023. Αυτό οφείλεται στις συνεχιζόμενες εργασίες για τη 
βελτίωση των υλικοτεχνικών αλυσίδων και των υποδομών για τις ουκρανικές 
εισαγωγές, αλλά και στην υψηλότερη εγχώρια παραγωγή της Ε.Ε. Ανάλογη τάση 
αναμένεται και για τις εισαγωγές ή τους κραμβόσπορους και τους ηλιόσπο-
ρους. Ο τομέας της ζάχαρης γνωρίζει τιμές ρεκόρ και η παραγωγή λευκής 
ζάχαρης στην Ε.Ε. για το 2022/2023 εκτιμάται ότι θα είναι χαμηλότερη από 
το 2021/22 κατά 12%. Ως αποτέλεσμα, οι εισαγωγές ζάχαρης από την Ε.Ε. 
θα μπορούσαν να αυξηθούν. Η παραγωγή της Ε.Ε. θα μπορούσε να αυξηθεί 
την επόμενη περίοδο εμπορίας με αναμενόμενη αύξηση 15,5 εκατομμυρίων 
τόνων παρά την καθυστερημένη έναρξη της εκστρατείας σποράς τεύτλων. Η κα-
τανάλωση ζάχαρης στην Ε.Ε. παραμένει σταθερή, ανεξάρτητα από τις υψηλές 
τιμές.

ΠΡΟΣ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΤΜΗΜΑΤΟΣ ΑΓΡΟΤΩΝ 
ΤΑ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΑ ΟΛΗΣ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ 

Με στόχο την υλοποίηση της εντολής του Πρωθυπουργού, να οπλισθεί ο αγρο-
τικός κόσμος με το ισχυρότερο όπλο που μπορεί να έχει στη διάθεσή του, 
τις γνώσεις, ο Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέρης Αυγενάκης ανακοίνω-
σε ότι προωθούνται οι διαδικασίες για τη δημιουργία Τμημάτων Αγροτών 
στα Επιμελητήρια της χώρας. Στο πλαίσιο των επαφών της ηγεσίας του 
Υπουργείου 
Αγροτικής 
Ανάπτυξης και 
Τροφίμων με εκ-
προσώπους φο-
ρέων του αγρο-
τικού κόσμου, 
ο Λευτέρης 
Αυγενάκης 
προήδρευσε σε 
σύσκεψη που 
έγινε με εκπρο-
σώπους συνεταιριστικών οργανώσεων στο Επιμελητήριο Τρικάλων. Όπως είπε ο 
κ. Αυγενάκης, βασική συνιστώσα της πολιτικής της κυβέρνησης είναι η στήριξη 
της επιχειρηματικότητας στον πρωτογενή τομέα και στο πλαίσιο αυτό πρέ-
πει να λειτουργήσουν τα Αγροτικά Τμήματα σε κάθε Επιμελητήριο. Επίσης 
με τη λειτουργία Τμημάτων Αγροτών στα Επιμελητήρια, θα ξεκαθαρίσει ποιοι 
είναι κατ’ επάγγελμα αγρότες και ποιοι όχι. Ανέφερε ότι ήδη έχει ξεκινήσει 
συζήτηση για το ζήτημα αυτό με την Κεντρική Ένωση Επιμελητηρίων, όπου δια-
πίστωσε, ότι το κλίμα, πλέον είναι διαφορετικό. Μέσω της συμμετοχής τους στα 
Επιμελητήρια οι αγρότες, εκτιμάται ότι θα αποκτήσουν περισσότερες γνώσεις και 
ενημέρωση για τη διαχείριση ευρωπαϊκών προγραμμάτων. Στη σωστή κατεύ-
θυνση το όλο πράμα…
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Προσφορά
Εργασίας

Ζητείται γυναίκα 
για φύλαξη ηλικιωμέ-
νου μόνο για βράδυ 
(από 21:00-07:00). 
Τηλ.6971635407 & 
6977615981

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

Ζητείται κοπέλα απο 18 
ως 29 ετών για πρωινή 
εργασία σε καφέ στον 
πεζόδρομο
Κατερίνης.Τηλέφωνο 
επικοινωνίας: 2351079254

Μια από τις μεγαλύτερες 
εταιρίες ταχυμεταφορών 
(courier) στην Ελλάδα 
έρχεται στην Κατερίνη 
και αναζητεί συνεργάτη 
που θα αναλάβει την 
αντιπροσώπευση της 
στο νομό Πιερίας. 
Για περισσότερες 
πληροφορίες μπορείτε να 
καλείτε καθημερινά στο 
τηλ. 6956-600680

H INGROUP ζητά Make 
up artist για λογαριασμό 
μεγάλης εταιρείας 
καλλυντικών. Ο/η 
συνεργάτης θα προωθεί 
μάρκες μακιγιάζ σε 
μεγάλο κατάστημα 
καλλυντικών της 
Κατερίνης. Απαραίτητα 
σπουδές make up & 
προϋπηρεσία στο 
χώρο πώλησης 
καλλυντικών. Part 
time απασχόληση, μισθός 
ικανοποιητικός, 
bonus πωλήσεων, 
σταθερή συνεργασία. 
Στοιχεία επικοινωνίας: 
email cv@ingroup.gr, 
τηλ: 2108210555

Ζητείται οδηγός με 
δίπλωμα Γ κατηγορίας 
από εταιρεία τροφίμων.
Για περισσότερες 
πληροφορίες 
επικοινωνήστε μαζί 
μας στο email: info@
kreatver.gr ή τηλεφωνικά 
στο 2331041597

Ζητείται ένας πωλητής 
– πωλήτρια απο 18 – 30 
ετών, για κατάστημα στην 
Κατερίνη.
Τηλέφωνο 
επικοινωνίας:6955166923

Ζητείται άνδρας για 
εργασία στο ηλεκτρονικό 
κατάστημα e-shop www.
athonian.gr
ΣΤΟ ΛΙΤΟΧΩΡΟ για 
το τμήμα πωλήσεων. 

Απαραίτητες 
προϋποθέσεις:
• Άριστη γνώση και 
χρήση ηλεκτρονικών 
υπολογιστών (ενδεικτικά 
προγράμματα: Office, 
Photoshop, Corel, Adobe, 
πλατφόρμα mailchimp, 
social media facebook, 
instagram, twitter, 
Google+ κλπ).
• Άριστη γνώση 
τουλάχιστον μίας ξένης 
γλώσσας (κατά προτίμηση 
Αγγλικών ή Ρωσικών ή 
Ρουμανικών).
• Απολυτήριο Λυκείου.
• Ο υποψήφιος να 
μην έχει στρατιωτικές 
υποχρεώσεις.
Θετικά θα προσμετρήσει 
προηγούμενη αντίστοιχη 
εργασιακή εμπειρία, 
κάρτα ανεργίας.
Θα εκτιμηθεί το φιλότιμο, 
η όρεξη για δουλειά και 
κυρίως η ευγένεια.
Προσφέρουμε:
Άριστο εργασιακό 
περιβάλλον.
Άριστες εργασιακές 
συνθήκες.
Οκτάωρη και πενθήμερη 
εργασία.
Πλήρης ασφάλιση.
Ικανοποιητική αμοιβή.
Οι ενδιαφερόμενοι να 
στείλουν βιογραφικά στο 
info@athonian.gr έως 
10/8/2023. Περισσότερες 
πληροφορίες στο 
2352021001, Δευτέρα 
έως Παρασκευή 9:00-
16:00

Ζητείται υπάλληλος 
ζαχαροπλαστείου στην 
Κατερίνη, μέχρι 29 ετών 
μέσω προγράμματος
ΟΑΕΔ.Περισσότερες πλη-
ροφορίες στο τηλέφωνο: 
6975511342

Ξενοδοχείο στην Παραλία 
Κορινού ζητάει ναυαγο-
σώστη πισίνας. Προσφέ-
ρεται μισθός
1.200 ευρώ και ασφάλιση. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6976717000

Λογιστικό γραφείο ζητεί 
να προσλάβει άμεσα Βοη-
θό Λογιστή.
ΑΠΑΡΑΙΤΗΤΑ ΠΡΟΣΟ-
ΝΤΑ:
- Πτυχίο Οικονομικής 
Σχολής (Τ.Ε.Ι. ή Πανεπι-

στημίου).
- Στοιχειώδεις Γνώσεις 
Λογιστικής.
- Πολύ καλή Γνώση Η/Υ 
(Ms Office).
- Καλή γνώση Αγγλικών.
Τυχόν εμπειρία - προϋπη-
ρεσία θα ληφθεί υπόψιν.
Αποστολή Βιογρα-
φικών στο mail: 
economicatarget@gmail.
com

Ζητείται γυναίκα για 
φύλαξη ηλικιωμένου, για 
ολόκληρο το 24ωρο ή 
μόνο για βράδυ, δίχως

οικογενειακές υποχρεώ-
σεις. Τηλ: 6971635407

Ζητούνται κοπέλες-κυρίες 

για παροχή καθαριότητας 
και άτομο για παρασκεύ-
η-παροχή,
σερβίρισμα πρωινού για 
ξενοδοχείο στην πα-

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr
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ραλία Κατερίνης. Τηλ 
6973791002

Απο γνωστή ψαροταβέρ-
να στην Παραλία Κατερί-
νης, ζητούνται άτομα για 
σέρβις και για την
κουζίνα. Τηλέφωνο επι-
κοινωνίας: 6947009722

Ζητείται σερβιτόρος/
σερβιτόρα για όλο τον 
χρόνο, απο ταβέρνα στον 
Π. Παντελεήμονα.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6973175404

Ζητούνται σερβιτόροι- 
σερβιτόρες από μαγαζί 
στην Ολυμπιακή Ακτή,για 
τις ξαπλώστρες και
ένας τυλιχτής γύρου – 
κοψίματος. Τηλέφωνο 
επικοινωνίας:6983385837, 
6942459972. Ώρες
επικοινωνίας από τις 
18:00 το απόγευμα!

Από το HOTEL BEACH 
BAR EUTOPIA στην 
Παραλία Κατερίνης 
ζητούνται:Βοηθός ψήστη 
για
γύρο, ένα άτομο για 
παραγωγή καφέ και 
coctails, σερβιτόρος για 
την άμμο. Απαραίτητη η
Αγγλική γλώσσα, η 
εμπειρία και η γνώση του 
αντικειμένου.Τηλέφωνο 
επικοινωνίας:
6955449887, 
Πληροφορίες: κος Ηλίας

Ζήτηση 
Εργασίας

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

Eνοικιάζεται γκαρσονιέρα 

45 τ.μ., στον 1 ο όροφο 
στην πλατεία δημαρχείου, 
με κλιματιστικό,
κουζίνα, πλυντήριο, 
θερμοπομπός και ατομική 
θέρμανση.
Πληροφορίες στο τηλέφω-
νο: 6974220740

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Πωλείται επιχείρηση – 
μπουγάτσα στο κέντρο 
της Κατερίνης με τον 
εξοπλισμό της και
σταθερή πελατεία, λόγω 
συνταξιοδότησης. Για πλη-
ροφορίες τηλεφωνήστε 
στο 6985984602

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 
Μαθήματα

Πωλήσεις 
Αγροτεμαχίων

Διάφορα

Πωλείται κλιματιστικό 
FUJITSU Inverter 18 btu, 
σχεδόν καινούριο.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6973687523

Ενοικιάζεται χώρος-ψυ-
γεία χωρητικότητας 500 
τόνων, για συντήρηση 
φρούτων λαχανικών
και τροφίμων. Τηλέφωνο: 
2351051333

Τοπικά

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ 
ΕΠΙΘΕΩΡΗΣΗ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ ΔΑΣΙΚΗΣ
ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ – ΘΡΑΚΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΑΣΩΝ ΝΟΜΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΤΜΗΜΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΚΑΙ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΔΑΣΩΝ
ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ & ΔΗΜ. ΚΑΤΗΓΟΡΟΥ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Ανακοινώνουμε ότι με την υπ΄αριθμ  513619/26-09-2023 πράξη μας, που στείλαμε για έκθεση στο Δημ. 
Κατάστημα του Δήμου Δίου Ολύμπου, της Π.Ε Πιερίας χαρακτηρίστηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 14 
του Ν. 998/79  «Περί προστασίας Δασών κλπ», μετά από αίτηση του Χονδρόπουλου Κωνσταντίνου του Θωμά 
ως «ΜΗ ΔΑΣΙΚΟΥ ΧΑΡΑΚΤΗΡΑ» η έκταση εμβαδού 561,42 τ.μ., που βρίσκεται στη θέση ΄΄ΜΕΡΙΑ ΄΄, της 
Τοπ. Κοινότητας Παντελεήμονα, του Δήμου Δίου Ολύμπου, της Π.Ε Πιερίας,  με στοιχεία κορυφών 1-Β-Γ-2-1, μη 
υπαγόμενη στην κατηγορία δασών ή δασικών εκτάσεων κατά την έννοια των παραγράφων 1 έως 5 του άρθρου 
3 του Ν. 998/79, όπως ισχύουν σήμερα.

Κατερίνη, 26-09-2023  
Ο  Προϊστάμενος της Δ/νσης  

Γεώργιος Χαρ. Μαυρίδης

ΤΙΤΛΟΣ  ΜΕΛΕΤΗΣ

«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΕΙΔΩΝ ΕΝΔΥΣΗΣ - 
ΥΠΟΔΗΣΗΣ, ΧΕΙΜΕΡΙΝΑ  ΚΑΙ  ΘΕΡΙΝΑ  
ΕΤΟΥΣ  2022»
ΑΡ.  ΜΕΛΕΤΗΣ:  22/23

Δ.Ε.Υ.Α.  ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΤΕΧΝΙΚΗ  ΥΠΗΡΕΣΙΑ

Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η   Δ Ι Α Κ Η Ρ Υ Ξ Η Σ Δ Ι Α Γ Ω Ν Ι Σ Μ Ο Υ
Η  ΔΗΜΟΤΙΚΗ  ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΥΔΡΕΥΣΗΣ – ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Δ.Ε.Υ.Α.Κ.
δ ι α κ η ρ ύ σ σ ε ι

την με ανοικτή διαδικασία επιλογή αναδόχου για την εκτέλεση της προμήθειας :
«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΕΙΔΩΝ ΕΝΔΥΣΗΣ - ΥΠΟΔΗΣΗΣ, ΧΕΙΜΕΡΙΝΑ ΚΑΙ ΘΕΡΙΝΑ  ΕΤΟΥΣ 2022» προϋπολογισμού 
59.950,62€ (χωρίς Φ.Π.Α.), που θα διεξαχθεί σύμφωνα α) με τις διατάξεις του Ν4412/2016 (Α΄ 147) και β) 
με τους όρους της παρούσης διακήρυξης και καλεί τους ενδιαφερόμενους οικονομικούς φορείς, φυσικά ή νομικά 
πρόσωπα, ενώσεις ή κοινοπραξίες αυτών, να υποβάλουν προσφορά για την ανάδειξη αναδόχου πραγματοποίησης 
της ως άνω προμήθειας.
Προβλέπεται η προμήθεια ειδών ένδυσης – υπόδησης για τους εργαζόμενους της Δ.Ε.Υ.Α.Κ. για το έτος 2022. Η 
παροχή δίνεται σύμφωνα με το άρθρο 8 της Σ.Σ.Ε. ΚΛΑΔΙΚΗΣ ΣΥΛΛΟΓΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ της ΠΟΕ-ΔΕΥΑ, 
για το σύνολο των εργαζομένων στις Δημοτικές Επιχειρήσεις Ύδρευσης Αποχέτευσης όλης της χώρας.
Οι διαγωνιζόμενοι θα καταθέσουν τις προσφορές τους μέχρι τις 16-10-2023 ημέρα Δευτέρα και ώρα 
15:00 π.μ., όπως αναλυτικά αναφέρεται στην Διακήρυξη της μελέτης.  
   Περισσότερες πληροφορίες καθώς και αντίγραφο της μελέτης οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να πάρουν 
από την ιστοσελίδα www.deyakat.gr

Κατερίνη, 28/09/23
Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Δ.Ε.Υ.Α.Κ.
ΜΠΟΥΣΝΑΚΗΣ ΑΣΤΕΡΙΟΣ

ΑΔΑ:64Μ6ΟΕΤΡ-ΣΝΑ

Στον αγώνα 3on3 που έγινε υπό την αιγίδα της Αθλητικής Ένωσης Αστυνομικών 
Ελλάδος στο πλαίσιο της εβδομάδας Αστυνομικού Αθλητισμού με πρωταγωνιστές 
τους αθλητές/μέλη της Ένωσης, παραβρέθηκε η υποψήφια Περιφερειακή Σύμ-
βουλος Πιερίας, με τον συνδυασμό «Αλληλεγγύη» του Απόστολου Τζιτζικώστα, κ. 
Άννα Τζήκα.
Με τη παρουσία του τίμησε εθελοντικά ο Πρόεδρος του συνδέσμου διαιτητών 

κεντρικής Μακεδονίας κ. Χατζημπαλίδης Γιώργος, ενώ ήταν παρών και συμμετείχε 
ο Τομεάρχης της Αθλητικής Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων στο Νομό Πιερίας 
κ. Φουρνιάδης Αναστάσιος του Παύλου, τον οποίο η κ. Τζήκα ευχαρίστησε για την 
πρόσκληση και τη θερμή υποδοχή.
Ήταν ιδιαίτερη χαρά για την κ. Τζήκα η παρουσία της, καθώς το μπάσκετ θα έχει 

πάντοτε ξεχωριστή σημασία για την ίδια. «Το παρκέ ξύπνησε όμορφες αναμνήσεις 
από την εποχή που και εγώ ως αθλήτρια μπάσκετ φορούσα με περηφάνια τη φα-
νέλα του Πιερικού – Αρχελάου», δήλωσε η κ. Τζήκα, μετά το πέρας του αγώνα.

Σε αγώνα μπάσκετ 
των αστυνομικών 

η υποψήφια 
Περιφερειακή Σύμβουλος 

Πιερίας Άννα Τζήκα
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Η κ. Σωτηρία Ουσταμπασίδου 
είναι ένα πρόσωπο ιδιαιτέρως γνω-
στό στην τοπική κοινωνία της Κα-
τερίνης. Πρόκειται για έναν άνθρω-
πο δραστήριο με έντονη παρουσία 
και δράση, δίπλα στον πολίτη με 
έμφαση σε δράσεις εθελοντισμού, 
αλληλεγγύης και ανιδιοτελούς προ-
σφοράς. 
Συγκεκριμένα είναι Πρόεδρος του 

Συλλόγου Διαβητικών Ν. Πιερίας 
και μέλος στη διοίκηση της πανελ-
λήνιας Ομοσπονδίας των ατόμων 
με σακχαρώδη διαβήτη. Ακόμη 
είναι Συνοδός Βουνού και υλοποιεί 
στον Όλυμπο και στα Πιέρια προ-
γράμματα που αφορούν τα παιδιά 
και την οικογένεια στο βουνό, καθώς και δράσεις για άτομα με αναπηρία. Παράλλη-
λα, είναι μέλος του Δ.Σ. στην Παναθηναϊκή Οργάνωση Γυναικών, Αντιπρόεδρος του 
Δημοτικού Ραδιοφώνου Κατερίνης, όπου προσφέρει ως εθελόντρια ραδιοφωνική 
παραγωγός, μέλος του Δημοτικού Ωδείου Κατερίνης και εθελόντρια στα Φεστιβάλ 
του Δήμου Κατερίνης. Ως Αντιπρόεδρος στη κοινωφελή επιχείρηση του Δήμου 
υλοποίησε δράσεις που αφορούν την Τρίτη Ηλικία, το ΚΔΑΠμεΑ και τους παιδικούς 
σταθμούς. 
Η Σωτηρία Ουσταμπασίδου είναι κάτοχος πτυχίων Διοίκησης και Οικονομίας, Βο-

ηθού Νοσηλευτικής, Φυσικοθεραπείας και σήμερα είναι φοιτήτρια στο Τμήμα Διοί-
κησης Εφοδιαστικής Αλυσίδας του ΔΙΠΑΕ στην Κατερίνη, συμμετέχοντας ενεργά σε 
δράσεις του πανεπιστημίου, καθώς και του Μουσείου Logic: Μουσείο Επιστήμης και 
τεχνολογίας. 
Στις δημοτικές εκλογές είναι υποψήφια Δημοτική Σύμβουλος με την «ΕΚΚΙΝΗΣΗ» 

του Κώστα Κουκοδήμου και η υποψηφιότητά της γνωρίζει μεγάλη αποδοχή από 
τους συμπολίτες της, καθώς διαπιστωμένα πρόκειται για ένα άτομο με ανεξάντλητη 
διάθεση προσφοράς. Η ίδια αναφέρει πως επιδίωξή της είναι να συνδράμει με ανιδι-
οτέλεια στη βελτίωση της καθημερινότητάς στον τόπο μας. «Με τον Κώστα Κουκο-
δήμο, στον ενωτικό συνδυασμό μας, με επίκεντρο τη λήψη αποφάσεων με ανθρω-
ποκεντρικό χαρακτήρα, είμαστε έτοιμοι να συνεχίσουμε να εργαζόμαστε όλοι μαζί 
για τη νέα εποχή του Δήμου μας», σημειώνει χαρακτηριστικά η κ. Ουσταμπασίδου. 

Ακόμα μία σημαντική υποψηφι-
ότητα που ενισχύει το δυναμικό 
και ενωτικό ψηφοδέλτιο του 
συνδυασμού «Δήμος Πρότυπο» 
του Γιάννη Ντούμου είναι αυτή 
του Νίκου Παπαζιώγα.
Γνωστός για την αυτοδιοικητική 

του πορεία ως Αντιδήμαρχος Κα-
τερίνης και Πρόεδρος της ΔΕΥ-
ΑΚ, καθώς και από τη συμμετοχή 
σε μια σειρά από νευραλγικές 
θέσεις. Έχει επιδείξει αντανακλα-
στικά και αμεσότητα σε διάφορα 
πεδία, κατά την άσκηση των καθηκόντων του σε προηγούμενες θητείες. Ο Νίκος 
Παπαζιώγας είναι ιδιαίτερα δημοφιλής στην τοπική κοινωνία αλλά και κατά γενική 
ομολογία μία από τις διαχρονικά ισχυρές υποψηφιότητες.
Δικαίως θεωρείται ως το… «δυνατό χαρτί» του Γιάννη Ντούμου για τη «μάχη» 

της 8ης Οκτωβρίου.

Ακόμη μία αξιόλογη γυναίκα βρίσκεται 
στο πλευρό του Δημάρχου Δίου - Ολύ-
μπου και εκ νέου υποψηφίου Βαγγέλη 
Γερολιόλιου, στις εκλογές της 8ης Οκτω-
βρίου. Πρόκειται για την Ψυχολόγο 
Έλλη Ζαρογιάννη – Τζικακόλια, κάτοικο 
Καρίτσας με καταγωγή από τον Άγιο 
Σπυρίδωνα.
Μια νέα επιστήμονας, δυναμική υπο-

ψήφια που έχει να προσφέρει πολλά στη 
Νότια Πιερία.

Ακόμη ένα αξιόλογο πρόσωπο που συμμετέχει 
στις δημοτικές εκλογές, ως υποψήφια Τοπική Σύμ-
βουλος Κατερίνης με τον συνδυασμό «Εκκίνηση» 
του Κώστα Κουκοδήμου, είναι η κ. Ροδή Ναβροζί-
δου.
Πρόκειται για μια δραστήρια γυναίκα, με σπουδές 

στον Ευρωπαϊκό Πολιτισμό, που αναμένει την… 
«ετυμηγορία» των δημοτών της Κατερίνης στις 
εκλογές της 8ης Οκτωβρίου, για να αφήσει το δικό 
της αποτύπωμα στην Τοπική Αυτοδιοίκηση.

Ο Βασίλης Μπατάλας χάρισε πολλές 
σημαντικές αθλητικές στιγμές στην 
Πιερία. Έχει κατακτήσει τρία παγκό-
σμια μετάλλια ως αθλητής της Εθνικής 
ομάδας ελληνορωμαϊκής πάλης άνω 
των 35 ετών. Είναι Ομοσπονδιακός 
προπονητής της Εθνικής ομάδας 
πάλης και των Ολυμπίων Κατερίνης με 
πάρα πολλά παγκόσμια, πανευρωπα-
ϊκά μετάλλια και διακρίσεις από τους 
αθλητές του.
Αρχιπυροσβέστης σε μάχιμη υπηρε-

σία στο Πυροσβεστικό Σώμα. Πιστοποιημένος με δίπλωμα διοργανωτή διεθνών 
αγώνων από την παγκόσμια ομοσπονδία πάλης. Πρόεδρος του Πανελλήνιου συλ-
λόγου προπονητών πάλης. Πρώην μέλος της επιστημονικής ομάδας της Ελληνικής 
Ομοσπονδίας πάλης. Ο κ. Μπατάλας ετοιμάζεται να… κατακτήσει και τα έδρανα 
του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης. Είναι υποψήφιος με τον συνδυασμό «Εκκί-
νηση» του Κώστα Κουκοδήμου.

Ο Γιάννης Συμεωνίδης είναι από τους 
ανθρώπους που ξεχώρισαν μετά το 
2019 στον χώρο της Τοπικής Αυτοδι-
οίκησης. Ήταν ένα από τα νέα πρόσω-
πα που οι δημότες της Κατερίνης τον 
εξέλεξαν για πρώτη φορά Δημοτικό 
Σύμβουλο. Ο Δήμαρχος Κώστας Κου-
κοδήμος του εμπιστεύτηκε σημαντικές 
θέσεις, την προεδρία της ΔΕΥΑΚ, αλλά 
και την Αντιδημαρχία Τεχνικών Έργων. 
Ο Γιάννης Συμεωνίδης τα πήγε περίφη-
μα! Μιλάει το έργο του και για αυτό δεν 
χρειάζονται πολλά λόγια.
Ο κ. Συμεωνίδης, στις 8 Οκτωβρί-

ου ζητά ψήφο εμπιστοσύνης για να 
συνεχίσει με ακόμη μεγαλύτερο πάθος το έργο του στον Δήμο της Κατερίνης. 
Είναι υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος με τον συνδυασμό «Εκκίνηση» του Κώστα 
Κουκοδήμου.

Παραμένει στο Δ.Σ. της Ένωσης Ξενοδόχων Πιερίας ο κ. Γιώργος Κάραλης ως 
Αντιπρόεδρος. Ο ίδιος με ανάρτησή του ευχαρίστησε τους συναδέλφους του 
για την εμπιστοσύνη. Όπως ανέφερε, «ευχαριστώ όλους τους συναδέλφους 
ξενοδόχους που με εξέλεξαν για 3η συνεχόμενος φορά μέλος του Δ.Σ. της Ένωσης 
Ξενοδόχων Πιερίας. Είναι μεγάλη τιμή η 
ανανέωση της εμπιστοσύνης τους στο 
πρόσωπό μου ώστε να συνεχίσω να 
υπηρετών τον ξενοδοχειακό κλάδο της 
Πιερίας!».
Βέβαια, ο κ. Κάραλης προσφέρει 
στην τοπική κοινωνία και μέσω της 
αυτοδιοίκησης, καθώς είναι Αντιδήμαρχος 
στον Δήμο Δίου – Ολύμπου και 
Αναπληρωτής Δημάρχου, διεκδικώντας 
την ανανέωση της εμπιστοσύνης των 
συνδημοτών του ως υπ. Δημοτικός 
Σύμβουλος στις προσεχείς εκλογές με τη 
«ΣΥΝθεση» του κ. Βαγγέλη Γερολιόλιου. 

Η αυτοδιοίκηση χρειάζεται ακατάπαυστη δουλειά, 
πάθος και αφοσίωση από ανθρώπους που έχουν τη 
γνώση και τη θέληση. Ένας από αυτούς τους ανθρώ-
πους είναι και ο δικηγόρος Λάζος Ντόντης. Εδώ και 
πολλά χρόνια υπηρετεί τον χώρο της αυτοδιοίκησης 
από διάφορες θέσεις. Δεν είναι τυχαίο που ο Κώστας 
Κουκοδήμος, στα μέσα της τρέχουσας δημοτικής 
περιόδου, του εμπιστεύτηκε το «χαρτοφυλάκιο» 
των οικονομικών του Δήμου Κατερίνης, αν και στις 
εκλογές του 2019 ήταν απέναντι… Ο πολύπειρος αυ-
τοδιοικητικός Λάζος Ντόντης στις 8 Οκτωβρίου ζητά 
ψήφο… εμπιστοσύνης από τους δημότες της Κατερί-
νης. Είναι υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος με τον 
συνδυασμό «Εκκίνηση» του Κώστα Κουκοδήμου.

Ο Στέργιος Μπουσνάκης δεν 
χρειάζεται ιδιαίτερες συστάσεις… 
Έχει διανύσει χιλιόμετρα στον χώρο 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Υπηρέ-
τησε σημαντικά πόστα στον Δήμο 
Κατερίνης με ιδιαίτερη επιτυχία, 
φέρνοντας σε πέρας πολλές «ειδικές 
αποστολές» που του ανατέθηκαν 
από διάφορους Δημάρχους. Ο Στέρ-
γιος Μπουσνάκης την 8η Οκτωβρίου 
ζητά και πάλι την ψήφο των Κατερι-
νιωτών για να συνεχίσει την πετυχημένη παρουσία του στα δρώμενα του τόπου 
μας. Είναι υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος με τον συνδυασμό «Εκκίνηση» του 
Κώστα Κουκοδήμου.

Τυπο - Λάτρης
... συνέχεια στην σελίδα 28
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Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Η ώρα της κάλπης πλησιάζει, καθώς οι πολίτες στις 8 Οκτωβρίου καλούνται να 
αποφασίσουν για τις νέες Δημοτικές και Περιφερειακές Αρχές.
Ένα από τα πρόσωπα που ξεχωρί-

ζουν, ως υποψήφια Τοπική Σύμβου-
λος Κατερίνης με τον συνδυασμό 
του Γιάννη Ντούμου, είναι η Αστυ-
νομικός Ελευθερία Κορίτσα – Λεμο-
νοπούλου. Από τα πλέον έμπειρα 
πρόσωπα στον χώρο της αυτοδιοί-
κησης, λόγω της θητείας της στο 
Τοπικό Συμβούλιο Κατερίνης ως 
Πρόεδρος, αλλά και με έντονη κοι-
νωνική παρουσία.
Η Ελευθερία Κορίτσα – Λεμονο-

πούλου εκτιμάται πως είναι η πο-
λιτική – αυτοδιοικητική πρόταση 
που θα τύχει της αναγνώρισης, της 
εμπιστοσύνης και της ψήφου των 
συμπολιτών της και σε αυτές τις 
εκλογές.

Η Σοφία Μαυρίδου δεν είναι απλά μία καλή Αντιπεριφερειάρχης, είναι αποδεδειγ-
μένα ικανή και μπορεί να παράξει 
σπουδαίο έργο! Σε ένα εχθρικό 
για την Τοπική Αυτοδιοίκηση 
περιβάλλον (Οικονομική κρίση, 
capital controls, πανδημία και 
πρόσφατα ενεργειακή και πληθω-
ριστική κρίση), η Σοφία Μαυρίδου 
εδώ και δεκατρία χρόνια πετυ-
χαίνει καθημερινά νίκες για την 
Πιερία μας. Σε συνεργασία με τον 
Απόστολο Τζιτζικώστα, αλλάζει με 
γρήγορους ρυθμούς τον Νομό, με 
μικρά και μεγάλα έργα.
Με μέθοδο, με σχέδιο, με σκλη-

ρή δουλειά, αξιοποιώντας κάθε 
διαθέσιμο πόρο της Περιφερεια-
κής Ενότητας, κατάφερε να προ-
σφέρει στην Πιερία που αγαπά. Η 
κ. Μαυρίδου θέλοντας να παρου-
σιάσει στους πολίτες της Πιερίας 
το σπουδαίο και πολυποίκιλο έργο 
της, έχει ετοιμάσει ένα καλαίσθη-
το φυλλάδιο στο οποίο το παρου-
σιάζει. Αν πέσει στα χέρια σας, 
αξίζει να το ρίξετε μια ματιά.

Μια αξιόλογη προσωπικότητα της τοπικής κοινωνίας, η Διονυσία Χατζηχηδίρογλου 
διεκδικεί σε αυτές τις εκλογές μια θέση στο επόμενο Δη-
μοτικό Συμβούλιο του Δήμου Κατερίνης, με τον συνδυα-
σμό του Κώστα Κουκοδήμου «Εκκίνηση».
Η έντονη επαγγελματική και κοινωνική δραστηριότητα 

της κ. Χατζηχηδίρογλου, σε συνδυασμό με τα πλεονε-
κτήματά της, καθιστούν την υποψηφιότητά της στον 
Δήμο Κατερίνης εξαιρετικά ισχυρή. Όπως φαίνεται η 
εκτίμηση αυτή πρυτάνευσε και στην επιλογή του Κώστα 
Κουκοδήμου καλώντας την να συστρατευτεί μαζί του.

Ο Χαράλαμπος Οφίδης αποτελεί «κεφάλαιο» 
για την τοπική κοινωνία του χωριού του το οποίο 
υπηρετεί με αγάπη και αφοσίωση από το 2007. 
Είναι από τους μακροβιότερους Προέδρους Τοπικής 
Κοινότητας στην Πιερία. Επί 16 συναπτά έτη είναι 
Πρόεδρος στην Τ.Κ. του Άνω Αγίου Ιωάννη. Είναι 
ελεύθερος επαγγελματίας, ασχολούμενος με τις ανα-
νεώσιμες πηγές ενέργειας. Σε αυτές τις δημοτικές 
εκλογές αποφάσισε να κάνει το επόμενο βήμα. Είναι 
υποψήφιος Δημοτικός Σύμβουλος Κατερίνης με τον 
συνδυασμό «Δήμος Πρότυπο» του Γιάννη Ντούμου.

Ο Βαγγέλης 
Γερολιόλιος θεωρείται από τους πλέον πετυχη-

μένους Δημάρχους που έχουν περάσει από την 
Πιερία. Ενωτικός, αθόρυβος και αποτελεσματι-
κός. Κατάφερε όλα τα προηγούμενα χρόνια να 
ενώσει ετερόκλητες πολιτικές δυνάμεις της Νό-
τιας Πιερίας, δημιουργώντας μια δυνατή ομάδα 
που διοικεί τον Δήμο Δίου - Ολύμπου. Έχει να 
παρουσιάσει σπουδαίο έργο σχεδόν σε όλα τα 
χωριά του Δήμου του. Θεωρείται το μεγάλο 
φαβορί και στις εκλογές της 8ης Οκτωβρίου.

Είναι ένας νέος άνθρωπος στον οποίο αρέσει 
πάρα πολύ να ακούει και να πραγματοποιεί. Ο 
λόγος για τον υποψήφιο Δημοτικό Σύμβουλο 
Κατερίνης, με τον συνδυασμό «Εκκίνηση» του 
Κώστα Κουκοδήμου, Ραφαήλ Μετενίδη. Νέος σε 
ηλικία μπαίνει για πρώτη φορά στον… «στίβο» της 
πολιτικής και διεκδικεί την ψήφο των δημοτών του 
Δήμου Κατερίνης στις εκλογές της 8ης Οκτωβρίου, 
κάνοντας τη δική του Εκκίνηση… «Μία Εκκίνηση 
που βασίζεται στην πεποίθηση ότι οι νέοι επαγ-
γελματίες και επιστήμονες πρέπει να διεκδικούμε 
θεσμικές θέσεις ευθύνης για να συνδιαμορφώνουμε με συστηματικότητα την 
εικόνα της πόλης, του Δήμου και της Κοινότητας όπου ζούμε και εργαζόμαστε», 
λέει ο ίδιος. Ο Ραφαήλ Μετενίδης γεννήθηκε και μεγάλωσε στην πόλη της Κατερί-
νης. Είναι απόφοιτος της Φιλοσοφικής σχολής του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου 
Θεσσαλονίκης. Κατέχει επίσης δίπλωμα της Νομικής Σχολής του Πανεπιστημίου 
του Στρασβούργου, πόλη στην οποία εργάστηκε, μεταξύ άλλων, στο Συμβούλιο 
της Ευρώπης σε τομείς του Πολιτισμού. Την άνοιξη του 2020 επέστρεψε στην 
Ελλάδα και από τότε ασχολείται εντατικά με τον εκσυγχρονισμό της οικογενεια-
κής εμπορικής επιχείρησης, αλλά και με το Φεστιβάλ Ολύμπου, από τη θέση του 
Υπευθύνου χορηγιών, χρηματοδοτικών προγραμμάτων και διεθνών συνεργασιών. 
Πρόσφατα απέκτησε μάστερ στο Εταιρικό Δίκαιο και στοχεύει στην πληρέστερη 
δυνατή εξειδίκευση και ενασχόλησή του με ευρωπαϊκά χρηματοδοτικά προγράμ-
ματα για τις τοπικές αγροτικές, τουριστικές και μεταποιητικές επιχειρήσεις.


